

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၂၇)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

သူတော်ကောင်းတရားကို ကောင်းစွာကျင့်ရ၏။
မကောင်းသဖြင့် မကျင့်ရာ၊
သူတော်ကောင်းတရားကို ကျင့်သောသူသည်
ဤဘဝ၌လည်းကောင်း၊ တမလွန်ဘဝ၌
လည်းကောင်း ချမ်းသာစွာနေရ၏။

၉၉၅၃

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၅ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်၊ တနင်္လာနေ့။

တစ်နိုင်ငံလုံးပွဲ ပြုတိုးတက်ရန် စိုက်ပျိုးရေးကိုအခြေခံပြီး စက်မှုနိုင်ငံထူထောင်ရမည်ဖြစ်

ရမည်းသင်း အောက်တိုဘာ ၂၆

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်သည် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းကကျင်းပခဲ့သည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် လျော်ဖြူကောင်းကျေးရွာအခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်း နှင့်အိုင်ဘုတ်ကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ) အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားများသို့ တက်ရောက်အားပေးသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားများ၌ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပညာဆိုသည် အရာသည် အ-မောဟဖြစ်ပါကြောင်း၊ မောဟဆိုသည်မှာ အမှားကိုသိပြီး အမှန်ကို မသိခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အ-မောဟဆိုသည့် ပညာသည် အမှားနှင့် အမှန်ကို ခွဲခြားနိုင်သည့် စွမ်းရည်ဂုဏ်သတ္တိ တစ်မျိုးဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိပတ်ဝန်းကျင်၊ မိမိရပ်ရွာ၊ မိမိဒေသနှင့် မိမိနိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် ပညာသည် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် လွတ်လပ်ရေး မတိုင်

မီက ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဦးစီး၍ ဆိုရန်တိုလိုလာ နှစ်နှစ်စီမံကိန်းကို ရေးဆွဲခဲ့ပါကြောင်း၊ လွတ်လပ်ရေးရပြီး နောက်ပိုင်းတွင် အမေရိကန်စီးပွားရေးပညာရှင်များ ဖိတ်ခေါ်၍ ပြည်တော်သာစီမံကိန်းကို ရေးဆွဲခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်းစီမံကိန်းများသည် သမိုင်းများပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြန်လည်လေ့လာသည့်အခါ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ၏ ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးအတွက် အလေးအနက်ထားရေးဆွဲခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်တော်သာစီမံကိန်းတွင် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁



အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် လျော်ဖြူကောင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ)ကို စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ယနေ့ မာတိကာ

အိုင်အိုယာမာမီးတောင်ပေါက်ကွဲ ပညာရေး ဂျပန်ပြည်သူများ စိုးရိမ် **စာ > ၄**

ကျွန်တော်နဲ့ စင်နာဂျီ ဆောင်းပါး **စာ > ၆**

ဆန်ချက်၏ရိုးများဖြင့် အာဆင်နယ်နိုင် **စာ > ၁၃**

ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

စင်ကာပူ- ရန်ကုန်- စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းသစ် စတင်ပျံသန်းပြေးဆွဲ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းသည် ပွင့်လင်းရာသီရောက်သည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှု လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ လေကြောင်းခရီးစဉ် သစ်များကို တိုးချဲ့ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့ အောက်တိုဘာ ၂၆ရက် တွင်လည်း စင်ကာပူ-ရန်ကုန်-စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းသစ်တစ်ခုကို စတင်ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယနေ့စတင် ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးသည့် စင်ကာပူ-ရန်ကုန်-စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းသည် ပြည်တွင်းလေကြောင်းလိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည့် ရွှေမြန်မာ လေကြောင်းလိုင်းနှင့် စင်ကာပူအခြေစိုက် Tigerair လေကြောင်းလိုင်း ပူးပေါင်းပြီး Coad Share စနစ်ဖြင့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပ လေကြောင်းခရီးသွားများကို အကျိုးတူပူးပေါင်း ဝန်ဆောင်မှုပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်တွင်း ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းသည် ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုအပိုင်းတွင် နာမည်ကြီး ပြည်ပလေကြောင်းလိုင်းဖြစ်သည့် စင်ကာပူနိုင်ငံ Tigerair လေကြောင်းလိုင်းနှင့် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် လေကြောင်းစတင်တည်ထောင်ပြီး တစ်နှစ်ကျော်ကာလတွင် ပထမဦးဆုံးခြေလှမ်းသစ် တစ်ခုအနေဖြင့် တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်သည်။

“မြန်မာနိုင်ငံလေကြောင်းခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုဟာ တစ်နှစ်၊ နှစ်နှစ်အတွင်းမှာ သိသိသာသာပြောင်းလဲတိုးတက်လာတာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့် စင်ကာပူ-ရန်ကုန်-စင်ကာပူ လေကြောင်းလိုင်းကို မြန်မာနိုင်ငံ

သတင်း-မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း) > ဓာတ်ပုံ-မင်းထက်

ပြည်တွင်းလေကြောင်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းနဲ့ အခုလို ပူးပေါင်းပျံသန်းပြေးဆွဲဖို့ လုပ်ဆောင်ခဲ့တာပါ။ ပျံသန်းပေးတဲ့အခါမှာလည်း စင်ကာပူနိုင်ငံကလာတဲ့အခါ လေယာဉ်အမှတ်-၂၂၈နဲ့ပျံသန်းပြီးတော့ ရန်ကုန်ကနေ စင်ကာပူကိုပျံသန်းတဲ့အခါ လေယာဉ်အမှတ်-၂၂၃၃ နဲ့ပျံသန်းပေးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၅ *



စင်ကာပူ-ရန်ကုန်-စင်ကာပူ နေ့စဉ်တိုက်ရိုက်ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးမည့် Tigerair လေကြောင်းလိုင်းမှ Airbus A320 လေယာဉ်ကို တွေ့ရစဉ်။

မှတ်သားပွယ်ရာမိုးရေချိန်များ

၂၆-၁၀-၂၀၁၄

ညောင်တန်းမြို့ ၁ ဒသမ ၁၁လက်မ
ထားဝယ်မြို့ ၀ ဒသမ ၉၈လက်မ
ရန်ကုန်(ကမ္ဘာအေး) ၀ ဒသမ ၇၀ လက်မ
ရေးမြို့ ၀ ဒသမ ၆၃လက်မ

ယနေ့ မိုးလေဝသ

၂၆-၁၀-၂၀၁၄

ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျားမိုးထစ်ချရန် ရှိနိုင်သည်။

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက် မှာ မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန် ရှိနိုင်သည်။

Electric Universe ကျွန်ုပ်တို့၏အားလုံးအတွက်

ချင်စိတ် မီးသတ်သုံးပစ္စည်းများ

မိသားစုအတွက် Fire Blanket
အားလုံးအတွက် Fire Extinguisher
အားလုံးအတွက် Fire Hose

မိသားစုအတွက် Fire Blanket
အားလုံးအတွက် Fire Extinguisher
အားလုံးအတွက် Fire Hose

မိသားစုအတွက် Fire Blanket
အားလုံးအတွက် Fire Extinguisher
အားလုံးအတွက် Fire Hose

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

ပြည်သူများအား အမြန်ဆုံးအကျိုးပြုနိုင်မည့်လုပ်ငန်းများ အရှိန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်

နှစ်တစ်နှစ်၏ အောင်မြင်တိုးတက်မှုများကို ပြောဆိုရာတွင် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တစ်ခုအတွင်း လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်းစီအလိုက် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးအောင်မြင်မှု ကိန်းဂဏန်းများအပေါ် အခြေခံလျက်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံ၏ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်သည်ကား ဧပြီလမှစ၍ မတ်လတွင် ကုန်ဆုံးခြင်းကြောင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်သည် ထက်ဝက်ကျိုးကာ ဒုတိယနှစ်ဝက်ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော စီမံကိန်းများသည်လည်း အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်သွားကြရတော့မည် ဖြစ်ပါသည်။

ယခုဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း လယ်ယာကဏ္ဍကို ၂ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း၊ သားငါးကဏ္ဍကို ၈ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း၊ သစ်တောကဏ္ဍကို ၂၉ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း၊ စွမ်းအင်ကဏ္ဍကို ၁၃ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း၊ သတ္တုနှင့် တွင်းထွက်ကဏ္ဍတွင် ၈ ဒသမ ၈ ရာခိုင်နှုန်း၊ စက်မှုလယ်ယာကဏ္ဍကို ၉ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကဏ္ဍကို ၁၁ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဆောက်လုပ်မှုကဏ္ဍတွင် ၁၄ ဒသမ ၁ ရာခိုင်နှုန်း၊ ပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍတွင် ၇ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍတွင် ၆၈ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း၊ ငွေရေးကြေးရေးကဏ္ဍတွင် ၂၃ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း၊ လူမှုရေးနှင့်စီမံခန့်ခွဲရေးကဏ္ဍတွင် ၂၁ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ ငှားရမ်းခနှင့် အခြားဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍတွင် ၁၁ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍတွင် ၅ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း အသီးသီးတိုးတက်ဖြစ်ပေါ်စေရန် မျှော်မှန်းထားပါသည်။

အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုတန်းဖိုး (ဂျီဒီပီ) ကို ယခင်နှစ်က ၈ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်ခန့်မှန်းခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင်မူ ၉ ဒသမ ၁ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုး၍ ခန့်မှန်းထားပါသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်က ဩဂုတ်လအတွင်းကျင်းပခဲ့သော ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ပထမလေးလပတ်အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူများ၏ ဆန္ဒ၊ လိုအပ်ချက်၊ မျှော်လင့်ချက်များသည် အလွန်များပါကြောင်း၊ လုပ်သင့်လုပ်ထိုက်သည်မှန်သမျှ အကုန်လုပ်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လုပ်စရာလုပ်ငန်းများ ရှိနေသော်လည်း ပြည်သူများအား အမြန်ဆုံးအကျိုးပြုနိုင်မည့် (Quick Win) ရရှိနိုင်သည့် လုပ်ငန်းများကိုရွေးချယ်ပြီး အရှိန်မြှင့်တင်ကာ အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း စသည်ဖြင့်မှာကြားထားခဲ့ပါသည်။

ယခု ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်သည် ဒုတိယနှစ်ဝက်အတွင်းသို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ပါသည်။ စီမံကိန်းလျာထားချက်၊ မျှော်မှန်းချက်များ၊ ပြီးမြောက်ရောက်ရှိအောင် အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းအားထုတ်ကြ ရတော့မည်ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံပိုင်ကဏ္ဍ၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ကဏ္ဍနှင့် သမဝါယမပိုင်ကဏ္ဍဟူ၍ ကဏ္ဍကြီးများအလိုက်လည်း မျှော်မှန်းချက်၊ ရည်မှန်းချက်များပေါက်မြောက်အောင်မြင်ရမည်ဖြစ်သည်။ လူတစ်ဦးချင်းစီမှအစပြု၍ တာဝန်ခံမှု၊ တာဝန်ယူမှုတို့ဖြင့် ပုဂ္ဂလိက၊ ဝန်ကြီးဌာန၊ နိုင်ငံတကာနှင့် ဆက်သွယ်သော လုပ်ငန်းများအပေါ်အဝင် စီမံကိန်းများစွာ၏ ရည်မှန်းချက်နှင့် ရည်ရွယ်ချက်များ၊ အားလုံးအောင်မြင်ပြီးမြောက်ပန်းတိုင်ရောက်သည်အထိ ပါဝင်ပတ်သက်နေသူအားလုံးက လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်ရေး အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းအားထုတ်ကြရမည်ဖြစ်ပေကြောင်း။ ။

ပြည်တွင်းသတင်း

IT Business Plan Contest ၂၀၁၄ ပြိုင်ပွဲ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆ - မြန်မာနိုင်ငံ ကွန်ပျူတာအသင်း ချုပ်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ Crossborder International Educational Support Foundation -CIESF တို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် IT Business Plan Contest 2014 နောက်ဆုံးအဆင့်ပြိုင်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၁၅ မိနစ်က ရန်ကင်းမြို့၊ လှိုင်တက္ကသိုလ် နယ်မြေရှိ MICT Park Conference Hall ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုဦးက IT ကဏ္ဍသည် စီးပွားရေးကဏ္ဍတစ်ခုအဖြစ် အတွက်သာမက ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေးနှင့်လုံခြုံရေး စသည့် ကဏ္ဍစုံတို့တွင်အရေးပါနေနေရာ၌ ရှိနေပါကြောင်း၊ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်ပေါင်း ၂၅ ခုနှင့် နည်းပညာတက္ကသိုလ်ပေါင်း ၃၃ ခုရှိပါကြောင်း၊ ယခုအခါ တက္ကသိုလ်ခြောက်ခုအား အဆင့်မြင့်တက္ကသိုလ်များအဖြစ် ဖွင့်လှစ်ထားပါကြောင်း၊

တက္ကသိုလ်များ၌ Industry တွင် လက်တွေ့ အသုံးချနိုင်မည့် ပညာရပ်သင်ကြားရေး၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ သုတေသနလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်နိုင်ရေးတို့ ဦးတည်လုပ်ဆောင်နေပါကြောင်း၊ IT Business Plan Contest ပြိုင်ပွဲသည် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များ၊ နည်းပညာတက္ကသိုလ်များမှ IT ဘွဲ့ရများအနေဖြင့် လက်တွေ့လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်ရန် လိုအပ်မည့်အတွေ့အကြုံများ ရရှိနိုင်ရုံသာမက မိမိ၏ အစီအမံ (Plan) ကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုသူများနှင့်လည်း တိုက်ရိုက်တွေ့ဆုံပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်း စတင်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများရရှိနိုင်ပြီး ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်သင့်ကြောင်း၊ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသော ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့ရများကလည်း စတင်ကျင်းပခဲ့သော ၂၀၁၁ ခုနှစ်ကတည်းက ဆုများ ရရှိခဲ့၍ ဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ်မှ နိုင်ငံတကာအဆင့် ICT ဆိုင်ရာပြိုင်ပွဲများဖြစ်သော Asia Pacific ICT Award (APICTA)၊ ASEANICT Award (AICTA) နှင့် World

Summit Award (WSA) တို့အတွက် အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်အောင်ကြိုးပမ်းထားပြီး ပြိုင်ပွဲများကျင်းပနေသည့် အခြားအဖွဲ့အစည်းနှင့် ဝန်ကြီးဌာနမှ တစ်ဆင့် အကြောင်းကြားလာသော ပြိုင်ပွဲများ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် အထောက်အပံ့များ ပေးနေခြင်းသည် ယနေ့လူငယ်များအတွက် အခွင့်အလမ်းကောင်းများ ဖန်တီးပေးနေ၍ အားရကျေနပ်မိပါကြောင်း၊ လူငယ်များအနေနှင့်လည်း အခွင့်ကောင်းများကို လက်လွှတ်မခံဘဲ ရယူကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ်နှင့် ဆက်စပ်အသင်းများသည် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို မြန်ဆန်စွာ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် PPP ပုံစံဖြင့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ယခုထက်ပိုမို တက်ကြွစွာ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ကြရန် တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ်မှ ပြီးစီးသော အတွင်းရေးမှူး ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်း

အချက်အလက်နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းတင်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ကွန်ပျူတာအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်ဦးတို့က IT Business Plan Contest 2014 ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပခြင်းကြောင့် IT နယ်ပယ်တွင် နည်းပညာ ဆန်းသစ်လာမှုများအတွက် နည်းပညာသစ်များ ပိုမိုဖန်တီး ပေါ်ထွက်လာနိုင်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဘရွှေနှင့် မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ် နာယက ဦးသိန်းဦးတို့က Main Sponsor ဖြစ်သော ဂျပန်နိုင်ငံ CIESF နှင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပံ့ပိုးကူညီသူများနှင့် Myanmar Information and Communications Technology Development Corporation MICTDC မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အက်မြတ်ခိုင်များအား မှတ်တမ်းတင်ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ဖျာပုံမြို့ သောက်သုံးရေ မြေသားမိုးရေလျှောင့်ကန်ကို ချုံနွယ်များရှင်းလင်းပေးရန်လိုအပ်

ထင်သာပြင်သာပြုပြင်စရာ

ဖျာပုံ အောက်တိုဘာ ၂၆ - ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင် ဖျာပုံမြို့ရှိပြည်သူများသည် သောက်သုံးရေ သုံးစွဲမှုအတွက် ခေတ်အဆက်ဆက် မြေသားမိုးရေလျှောင့်ကန် များကို သာအမိ ကအားထား သုံးစွဲနေရပြီး ရေချိုတူးဖော်ရယူနိုင်ခြင်း မရှိသေးသည်မှာလည်း ယနေ့အချိန်အထိပင်ဖြစ်သည်။ ထိုကဲ့သို့ အားထားနေရသော မိုးရေလျှောင့်ကန်များတွင်

ဖျာပုံမြို့ (၈)ရပ်ကွက် (၈)လမ်း သောက်သုံးရေကန်သည်လည်း တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်ပြီး ယခုအခါ ထိုရေကန်ပေါင်ပတ်လည်တွင် ချုံများတည်ရှိနေသည့်အပြင် ရေကန်အတွင်း မြက်များ ပေါက်ရောက်နေသည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရနေသည်။ “ကျွန်တော်တို့ (၈)ရပ်ကွက်က ဒီ မြေသားမိုးရေလျှောင့်ကန်တွေကို အားထားသုံးစွဲနေရတာပါ။ ကန်အတွင်း မြက်တွေပေါက်တော့ မိုး



ရေလျှောင့်ကန်ပတ်လည် နည်းသွားတာပေါ့။ ဒါ့အပြင် ကန်ဘေးပတ်လည်ရှိချုံတို့ ရေကန်မြောင်းတွေကလည်း တဖြည်းဖြည်း တိမ်ကောလာပြီး ရေစီးရေလာမကောင်းတော့ ချုံတွေကို အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းပေးဖို့ လိုအပ်နေပါတယ်” ဟု ရပ်ကွက်နေပြည်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။ ထိုကဲ့သို့ အသုံးပြုနေရာတွင် ဖျာပုံမြို့တောင်ပိုင်း ကန်တော်ကြီးမိုးရေလျှောင့်ကန်နှင့် မြောက်ပိုင်း ချောင်းတွင်း မိုးရေလျှောင့်ကန်တို့မှ ဖျာပုံမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က ရေတွန်း စက်များဖြင့် ရပ်ကွက်နေပြည်သူများကို ရေမိတာတပ်ဆင်စေ၍

ရေပိုလွတ် သုံးစွဲနေပြီဖြစ်သော်လည်း ရေလိုအပ်ချက်များကြောင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက် အသီးသီးရှိ ရေကန်များကိုလည်း ပြည်သူများအားထား၍ သောက်သုံးရေအဖြစ် သုံးစွဲနေရသဖြင့် ယခု(၈)ရပ်ကွက် (၈)လမ်း မြေသားမိုးရေလျှောင့်ကန်ကို ရေသိုလျှောင့်ကန်ပုံစံဖြင့် အမြန်ဆုံး ရေကန်အတွက် ချုံနွယ်များနှင့် မြက်ပင်များကို မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့နှင့် တာဝန်ရှိ ဌာနဆိုင်ရာများက ပြည်သူများနှင့် ပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်၍ ရှင်းလင်းပေးရန်လိုအပ်နေပြီဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ (၀၇၁)



Advertisement for 'SINGAPORE' DVD KARAOKE featuring two women. Text includes 'SINGAPORE', 'DVD KARAOKE', and 'ထွက်ပြီ'.

Advertisement for 'INTERNET Journal' with a list of features and contact information. Text includes 'INTERNET Journal', 'အမည် (၁၅) အမှတ် (၃၂)', and 'အမည် (၁၅) အမှတ် (၃၂)'.

နိုင်ငံတကာသတင်း



ဘရာဇီးသမ္မတ ရွေးကောက်ပွဲ ဒုတိယအကျော့ လက်ရှိသမ္မတ ဒီလ်မာရီဆက် အတိုက်အခံနှင့်ယှဉ်ပြိုင်

ဘရာဇီးလီးယား အောက်တိုဘာ ၂၆

သန်းပေါင်းများစွာသော ဘရာဇီးနိုင်ငံသားများသည် ဆယ်စုနှစ်များအတွင်း အကြီးမားဆုံးသော သမ္မတ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းထောက်များက ပြောသည်။

လက်ရှိသမ္မတ ဒီလ်မာရီဆက်၏ အလုပ်သမားပါတီ (ပီတီ)သည် ဒုတိယအကျော့အဖြစ် အေစီယိုနီပက်၏ ဘရာဇီးဆီရယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ (ပီအက်စ်ဒီဘီ)ကို ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ သမ္မတလောင်းနှစ်ဦးစလုံးက လက်တင် အမေရိကနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သည့် ဘရာဇီးနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးတိုးတက်ကောင်းမွန်လာအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကတိကဝတ်ပြု ပြောဆိုထားသည်။

ယင်းသမ္မတရွေးကောက်ပွဲကို ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၈ နာရီမှ စတင်ခဲ့သည်။ နောက်ဆုံးရွေးကောက်ပွဲရလဒ်အရ သမ္မတရိုဆက်သည် အတိုက်အခံ သမ္မတလောင်းအပေါ် အနည်းငယ် ဦးဆောင်နေသည်။ ယခုကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲသည် ပထမအကျော့ ပြိုင်ပွဲတွင် ရွေးကောက်ပွဲပဒေအရ ပြတ်ပြတ်သားသား အနိုင်မရသဖြင့် ဒုတိယအကျော့အဖြစ် ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။ လက်ရှိသမ္မတရိုဆက်သည် အောက်တိုဘာ ၅ ရက်က ကျင်းပသော ပထမအကျော့ရွေးကောက်ပွဲတွင် မဲပေးသူ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း၏ ထောက်ခံအားပေးမှု ရရှိခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ လက်ရှိသမ္မတ ရိုဆက်သည် ၂၀၁၀ ခုနှစ်က ပထမဆုံးသော ဘရာဇီးအမျိုးသမီးသမ္မတ ဖြစ်လာသည်။ (ဘီဘီစီ)

ပီယက်နမ်အချမ်းသာဆုံးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် လိမ်လည်မှုဖြင့်ဖမ်းဆီးခြင်းခံရ

ဟနွိုင် အောက်တိုဘာ ၂၆

ပီယက်နမ်နိုင်ငံ၏ အချမ်းသာဆုံး စီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်ကြီးတစ်ဦးအား လိမ်လည်မှုပြုသည်ဟု မသင်္ကာ မှုဖြင့် ဖမ်းဆီးလိုက်ကြောင်း အာဏာပိုင်များက ပြောသည်။

ပုဂ္ဂလိကဘဏ် ဥက္ကဋ္ဌဟောင်း ဟာဗန်သမ်အား သောကြာနေ့က ဟနွိုင်မြို့၌ ဖမ်းဆီးထားလိုက်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးချုပ်၏ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ပီယက်နမ် ဗဟိုဘဏ်ကလည်း မစ္စတာသမ်အား ၎င်း၏ဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်းကို ဆိုင်းငံ့

ထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သောကြာနေ့ တွင် ကြေညာခဲ့သည်။ မစ္စတာသမ် သည် ဟိုတယ်နှင့် အိမ်ရာစီးပွား ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ မှုများ အမြောက်အမြား ပြုလုပ် ခြင်းဖြင့် ချမ်းသာကြွယ်ဝလျက်ရှိသည်။ ၎င်း၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးချမ်းသာမှုမှာ ဒေါ်လာ ဘီလီယံနှင့်ချီလိမ့်မည်ဟု ခန့်မှန်းထားသည်။ မစ္စတာသမ်အား နောက်ထပ်စုံစမ်း စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ရန် လေးလကြာ ဖမ်းဆီးထား ဖွယ်ရှိကြောင်း ဒေသဒီဗီယာများက သတင်းဖော်ပြသည်။

မစ္စတာသမ်သည် ဥပဒေ ချိုးဖောက်မှုများ အကြီးအကျယ် ပြုလုပ်မှုအတွက် တာဝန်ရှိနေ ကြောင်း၊ သို့သော် အသေးစိတ်ကို မပြောနိုင်သေးကြောင်း ဗဟိုဘဏ် က ပြောသည်။

ပီယက်နမ် အစိုးရအနေဖြင့် ငွေကြေးခဝါချမှု၊ အကျင့်ပျက်ခြစား မှုများ ပပျောက်စေရန် သန္နိဋ္ဌာန် ချထားသည်။ ဇွန်လအတွင်းက ပီယက်နမ်နိုင်ငံ၏ အချမ်းသာဆုံး အမျိုးသားထဲမှ တစ်ဦးဖြစ်သည့် ၎င်းထံကင်းအား အခွန်တိမ်းရှောင် မှုနှင့် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတို့ ဖြင့် ထောင်ဒဏ်အနှစ် ၃၀ ချမှတ် ခြင်းခံရသည်။ (ဘီဘီစီ)



ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်ဒေသ တိုက်ခိုက်မှုများကို ဘန်ကီမွန်းက ပြစ်တင်ရှုတ်ချ

ဂျီနီဗာ အောက်တိုဘာ ၂၆

ကုလသမဂ္ဂ အထွေထွေအတွင်း ရေးရာဇဝါဒ ဘန်ကီမွန်းက ဆိုင်းနိုင်း ကျွန်းဆွယ်ဒေသ၌ မကြာသေးမီက ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် များကို ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်မှုများ အပေါ် ပြင်းပြင်းထန်ထန် ပြစ်တင် ပြောဆိုခဲ့သည်။

မစ္စတာဘန်ကီ အီဂျစ်အစိုးရနှင့် သေဆုံးခဲ့သူများ၏ မိသားစုဝင်များကို ဝမ်းနည်းကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့ ခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာရရှိသူများ လျင်မြန်စွာ ပြန်လည်သက်သာစေရန် ဆုမွန် ကောင်း တောင်းပေးခဲ့ကြောင်း ၎င်း၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ပြောခဲ့ သည်။

ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်ရှိ စစ်ဆေး ရေးဂိတ်တစ်ခုတွင် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်နေ့က ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် တိုက်ခိုက်မှု၌ အီဂျစ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၁ ဦးထက်မနည်းသေဆုံးခဲ့ပြီး ဒါဇင် များစွာ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။

တိုက်ခိုက်ရေးသမားများ၏ လုပ် ဆောင်ချက်များသည် နိုင်ငံတကာ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးကို အပြင်း ထန်ဆုံး ခြိမ်းခြောက်မှုများအနက် တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း လုံခြုံရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်များက ထပ်လောင်းအတည် ပြုပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုများကို မည်သည့်အဖွဲ့က လုပ်ဆောင်ခဲ့သည် ကို ယခုအချိန်ထိ မသိရသေးပေ။ လက်နက်ကိုင်တိုက်ခိုက်ရေးသမား များသည် ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်ဒေသ ကို ၎င်းတို့၏ အခြေစိုက်စခန်းအဖြစ် အသုံးပြုနေကြသည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

အိုင်အိုယာမာ မီးတောင်ပေါက်ကွဲမည်အရေး ဂျပန်ပြည်သူများစိုးရိမ်

တိုကျို အောက်တိုဘာ ၂၆

ဂျပန်နိုင်ငံသည် ပထမပိုင်း တွင် ငလျင်၊ ထို့နောက်တွင် ဆူနာမီ၊ ယခု နောက်ဆုံးတွင် နျူကလီးယား ဘေးအန္တရာယ်ကို ကြောက်ရွံ့စိုးရိမ် နေရသည်။ အဆိုပါ နျူကလီးယား ဘေးအန္တရာယ်မှာ မီးတောင်လှုပ် ရှားမှုကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရ သည်။

ပျက်စီးပြုပျက်နေသော ဆန်ဒိုင်း နျူကလီးယား အဆောက်အအုံ နားတွင်ရှိသော ငြိမ်သက်နေသော မီးတောင်သည် လှုပ်နှိုးလာပြီဖြစ် ကြောင်း ဂျပန်တိုင်းမိတ် ဖော်ပြခဲ့ သည်။ ၎င်းမီးတောင်မှာ စတင် လှုပ်ရှားလာပြီဖြစ်သည်။

အွန်တာကေမီးတောင် ရုတ် တရက် မမျှော်လင့်ဘဲ ပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားရာ တောင်တက်သမား ၇၅ ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီး တစ်လခန့်အကြာတွင် ဤ လှုပ် ရှားမှု အသစ် တစ် ခု ကို တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

၂၀၁၁ ခုနှစ်မတ်လက အင်အား ရစ်ချီတာစကေး ၉ အဆင့်ရှိ ငလျင် လှုပ်ခဲ့သောကြောင့် ဂျပန်နိုင်ငံ တစ်ဝန်း မီးတောင်များ ပိုမိုပေါက်ကွဲ မှု ဖြစ်လာနိုင်ကြောင်း မီးတောင် ပညာရှင်များက သတိပေးခဲ့သည်။ ဂျပန်နိုင်ငံသည် မီးတောင်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်ရှိသည့် ပစိဖိတ်ငလျင် ကြောင့် တည်ရှိသည်။

သတိပေးချက်များ ထုတ်ပြန်ပြီး

မကြာမီ ကျူးကျွန်းပေါ်ရှိ အိုင်အို ယာမာမီးတောင် လှုပ်ရှားလာခြင်း သည် ဂျပန်ပြည်သူများအတွက် စိုးရိမ်မှု ဖြစ်လာသည်။ ဆန်ဒိုင်း နျူကလီးယားစက်ရုံကို မီးတောင်များ ဝန်းရံထားသည်။ ထို့ကြောင့် ပတ်ချာ လည်ဝန်းရံထားသော မီးတောင်များ အနက် မီးတောင်တစ်ခု ပေါက်ကွဲ ခြင်းသည် ဆန်ဒိုင်းနျူကလီးယား စက်ရုံ၏ ဓာတ်ပေါင်းဖိုများကို ထိခိုက်စေနိုင်ပြီး တစ်နိုင်ငံလုံး ဘေး အန္တရာယ် ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ကြောင်း မီးတောင်ပေါက်ကွဲမှု ခန့် မှန်းရေး အကြီးအကဲ တို့ရှိဆူဂုဖူဂျီက ပြောခဲ့ သည်။

သြစတြေးလျ နက်ဝေါ့ခ် ဓာတ်ပုံ-အေပီ



အိန္ဒိယအရှေ့မြောက်ပိုင်း ယာဉ်မတော်တဆမှု ကိုးဦးသေ၊ နှစ်ဦးဒဏ်ရာရ

မွမ်ဘိုင်း အောက်တိုဘာ ၂၆

အိန္ဒိယနိုင်ငံအရှေ့မြောက်ပိုင်း အာသံပြည်နယ်၌ ဘတ်စ်ကားတစ်စီး အရှိန်လွန်တိမ်းမှောက်ခဲ့၍ လမ်းဘေးရေမြောင်းထဲ ထိုးကျသွားခဲ့ရာ ကိုးဦး သေဆုံးပြီး နှစ်ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပြောခဲ့သည်။

Lakhimpur ဒေသမှ မောင်းနှင်လာသော ခရီးသည် ၃၇ ဦးပါ အဆိုပါ ကားမှာ နံနက် ၄ နာရီခန့်က တိမ်းမှောက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ဒဏ်ရာရရှိသူ ၁၈ ဦးကို ဆေးရုံသို့ပို့ဆောင်ခဲ့ပြီး ကျန်လူများကို ဆေးထည့် ကာ ပြန်လွှတ်လိုက်ကြောင်း၊ အချို့ဒဏ်ရာရရှိသူများမှာ ပြင်းထန်ကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

အီဂျစ်သမ္မတ အကြမ်းဖက်စစ်သွေးကြွများကို အမြစ်ဖြတ်မည်ဟု ကတိပြု

ကိုင်ရို အောက်တိုဘာ ၂၆

ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်ရှိ တပ်မတော်လုံခြုံရေးဂိတ် တိုက်ခိုက်ခံရမှုကြောင့် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀ ကျော်သေဆုံးမှုသည် ပြည်ပငွေကြေးထောက်ပံ့မှုစစ်ဆေးရေး တစ်ခုကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း အီဂျစ်သမ္မတစီစီက ပြောခဲ့သည်။ ဤကဲ့သို့ ဆန့်ကျင် အကြမ်းဖက်သူများကို ပြင်းပြင်းထန်ထန် အရေးယူမှုများ ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သမ္မတစီစီက ကတိပေးပြောကြား ခဲ့သည်။

ကျဆုံးစစ်သည်တော်များ၏ ဈာပနအခမ်းအနား၌ ကင်မရာများရှေ့တွင် သမ္မတစီစီက သံမဏိကဲ့သို့ ပြင်းထန်မာကျောသော ရဲရဲတောက် မိန့်ခွန်းကို ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါမိန့်ခွန်းတွင် သမ္မတစီစီက အီဂျစ်ကို ပြုကြံစေချင်သည့် ပြည်ပအင်အားကြီးနိုင်ငံများရှိကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် သမ္မတက စစ်သွေးကြွများကို အမြစ်ဖြတ်စေမည် ပြင်းထန်သည့်အရေးယူ ဆောင်ရွက်မှုများကို ပြုလုပ်သွားမည်ဟု ကတိပေးခဲ့သည်။

ထို့အပြင် အီဂျစ်သည် အချိန်တစ်ခုထိကြာစေမည့် ပြင်းထန်သော စစ်ပွဲကို ဆင်နွဲရန်လည်း စီစဉ်ထားသည်။ မိမိတို့ကို ဆန့်ကျင်သည့် လျှို့ဝှက်ကြံစည်မှု ကြီးရှိကြောင်း ၎င်း၏အရာရှိများနှင့် ဈာပနမတိုင်ခင်တစ်ရက်က အတူရှိနေစဉ် ၎င်းက ပြောခဲ့သည်။

အီဂျစ်သည် လုံခြုံရေးဂိတ်တိုက်ခိုက်ခံရပြီးနောက် အရေးပေါ်အခြေ အနေကို ကြေညာခဲ့ပြီး ညမထွက်ရအမိန့်ကို ညနေ ၅ နာရီမှ နံနက် ၇ နာရီအထိ ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ် မြောက်ဘက်ပိုင်းဒေသတွင် ကြေညာခဲ့ သည်။ (အေပီ)

ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

ကျွန်တော်နဲ့ စင်နာဂျီ

ပါမောက္ခ ဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက်

စင်နာဂျီ (synergy)ဆိုတဲ့စကားက ဝေါဟာရနှစ်ခုကို ပေါင်းစပ်ထားခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ခုက (synthesis) လိုအပ်တဲ့ ပေါင်းစည်းမှုနဲ့ နောက် တစ်ခုက (energy) လိုအပ်တဲ့ အင်အားဖြစ်ပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ်က ပေါင်းစည်းမှုမှရလာတဲ့ အင်အားကို ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ စင်နာဂျီကို စက်မှုသိပ္ပံ၌ လည်းကောင်း၊ စီမံခန့်ခွဲမှုပညာ၌လည်းကောင်း တွင်တွင် ကျယ်ကျယ် အသုံးပြုကြပါတယ်။

စီမံခန့်ခွဲမှုပညာနဲ့ ပတ်သက်လာရင် System Thinking လိုအပ်တဲ့ စနစ်အမြင်ဟာ အလွန်အရေးကြီးတဲ့အတွေးအခေါ်တစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ်က အရာရာကိုလွှမ်းမိုးကြည့်နိုင်အောင် ကြိုးစားအားထုတ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ နားလည်အလွယ်ဆုံး ဥပမာက မျက်ကန်းခြောက်ဦးနဲ့ ဆင်တစ်ကောင်ဖြစ်ပါတယ်။ မျက်ကန်းခြောက်ဦးက ဆင်ကို ဆင်အဖြစ် လွဲမှားစွာသတ်မှတ်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဆင်တစ်ကောင်လုံးကို မျက်စိမြင်တဲ့သူတစ်ဦးနားလည်တဲ့ပုံစံနဲ့ မျက်မမြင်တစ်ဦး သဘောပေါက်ပုံ မတူညီပါ။ စနစ်အမြင်နဲ့ပတ်သက်ရင် ကျွန်တော်မှတ်မိတဲ့ ညီမျှခြင်းတစ်ခု ရှိပါတယ်။ ၁ + ၂ ဟာ ၃ မဟုတ်ဘဲ ၁ နဲ့ ၂ ပေါင်းလိုက်ရင် ၃ ထက်များရမယ်။ ပိုရမယ်။ အခုလို များတာပိုတာကို စင်နာဂျီလိုသတ်မှတ်ပါတယ်။

လဆန်းပိုင်း စနေ၊ တနင်္ဂနွေနှစ်ရက် ကျွန်တော် နေပြည်တော်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲတစ်ခုမှာ သဘာပတိအဖြစ်လုပ်ပေးပါလို့ ပြောလာပါတယ်။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲက စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းလှတဲ့ ပွဲတစ်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ မဏ္ဍိုင်လေးခုကိုခေါ်ယူပြီး မီဒီယာနဲ့ပတ်သက်လို့ ဆွေးနွေးကြမိဖြစ်ပါတယ်။ ပြောင်းလဲလာတဲ့အခြေအနေမှာ အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်၊ ဥပဒေပြုမဏ္ဍိုင်၊ တရားရေးမဏ္ဍိုင်နဲ့ မီဒီယာကိုယ်စားပြုတဲ့ စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်ဆိုပြီး မဏ္ဍိုင်လေးခု ရပ်တည်လှုပ်ရှားလျက်ရှိပါတယ်။

ဒီမိုကရေစီကျင့်သုံးနေတဲ့ နိုင်ငံများမှာ မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်ရှိကြပါတယ်။ အုပ်ချုပ်ရေး၊ ဥပဒေပြုရေးနဲ့ တရားရေးမဏ္ဍိုင်ဆိုပြီး ဖော်ထုတ်ထားပါတယ်။ အဓိကဦးတည်ချက်က (Separation of power) အာဏာကို ခွဲဝေတဲ့သဘော ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုဖြစ်ခဲ့တာလည်း ၁၁ ရာစု အင်္ဂလန်နိုင်ငံမှာ ဧကရာဇ်ဘုရင်ရဲ့ အာဏာကို များမတ်ကြီးတွေက အကန့်အသတ်လုပ်ပြီး ပါလီမန်လွှတ်တော် တစ်ရပ်ကို ထမ်းဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ အမေရိကန်နိုင်ငံရဲ့ နိုင်ငံရေးမှာ ဒီမဏ္ဍိုင်သုံးရပ်ရဲ့ အားပြိုင်မှုဟာ အမြဲလိုလိုတည်ငြိမ်နေတာတွေ ရပါတယ်။ သမ္မတလုပ်သူကိုလွှတ်တော်ကလည်းကောင်း၊ တရားရေးမဏ္ဍိုင်ကလည်းကောင်း ထိန်းချုပ်ထားနိုင်တာတွေ ရပါတယ်။

မြန်မာပြည်မှာ ပြင်ပြောင်းလဲမှုတွေ ဆောင်ရွက်ရာမှာ မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်ရဲ့ အားပြိုင်မှုတွေကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။ အသွင်ကူးပြောင်းရေးကာလ ဖြစ်တာမို့ ဒီအားပြိုင်မှုတွေဟာ ပိုပြီးသိသာသလိုဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော့် အနေနဲ့ ဘယ်နေရာမှာမှမဆို စကားလုံးရွေးချယ်မှုဟာ အရေးကြီးတယ်လို့ ယူဆမိပါတယ်။ မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်နဲ့ ပတ်သက်လာရင် အများသုံးကြတဲ့စကားက (Check and balance) ဖြစ်ပါတယ်။ တစ်နည်းပြောရရင် တစ်ဖက်နဲ့တစ်ဖက် ထိန်းသိမ်းမှု၊ ညှိနှိုင်းမှု၊ ဖောင့်ကြည့်မှုဖြစ်ပါတယ်။ ဒီစကားလုံးလိုက်တာနဲ့ အမျှ ဘယ်သူက ဘယ်သူကို ထိန်းရမလဲ၊ ဘယ်သူက ဘယ်သူကို ဖောင့်ကြည့်နေရမလဲဆိုတဲ့ မေးခွန်းတွေပေါ်ထွက်လာပါတယ်။

ကျွန်တော့်သဘောက (Check and balance) အစား (Mutral Accountability) အပြန်အလှန်တာဝန်ယူ တာဝန်ခံမှုဖြစ်တယ်လို့ ထင်မိပါတယ်။ ကိုယ်က နိုင်ငံရေးကို ထဲထဲဝင်ဝင်မသိတာမို့ ပြောဖို့ခဲယဉ်းလှပါတယ်။ တလောက လူကြီးတစ်ယောက်နဲ့ တွေ့တော့ အရင်တုန်းက သမဝါယမဟာ ဒုတိယမဏ္ဍိုင်ဆို အခုဘယ်လိုဖြစ်သွားပြီလဲလို့လည်း မျက်စိလည်စရာကိစ္စ ကိုတင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ဆိုရှယ်လစ်စနစ်ကျင့်သုံးစဉ် သမဝါယမကဏ္ဍကို စီးပွားရေးရဲ့ ဒုတိယမဏ္ဍိုင်အဖြစ်သတ်မှတ်ခဲ့ကြပါတယ်။ မီဒီယာကို စတုတ္ထ မဏ္ဍိုင်သတ်မှတ်ခြင်းဟာလည်း မိမိနိုင်ငံရဲ့ ပကတိအခြေအနေကြောင့် ဖြစ်ကောင်းဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ ပြည်သူလူထုကို ပဉ္စမမဏ္ဍိုင်လို့ သတ်မှတ်တာ ကိုလည်း မြင်တွေ့ရပါတယ်။

ကျွန်တော်က အခုလိုမဏ္ဍိုင်လေးရပ်က တာဝန်ရှိသူတွေနဲ့ အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲမှာ သဘာပတိလုပ်ပေးပါဆိုတဲ့အတွက် တစ်ဖက်က ကျေနပ် အားရပေမယ့် တစ်ဖက်ကတော့ စိုးရိမ်စိတ်တွေရှိတာအမှန်ပါ။ သဘာပတိ ဟာ အမှန်တော့ ပွဲထိန်းပါ။ တက်ရောက်လာတဲ့ ပရိသတ်တွေအားလုံး ကျေနပ်အောင် ဆောင်ရွက်ဖို့လိုအပ်သလို ဆွေးနွေးပွဲရဲ့ ဦးတည်ချက်ဖြစ်တဲ့ မဏ္ဍိုင်အချင်းချင်း နားလည်မှုတည်ဆောက်ခြင်း၊ ယုံကြည်မှုရအောင်

ဆောင်ရွက်ခြင်းကိုလည်း တာဝန်ယူရမှာဖြစ်ပါတယ်။ တက်ရောက်လာတဲ့သူတွေ အားလုံးဟာလည်း ပြောတတ်၊ ဆိုတတ်တဲ့သူတွေ၊ သူ့နေရာ၊ သူ့နေရာ ရထားတဲ့ သူတွေ၊ ဒါကြောင့် သတိထားပြီး သိမ်သိမ်မွေ့မွေ့ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် စဉ်းစားပြီးပြင်ဆင်ခဲ့ပါတယ်။

ဆွေးနွေးပွဲကို ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမမှာ ကျင်းပ ပါတယ်။ အခန်းကကျယ်ကျယ်ဝန်းဝန်းရှိပြီး တက်ရောက်လာသူတွေ ချောင် ချောင်ချိုချိုလှုပ်ရှားနိုင်တဲ့ အနေအထားရှိပါတယ်။

ဆွေးနွေးပွဲဟာ နှစ်ရက်ကြာပြီး ပထမနေ့မှာ အုပ်ချုပ်ရေး၊ ဥပဒေပြုနဲ့ တရားရေးမဏ္ဍိုင်တို့က ဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး ဒုတိယနေ့မှာတော့ မီဒီယာက တင်ပြဆွေးနွေးဖို့ စီစဉ်ထားပါတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲစတင်တဲ့အခါ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးလုပ်သူက အမှာစကားပြောပြီး ကျွန်တော်ကို သဘာပတိအဖြစ် တာဝန် လွှဲအပ်လိုက်ပါတယ်။ ကျွန်တော်က အဖွင့်နိဒါန်းအနေနဲ့ စင်နာဂျီအကြောင်း အရင်ဆုံးတင်ပြခဲ့ပါတယ်။ အခုလို စင်နာဂျီကို ဦးတည်ပြီး ဆွေးနွေးခဲ့တာဟာ ကျွန်တော့်မှာ နောက်ခံအကြောင်း ရှိပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာရှိတဲ့ မဏ္ဍိုင်လေးရပ်ဟာ တစ်ခုစီ အင်အားတွေရှိကြ ပါတယ်။ အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်ဆိုရင် စနစ်တကျစီမံခန့်ခွဲတတ်တဲ့ အရည်အချင်း တွေအဆင့်တိုင်းမှာ ရှိကြတယ်။ ပြည်ထောင်စုအဆင့်မှာပဲ ကြည့်ကြည့်၊ တိုင်း ဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အဆင့်မှာပဲကြည့်ကြည့်၊ ခရိုင်အဆင့်၊ မြို့နယ်အဆင့်၊ ကျေးရွာရပ်ကွက်အဆင့်ထိ သူ့နေရာနဲ့ သူ့နေရာ ပြည်သူတွေအတွက် တတ်စွမ်း သမျှ ဆောင်ရွက်နေကြတာတွေ ရပါတယ်။

ဥပဒေပြုမဏ္ဍိုင်မှာဆိုရင်လည်း ပြည်သူလွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ် တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အဆင့်လွှတ်တော်တွေမှာလည်း ဥပဒေပြုတဲ့ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်တွေဟာ ပြည်သူ့ရဲ့အသံကိုနားထောင်ပြီး ဆောင်ရွက်နေကြ တယ်။ တရားစီရင်ရေးမဏ္ဍိုင်မှာလည်း တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် လုပ် ဆောင်နေကြပါတယ်။ မီဒီယာလောကသားတွေဟာလည်း သူနည်းသူဟန်နဲ့ တာဝန်တွေ ကျေပွန်အောင် ဆောင်ရွက်နေကြတယ်။

အခုလို ကိုယ်စီကိုယ် အင်အားရှိကြတဲ့ မဏ္ဍိုင်လေးရပ်ဟာ စင်နာဂျီ ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်မယ်ဆိုရင် ကျွန်တော်တို့နဲ့ နိုင်ငံတော်အတွက် ပြည်သူပြည်သားတွေအတွက် ပြောစရာရှိတော့မှာမဟုတ်ပါဘူး။ တစ်ဦးနဲ့ တစ်ဦး၊ တစ်ဖက်နဲ့တစ်ဖက် ယုံကြည်မှုလျော့ပါးနေတာ၊ နားလည်မှုမရတာဟာ အမှန်တော့ အခြေခံတစ်ခုအတွက်ကြောင့်သာ ဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ဖက်ကလည်း ကိုယ့်ဘက်က မှန်တယ်၊ အခြားတစ်ဖက်ကလည်း သူ့ဘက်ကမှန် တယ်ဆိုတဲ့ (My Way) (Your Way) ဖြစ်နေသရွေ့ လိုချင်တဲ့အဖြေရဖို့ ခဲယဉ်းမှာဖြစ်ပါ တယ်။ သူ့ဘက်၊ ကိုယ့်ဘက်ပြောနေသရွေ့ ဒီလိုပဲဖြစ်နေမှာပါ။ ဒါကြောင့် ဒီဘက်ဆိုပြီး နှစ်ဖက်စလုံးသဘောတူနိုင်တဲ့ အဖြေအသစ်တွေ၊ အကြံအသစ် တွေရယူနိုင်ဖို့ အရေးကြီးလှပါတယ်။

အမှန်တော့ ဒီလိုဖြစ်နေရတာဟာ အတွေးအခေါ်၊ အတွေးအမြင်၊ စဉ်းစား ချက်ကြောင့်သာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကိုယ့်ဘက်သာ ကြည့်တတ်တာမျိုးမဟုတ်ဘဲ မိမိဘက်နဲ့ ကင်းလွတ်အောင်စဉ်းစားတတ်ဖို့ လိုပါတယ်။ လူတစ်ဦးကိုမြင်ရင် ဘယ်သူဘယ်ဝါဖြစ်တယ်ဆိုတာကို ကြိုတင်သတ်မှတ်တာမဟုတ်ဘဲ သူ့ဘက်ကို

“ ဥပဒေပြုရေးမဏ္ဍိုင်မှာဆိုရင်လည်း ပြည်သူ လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အဆင့် လွှတ်တော်တွေမှာလည်း ဥပဒေပြုတဲ့ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်တွေဟာ ပြည်သူ့ရဲ့ အသံကို နားထောင်ပြီး ဆောင်ရွက်နေ၊ တရားစီရင်ရေးမဏ္ဍိုင်မှာလည်း တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် လုပ်ဆောင်နေ၊ မီဒီယာ လောကသားတွေဟာလည်း သူနည်းသူဟန်နဲ့ တာဝန်တွေ ကျေပွန်အောင်ဆောင်ရွက်နေ ”

ကိုယ်စားပြုတဲ့သူအဖြစ် မစဉ်းစားဘဲ လူသားတစ်ဦးအနေနဲ့ စဉ်းစားတတ်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ မင်းမှားတဲ့အတွက် ကိုယ်က ကိုယ့်ဘက်ကို ခုခံကာကွယ် တာမျိုးမဟုတ်ဘဲ ကိုယ်နဲ့ အမြင်မတူတဲ့သူကို ရှာဖွေပြီး လက်ခံနိုင်စွမ်း ရှိတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကိုယ်က တစ်ဖက်သားကို အမြဲတိုက်ခိုက် နေမယ့်အစား မိမိနဲ့ တခြားသူနဲ့အကြား အတူတကွ ထူးခြားပြောင်မြောက် လှတဲ့ အနာဂတ်တစ်ခုကို ဖန်တီးရာဖွေခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

အမှန်တော့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် မြင်တတ်အောင်၊ သိတတ်အောင် အရင် လုပ်ဖို့လိုအပ်ပါတယ်။ ပြီးတော့မှ တစ်ဖက်သားကိုလည်း မြင်အောင်၊ သိအောင်ကြိုးစားပြီး တစ်ဦးရဲ့အင်အားကို ရအောင်ဆောင်ရွက်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။

အခုလို စင်နာဂျီရရှိနိုင်အောင် အဆင့်လေးဆင့်နဲ့ ဆောင်ရွက်ဖို့ လိုအပ်တာကိုလည်း တင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ပထမအဆင့်အနေနဲ့ မေးခွန်းထုတ် ဖို့လိုအပ်မှာဖြစ်ပါတယ်။ နှစ်ဦးစလုံး နှစ်ဖက်စလုံးမှာရှိတဲ့ အဖြေထက် ပိုပြီး ကောင်းတဲ့အဖြေရအောင် ဘယ်လိုကြိုးစားအားထုတ်ချင်သလဲ။ ဒီလိုစဉ်းစား ရင် ညှိနှိုင်းစရာ၊ အပေးအယူ၊ အလျှော့အတင်းလုပ်စရာ လိုပါတယ်။ နှစ်ဦး စလုံးမစဉ်းစားခဲ့တဲ့ ပိုပြီးကောင်းတဲ့အဖြေကို ရှာဖို့ ကြိုးစားနေတာမို့ ပဋိပက္ခ ပပျောက်သွားနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒုတိယအဆင့်ကတော့ နှစ်ဖက်စလုံး လိုချင်တဲ့အဖြေကို ဖော်ထုတ်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ အဖြေဟာ နှစ်ဖက်စလုံးအတွက် ပိုပြီးကောင်းတဲ့ အဖြေဖြစ်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ပိုပြီးကောင်းမွန်တဲ့ အဖြေကို ဖော်ထုတ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

တတိယအဆင့်မှာရော နှစ်ဖက်စလုံးမစဉ်းစားခဲ့တဲ့အဖြေအသစ်ကို ဖော်ထုတ်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုဆောင်ရွက်ရာမှာ စကားရည်လွှဲတဲ့အသွင် မဟုတ်ဘဲ တစ်ဖက်နဲ့တစ်ဖက် နားလည်မှုတိုးအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ် ပါတယ်။ အတိုက်အခံသဘောဆောင်နေတာကို ပပျောက်အောင်လုပ်ပြီး ပူးပေါင်းခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ဆုံးအဆင့်ကတော့ နှစ်ဖက်စလုံးအတွက် အကျိုးရှိတဲ့စင်နာဂျီရယူခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

အခုလိုတင်ပြပြီး ကျွန်တော်က Chatham House Rule လိုအပ်တဲ့ တစ်ကမ္ဘာလုံးမှာ ကျင့်သုံးနေတဲ့ဆွေးနွေးပွဲတွေမှာ ကျင့်သုံးတဲ့ ဥပဒေသ ကိုတင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ဒီဥပဒေသဟာ အလွန်အရေးကြီးတဲ့စွဲဖြစ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲတွေ၊ တွေ့ဆုံပွဲတွေ ဆောင်ရွက်တဲ့အခါမှာ တက်ရောက်တဲ့သူ တွေရော မီဒီယာကလေးတွေပါ လိုက်နာကျင့်သုံးရမယ့် စည်းကမ်းတစ်ရပ်ဖြစ် ပါတယ်။ Chatham House ဟာ အင်္ဂလန်နိုင်ငံရှိ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များလေ့လာရေးတော်ဝင်အဖွဲ့ ချုပ်ဆိုတဲ့ အဆောက်အအုံကို ကိုယ် စားပြုပြီးခေါ်ဝေါ်တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဥပဒေသကို ၁၉၂၇ခုနှစ်မှာစတင်ပြီး သတ်မှတ်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၀၂ ခုနှစ်မှာတော့ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီ ဥပဒေသအရ ဆွေးနွေးပွဲတက်ရောက်သူတစ်ဦးဟာ ဆွေးနွေးတဲ့အချက် အလက်တွေကို လွတ်လွတ်လပ်လပ်သုံးနိုင်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဘယ်သူ ဘယ်ဝါပြောတာကိုတော့ထုတ်ဖော်ခွင့်မရှိပါဘူး။ အခုလိုသတ်မှတ်ထားတာမို့ ဆွေးနွေးသူတွေအတွက် ပိုပြီးလွတ်လပ်လပ်လပ်ဆွေးနွေးနိုင်မှာ ဖြစ်ပါ တယ်။ ဒီဥပဒေသကို ကျင့်သုံးပြီး ဆွေးနွေးပွဲကို ဆောင်ရွက်နိုင်တာမို့ တက်ရောက်လာသူတွေအတွက် အန္တရာယ်မရှိနိုင်ဘဲ လွတ်လပ်စွာ ပါဝင် ဆွေးနွေးနိုင်စွမ်းရှိ ပါတယ်။

ကျွန်တော့်အနေနဲ့ အခုလိုပဏာမတင်ပြပြီးဆွေးနွေးပွဲကိုစခဲ့ပါတယ်။ ပထမအပိုင်းမှာ အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်က ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး ဒုတိယပိုင်းမှာ ဥပဒေ ပြုမဏ္ဍိုင်က တင်ပြပါတယ်။ ပထမနေ့ရဲ့ နောက်ဆုံးပိုင်းမှာတော့ တရားရေး မဏ္ဍိုင်က ပုဂ္ဂိုလ်တွေက ဆွေးနွေးကြပါတယ်။ တင်ပြချက်တွေအပေါ် တက်ရောက်သူတွေက လွတ်လွတ်လပ်လပ် ဆွေးနွေးကြပါတယ်။ တစ်ဦးနဲ့ တစ်ဦး၊ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ ပုတ်ခတ်မှုတွေမရှိဘဲ အပြုသဘောဆောင် အဖြေ တွေရှာဖွေဖို့ ကြိုးစားနေတာ တွေ့ရပါတယ်။ ပထမနေ့အပြီး တိုတယ်မှာ ညစာစားရင်း တက်ရောက်လာတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်အချို့နဲ့ စကားပြော ဖြစ်ပါတယ်။ ဒုတိယနေ့မှာတော့ မီဒီယာအဖွဲ့တွေက တင်ပြပြီး ကျန်တဲ့ သူတွေက တက်တက်ကြွကြွပါဝင်ဆွေးနွေးကြပါတယ်။ အားလုံးလက်ခံနိုင်တဲ့ အဖြေပေါင်းများစွာကို ဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့တာ တွေ့ရပါတယ်။ ကျွန်တော် အလွန်ကျေနပ်ပါတယ်။ အင်အားကြီးမားလှတဲ့ မဏ္ဍိုင်လေးရပ်ဟာ အခုလို စုပေါင်းအဖြေထုတ်ဖော်နိုင်တဲ့အတွက် မမျှော်လင့်တဲ့ ရလဒ်တွေရခဲ့ပါတယ်။ နိဂုံးချုပ်မှာတော့ ကျွန်တော်က ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်မှုအကြောင်းကို တင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာ အခြေခံလိုအပ်ချက်က ယုံကြည်မှု ဖြစ်ပါတယ်။ ဆက်ဆံ၊ ဆက်သွယ်မှုတိုင်းအတွက် အခြေခံဖြစ်ပါတယ်။ ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ဖို့ ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ တုံ့ပြန်မှု၊ စာနာမှု၊ ရိုးသားမှုနဲ့ ယုံကြည်ထိုက်အောင် ကြိုးစားမှုတွေလိုပါတယ်။

ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ဖို့ အလွန်ခက်ခဲပေမယ့် ပျက်စီးဖို့လွယ်လှပါ တယ်။ ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ရာမှာ တူတာတွေကိုအာရုံပြုပြီး မတူညီမှု တွေကို ပျောက်ဖျက်နိုင်အောင် ကြိုးစားရမှာဖြစ်ပါတယ်။ နိဂုံးချုပ်အနေနဲ့ ကျွန်တော်က ဂန္ဓိကြီးရဲ့အဆိုအမိန့်ကို မျှဝေခဲ့ပါတယ်။ “လောကကြီးကို ပြုပြင်ချင်ရင် မိမိကိုယ်နဲ့စပါ” ။ ။



ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ပလားဝင်ခွင့်ရ မြန်မာယူ-၁၉ အသင်း ကျောနံပါတ် (၁၁) သန်းပိုင်အား သိပေါပြည်သူများ သောင်းသောင်းပြုပြင်ကြိုဆိုရန်

သီပေါ အောက်တိုဘာ ၂၆
ယူ-၂၀ကမ္ဘာ့ပလားဝင်ခွင့်ရရန် အောင်နိုင်ရိုးသွင်းခဲ့သည့် ရှမ်းပြည် နယ်(မြောက်ပိုင်း)သီပေါမြို့၌ နေထိုင် သော မြန်မာ့ဂုဏ်ဆောင် ဘောလုံး အားကစားသမား မြန်မာယူ-၁၉ အသင်း ကျောနံပါတ် (၁၁) သန်းပိုင် အား ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီက သီပေါမြို့အဝင် မုခ်ဦး၌ ပန်းစည်းများ ကမ်းလှမ်း၍ သောင်း သောင်းပြုပြင် ကြိုဆိုကြသည်။ (ဝဲပုံ) ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုပွဲတွင် သီပေါမြို့ နယ် အားကစားနှင့်ကာယပညာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး များ ဦးမျိုးတင့်ဇော်၊ မြို့နယ် အား/ ကာ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်သန်းရွှေမာ နှင့် အားကစားဝါသနာရှင်များ၊ လူမှု

ကြိုဆိုခြင်းမဟုတ်ပါဘူး။ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲ့ မြန်မာ့ဂုဏ်ဆောင် ဘောလုံး အားကစားသမားတစ်ယောက်အနေနဲ့ ရင်ထဲနည်းသားထဲကပါ လှိုက်လှိုက် လှဲလှဲကြိုဆိုခြင်း ဖြစ်ပါတယ်”ဟု မြို့ လယ်ရပ်မှ ဘောလုံးသမားကြီး မြို့မိ မြို့ဖ ဦးဘိုနီက ပြောသည်။ နိုင်ငံကိုယ်စားပြု ဘောလုံးသမား သန်းပိုင်ကို ဒေသခံများက လှိုက် လှိုက်လှဲလှဲ ကြိုဆိုကြပြီး မြို့ပေါ် ၁၁ ရပ်ကွက်မှ ပြည်သူများကလည်း ဂုဏ်ပြုပွဲများ ဆက်လက်ကျင်းပ မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
စိုင်း(သီပေါ)

ပြည်ထွင်းသတင်း

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် ညစာစားပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် နှစ်(၅၀) ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် အထူးညစာစားပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲက တာမွေမြို့နယ် နတ်မောက်လမ်း Chauium Hotel ဌာနကျင်းပရာ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် အထူးညစာစားပွဲအခမ်းအနားသို့ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ကံဇော်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးမြင့်ဆွေ၊ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်လှလှသိန်း၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် တာဝန်ခံပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာခင်နိုင်ဦး၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ စီးပွားရေးအကြံပေးများဖြစ်ကြသော ဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက်နှင့် ဒေါက်တာဦးမြင့်၊ ပြည်ထောင်စု မြန်မာနိုင်ငံတော် ဘာသာပေါင်းစုံ ချစ်ကြည်ညိုညွတ်ရေးအဖွဲ့နယ်စား (အငြိမ်းစားသံအမတ်ကြီး) ဦးလှမောင်၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် အငြိမ်းစားများ၊ Myanmar Institute of Economic Graduate Association (MIEGA) အသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် MCC Group Chairman



ဦးတင်ဝင်းအောင်နှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်ကို ၁၉၆၄ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင် နှစ် (၅၀) ပြည့်တော်မူပြန်ကြောင်း၊ မိမိသည်ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တွင် ၁၉၇၂ ခုနှစ်က စတင်တက်ရောက်ခဲ့ပြီး တက္ကသိုလ်၏ နှစ်(၅၀)ပြည့် သက်တမ်းတွင် (၄၂) နှစ် ပါဝင်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြောင်း၊ ထို့ပြင်မိမိအနေ

ဖြင့် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တွင် ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် ၁၀ နှစ်၊ ခြောက်လနှင့် ၂၆ ရက်တိုင်တိုင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြောင်း၊ ယနေ့အချိန်အခါတွင် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်မှ ပြည်သူ့ရေးရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဘွဲ့များ၊ ပါရဂူဘွဲ့များ တက်ရောက်နိုင်ရန် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိပြီး နိုင်ငံတော်အတွက် များစွာအထောက်အပံ့ပေးလျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။ (အပေါ်ပို)

ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာခင်နိုင်ဦးက ကြိုဆိုနှုန်းခွန်းဆက်စကား ပြောကြားပြီး ရွှေရတုစကား လက်ဆောင်ကို Myanmar Institute of Economic Graduate Association (MIGA) အသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် MCC Group Chairman ဦးတင်ဝင်းအောင်က ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များအား ဂုဏ်ပြုညစာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံ ဖျော်ဖြေကာ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

* ရှေးဦးစွာ

ဒီလေကြောင်းလိုင်းကို လေကြောင်းခရီးသွားပြည်သူတွေ အဆင်ပြေစေဖို့ အဓိကထား ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်မှာမို့ ဝန်ဆောင်မှုအပိုင်းကို အခြားလေကြောင်းလိုင်းတွေနဲ့မတူအောင် အထူးဝန်ဆောင်မှုပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု စင်ကာပူနိုင်ငံ Tigerair လေကြောင်းလိုင်းမှ Mr Robert Yang က ပြောကြားသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံအခြေစိုက် Tigerair လေကြောင်းလိုင်းသည် ၂၀၀၄ ခုနှစ်က စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး အာရှနိုင်ငံများနှင့် ဩစတြေးလျနိုင်ငံအပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၁၄ နိုင်ငံအတွင်းရှိ မြို့ပေါင်း ၅၀ ကျော်ကို ပျံသန်းဝန်ဆောင်မှုပေးနေသောနာမည်ကြီး လေကြောင်းလိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ အဆိုပါ Tigerair လေကြောင်းလိုင်းသည် ၂၀၀၆ခုနှစ်နှင့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်များတွင် (CAPA) Center for Asia Pacific Aviation ကချီးမြှင့်သည့် ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုဆုတံဆိပ်ဖြစ်သည့် Lowcost Air Award ဆုကို နှစ်ကြိမ်ရရှိထားသည့် လေကြောင်းလိုင်းတစ်လိုင်းလည်း ဖြစ်သည်။

“ကျွန်တော်တို့ရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းအနေနဲ့ ပြည်ပလေကြောင်းလိုင်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ Tigerair လေကြောင်းလိုင်းနဲ့ အခုလိုပူးပေါင်း လုပ်ဆောင်တာဟာ ဒါပထမဦးဆုံး ခြေလှမ်းသစ်ပါပဲ။ ဒီစင်ကာပူနိုင်ငံ Tigerair လေကြောင်းလိုင်းဟာ ဆယ်စုနှစ်ကာလအတွင်းကို ရောက်ရှိပြန်တဲ့အတွက် သူတို့အလုပ်ပေးပေးဆောင်ရွက်ရတာ ကျွန်တော်တို့အတွက် အတွေ့အကြုံကောင်းတွေ၊ နည်းပညာသစ်တွေရရှိမှာပါ။ သူတို့နဲ့ အခုလို CoadShare စနစ်ဖြင့် လုပ်ဆောင်တယ်ဆိုတာကတော့ သူတို့လေကြောင်းလိုင်းက ဒီစင်ကာပူ- ရန်ကုန်- စင်ကာပူလေကြောင်းလိုင်းမှာ ပျံသန်းပြေးဆွဲတဲ့အခါ သူတို့အလိုင်းက လေယာဉ်စိုက်ပျံသန်းပေးမယ်။ ကျွန်တော်တို့ဘက်က Marketing ပိုင်းကို ဝန်ဆောင်မှုပေးမယ်။ ပြောရရင် ခရီးသည်တစ်ဝက်ကို သူတို့ဘက်က စင်ကာပူဈေးနှုန်းနဲ့ ကောက်ခံပြီးတော့ ကျန်တဲ့ခရီးသည်တစ်ဝက်ကိုတော့ ကျွန်တော်တို့က မြန်မာဈေးနှုန်းနဲ့ ကောက်ခံသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပြည်တွင်းရွှေမြန်မာလေကြောင်းလိုင်းမှ ဦးခင်မောင်မြင့် (Chief Operation Officer) က မြန်မာ့အလင်းသို့ ရှင်းပြသည်။

စင်ကာပူ- ရန်ကုန်- စင်ကာပူ ပြေးဆွဲပေးမည့် လေယာဉ်သည် ခရီးသည် ၉၀ ဆဲ့ Airbus A320 လေယာဉ်အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး ၎င်းခရီးစဉ်ကို နေ့စဉ် ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါခရီးစဉ်ကို စင်ကာပူနိုင်ငံမှ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၇ နာရီတွင် ထွက်ခွာပျံသန်းမည်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ နံနက် ၈နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ဆိုက်ရောက်မည်ဖြစ်ကာ တစ်ဖန် ရန်ကုန်မှ စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ပြန်လည်ထွက်ခွာပျံသန်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မြန်မာပြည်သူများ အဓိကလိုအပ်နေသော အိမ်ရာပိုင်ဆိုင်မှုအင်အားများကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဆောက်လုပ်ရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်(အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်) ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပထမအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက နေပြည်တော် မင်္ဂလာသီရိတိုက် Banquet Hall(2) ၌ ကျင်းပသည်။ အဆိုပါနှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးသို့ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးစိုးမောင်၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်

ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်လွင်၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမင်းထိန်နှင့်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ အစုရှယ်ယာဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်နာယက၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်လွင်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပြည်သူ့အများစုစားဝတ် နေရေးအတွက် ရန်ကုန်ဆောင်ရွက်နေရသဖြင့် အိမ်မပိုင်ဆိုင်နိုင်ဘဲ ချို့တဲ့စွာနေထိုင်ရခြင်းမှ လွတ်မြောက်စေရန်အတွက် တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာ စီမံကိန်းများဆောင်ရွက်ရန်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏လမ်းညွှန်ချက်အရ ဘဏ္ဍာငွေကြေးစဉ်ဆက်မပြတ်ရရှိနိုင်စေရန်၊ လိုအပ်မည့် ငွေကြေးအရင်းအနှီးများ ပံ့ပိုး

ကူညီနိုင်စေရန် ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ကို Semi-Government Bank အဖြစ် ဇန်နဝါရီ ၁၁ ရက်နေ့မှာ တည်ထောင်ရန် ယနေ့ဆိုလျှင် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အစီရင်ခံစာ၊ စာရင်းရှင်းတမ်းနှင့် စာရင်းစစ်အစီရင်ခံစာများကို အတည်ပြုပေးရန် ပထမအကြိမ်နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကြီးကို ယခု ဒေါ်ယုကျင်းပအစည်းအဝေးကြီးကို အများပြည်သူများ၏အပံ့အကူအညီဖြင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အဖွဲ့အစည်းအရပ်များမှ အစုရှယ်ယာများ ထည့်ဝင်ခြင်းဖြင့် ငွေကြေးအရင်းအနှီးများပိုမိုတိုးတက်ရရှိလာပြီး ဆောက်လုပ်ရေး၊ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာ ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် နိုင်ငံသားများအိမ်ရာပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရရှိရန် ဘဏ္ဍာငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးဖို့ အလားအလာကောင်းများ ဖော်ဆောင်ပေးရန်လည်း

ရည်မှန်းချက်များ ထားရှိကြောင်း၊ ပြည်သူများ၏အားကိုးရယူဖို့အတွက် ပြည်သူတွေယုံကြည်ရသည့် ဘဏ်ဖြစ်ဖို့လည်း လိုအပ်ပါကြောင်း၊ Semi-Government ပိုင် ဘဏ်ဆိုသော်လည်း အများပိုင်ငွေများကို စုပေါင်းတာဝန်ယူလုပ်ကြတာဖြစ်သည့်အတွက် ရည်ရွယ်ချက်ပေါက်မြောက်အောင် အလေအလွင့် မရှိအောင် စုပေါင်းထိန်းသိမ်းကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အနေဖြင့် တိုးတက်အောင်မြင်နေသော ဘဏ်များ၏လုပ်ထုံး လုပ်နည်း၊ ဆောင်ရွက်ချက်များကို အတုယူပြီး အားနည်းချက်များရှိပါက ပြုပြင်ကြံမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အနေဖြင့် လာမည့်အနာဂတ်ကာလတွင် အစိုးရ၏တာဝန်ယူမှုနှင့် ပြည်သူများ၏အပံ့အကူအညီအစုရှယ်ယာ

ငွေများ တိုးတက်ထည့်ဝင်ခြင်းဖြင့် ငွေကြေးအရင်းအနှီးများ ပိုမိုတိုးတက်လာကာ နိုင်ငံတော်၏ရည်မှန်းထားသည့်အတိုင်း မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး နေထိုင်မှုအဆင့်အတန်း မြင့်မားလာရေးကို အလေးပေးဆောင်ရွက်သွားရန်နှင့် နိုင်ငံတော်အတွက် ပြည်သူ့လူထုအတွက် အားကိုးယုံကြည်ရသော ဘဏ္ဍာငွေကြေးအရင်းအမြစ် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်သော ဘဏ်အဖြစ် များမကြာမီကာလတွင် ရောက်ရှိလာမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၁) ဦးသိန်းဇော်က ဘဏ်၏လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ အစီရင်ခံစာနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၂) ဦးသာဌေးက ဘဏ်၏လုပ်ငန်းများကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဆောက်လုပ်ရေးနှင့်

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းဇော်က ဘဏ်၏ မတ်လ ၃၁ ရက် လက်ကျန်ရှင်းတမ်း၊ အရုံးအမြတ်စာရင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ဆောက်လုပ်ရေးနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်၏ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ ဒါရိုက်တာ အဖွဲ့ဝင်များ၏ထွက်ခြင်း၊ ရွေးချယ်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီက ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ဒါရိုက်တာများအား မဲပေးရွေးချယ်ခြင်း၊ အစုရှယ်ယာရှင်များမှ ခန့်အပ်သည့် အဖွဲ့ဝင်သုံးဦးပါဝင်သော စာရင်းစစ်ကော်မတီအားဖွဲ့စည်းခြင်း၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ပြင်ပစာရင်းစစ်ရွေးချယ်ခန့်ထားခြင်း၊ အစိုးရခန့်အပ်ဒါရိုက်တာများနှင့် အရွေးချယ်ခံရသော ဒါရိုက်တာများ၏ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ အရာထမ်းအမှုထမ်းများ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနသို့ သွားရောက်လေ့လာ

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးချိုထွန်း ဦးဆောင်၍ ဥက္ကဋ္ဌခရိုင်၊ ဒက္ကဋ္ဌခရိုင် ဦးစီးဌာနမှူးနှင့် သီရိဂါးမြို့နယ် (ဇမ္ဗူ၊ ဇေယျာ၊ ပုဗ္ဗ၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဒက္ကဋ္ဌ)နှင့်တပ်ကုန်း၊ လယ်ဝေးနှင့် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်များမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းစုစုပေါင်း ၈၆ ဦး တို့သည် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနသို့ ဦးစီးဌာနဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ သွားရောက်

လေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ ထိုသို့လေ့လာရာတွင် ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနတွင် E-Visa လုပ်ငန်းစနစ်ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို လည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန ၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာသန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူပြီးနောက် စာရင်းဇယားပြုစုခြင်းလုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့်ကို အသေးစိတ် ရှင်းလင်းပြောကြားပြသပေးခဲ့ကြောင်း၊ လေ့လာရေးသွားရောက်ခဲ့ရခြင်းရည်ရွယ်ချက်မှာ လူဝင်မှု

ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနမှ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လုပ်ငန်းစနစ်များ တိုးတက်ဆောင်



ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေများကို ဝန်ထမ်းများကိုယ်တိုင် သိရှိနားလည်ပြီး ပြည်သူ့လူထုအတွင်း ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပေးခြင်းဖြင့် ဝန်ကြီးဌာန၏ လုပ်ဆောင်ချက်များကို ဗဟုသုတရရှိစေရန်ရည်ရွယ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (ကိုကြီးကျော်(ပျဉ်းမနား))

လိပ်ကျွန်း၌ ပြတိုနိုင်ငံသားနှစ်ဦး အသတ်ခံရသည့်ကိစ္စနှင့် ပမ်းဆီးခံနေရသည့် မြန်မာအလုပ်သမားနှစ်ဦး၏မိဘများကို ကူညီထောက်ပံ့

ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံးရှိ အလုပ်သမားသံအရာရှိ ဦးသိန်းနိုင် ဦးဆောင်သောအထူးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၆ နာရီက ဘန်ကောက်လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံ Koh Samui ကျွန်းသို့သွားရောက်ခဲ့ပြီး Koh Tao ကျွန်း(လိပ်ကျွန်း)၌ ဗြိတိန်နိုင်ငံသားနှစ်ဦး အသတ်ခံရသည့်ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပမ်းဆီးခံထားရသည့် မြန်မာအလုပ်သမား မောင်ဝင်းဇော်ထွန်းနှင့် မောင်ဇော်လင်းတို့အား ယင်း၏မိဘများနှင့်အတူ တွေ့ဆုံနိုင်ရေးကူညီပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့ပြင် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ပတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်မှုကြီးကြပ်ရေးကော်မတီမှ စွပ်စွဲခံ မြန်မာအလုပ်သမား နှစ်ဦး၏ မိဘများထံသို့ မိသားစုစုစုလျှင် ဘတ်တစ်သောင်းစီဖြင့် စုစုပေါင်း ဘတ် ၂၀၀၀၀ ကို အလုပ်သမားသံအရာရှိမှတစ်ဆင့် ကူညီထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆

ပြည်တွင်းသတင်း

၂၀၁၄ခုနှစ် ကချင်ပြည်နယ် အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး မိနိုဗာရသွန်ပြိုင်ပွဲနှင့် ကာယဗလမောင်နှင့် အမျိုးသမီးကာယကြံ ခိုင်မှုပြိုင်ပွဲ



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆ ၂၀၁၄ခုနှစ် ကချင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး မိနိုဗာရသွန်ပြိုင်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၆ နာရီက ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့ရှိ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ အရှေ့သက်မှတ်

နေရာ၌ကျင်းပရာ ကချင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးလွင်ထွန်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ အိုလံပစ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးတင်ဆန်း တို့က အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီး ပြိုင်ပွဲများကို သေနတ်ပစ်ဖောက်

တာလွှတ်ပေးကြသည်။ အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲသို့ အားကစား ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းထိုက်နှင့် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံအိုလံပစ်ကော်မတီအဖွဲ့ ဝင်များ၊ အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ

တာဝန်ရှိသူများ၊ မြစ်ကြီးနား မြို့ပေါ် မှ အားကစားဝါသနာရှင်မိဘ ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှု အားပေးကြသည်။ ဆုချီးမြှင့်ပွဲတွင် ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်က အမျိုးသားမိနိုဗာရ သွန်ပြိုင်ပွဲတွင် တတိယဆုရမောင်ပြေ တီငြိမ်း၊ ဒုတိယဆုရ မောင်ဌေး၊ ဒုတိယဆုရ မောင်ဆန်းလင်း တို့ကို ငွေသားဆုနှင့် ဆုတံဆိပ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဦးတင်ဆန်းက အမျိုးသမီး မိနိုဗာရသွန်ပြိုင်ပွဲတွင် တတိယဆု ရရှိသော မဝင်းဝင်းအေး၊ ဒုတိယ ဆုရရှိသော မခင်ဖန်နှင့် ပထမဆု ရရှိသော မသွယ်သွယ်ဝင်းတို့ကို ငွေသားဆုနှင့် ဆုဖလားများပေးအပ် ချီးမြှင့်သည်။ ဆက်လက်၍ အမျိုးသား အမျိုး သမီး မိနိုဗာရသွန်ပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိသူများအား ဆုများအသီးသီး ချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့သည်

မြစ်ကြီးနားမြို့ ပြည်နယ်အားကစား ကွင်းအတွင်း ကျင်းပသော ၂၀၁၄ ခုနှစ် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်ကာယဗလမောင်နှင့် အမျိုးသမီးကာယ ကြံခိုင်မှုပြိုင်ပွဲ အမျိုးသမီးကာယ ကြံခိုင်မှုပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ရောက် ရှိလာပြီး အမှတ်တရ အားကစား ပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်ကို ကြည့်ရှု အားပေးကာ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့

သို့ အမှတ်တရလက်ဆောင် ပစ္စည်း များ ပေးအပ်သည်။ (ဝဲဝဲ) ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှင့် ဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် ပြည်နယ် အားကစားရုံအတွင်း၌ ကျင်းပလျက်ရှိသော ဒေသတွင်း အားကစားပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည့် ခရိုင် ပေါင်းစုံ ဝိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



၂၀၁၄ခုနှစ် ကချင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ကာယဗလမောင်ပြိုင်ပွဲတွင် အားကစားသမားများ ပြိုင်ပွဲဝင်စဉ်။

ကျောဖုံးမှ

BTV Cup ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို အသင်းရှစ်သင်းဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ် ပြီး ဝိုင်းပိုင်ပြိုင်ပွဲ ဝင်အဆင့် ၁ မှ ၄ အထိ လေးသင်း၊ ဧရာဝတီအသင်း၊ ကိုရီးယားတက္ကသိုလ် လက်ရွေးစင် အသင်း၊ ဘရာဇီးလ်ပထမတန်း အသင်းတစ်သင်းနှင့် အာဆီယံ ဒေသတွင်းမှ ကလပ်အသင်းတစ် သင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ် သည်။ ဧရာဝတီ အသင်းမှာ ၂၀၁၅ AFC Cup ပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ် ပြိုင်ခွင့်ရရှိထားသည့် အသင်း လည်းဖြစ်သည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်မည့် ဧရာဝတီအသင်း တွင် အုပ်ချုပ်သူ ဦးလင်းရောင်၊ နည်း ပြချုပ် ဦးဆန်းဝင်း၊ လက်ထောက် နည်းပြများအဖြစ် ဦးအောင်နိုင်၊ ဦးမိုးတိန်းမြင့်၊ ဝိုးနည်းပြအဖြစ် ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ကစားသမား များအဖြစ် ဝိုး- ချမ်းငြိမ်းကျော်၊ နေလှိုင်၊ နောက်တန်း- စံမျိုးဦး၊ မိုးဝင်း၊ ကလစ်ဖိုး၊ တိန်းသီဟဇော်၊ ရွှေလှိုင်ဝင်း၊ နေလင်းအောင်၊ အလယ်တန်း- နိုင်လင်းဦး၊ ဖြိုးကို ကိုသိန်း၊ အေးကိုကိုမောင်၊ အောင် ကျော်မျိုး၊ နေလင်းထွန်း၊ သီဟဇော်၊ ကင်မ်ဆောင်မင်၊ ရှေ့တန်း- ကိုနေ၊ စိုးကျော်ကျော်နှင့် ရန်ပိုင်စိုးတို့ ပါ ဝင်ကြသည်။

ကျောဖုံးမှ

ရွေးချယ်ခြင်းမှာ ပြည်သူများအတွက် သွားလာရေးလွယ်ကူခြင်း၊ ကြည့်ရှု သူများအတွက် စိတ်အေးချမ်းသာ စွာ ကြည့်ရှုအားပေးနိုင်ခြင်း၊ ပြည်သူ များအနေဖြင့် ခရီးသွားလာရင်း အလွယ်တကူကြည့်ရှုရန် အဆင် ပြေခြင်းတို့ကြောင့် စီစဉ်ခြင်းဖြစ် သည်။ ယခုအခါ ပွင့်လင်းရာသီဖြစ် လာသောကြောင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်(စနေနေ့) မှစတင်ကာ သီတင်းအပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း အပျော်တမ်း တေး ဝိတပွဲကို ကြည့်ရှုအပန်းဖြေနိုင်ကြ မည်ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်ပလား တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

မြန်မာ့တင်းနစ် အားကစားအဆင့်အတန်း တိုးတက်အောင်မြင်လာ စေရန် အတွက် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက အဓိက ကူညီပံ့ပိုး သော ၂၀၁၄ ခုနှစ် ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်ပလား တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မှ ၁၄ ရက်အထိ ရန်ကုန်မြို့ ဗညားဒလလမ်းရှိ သိမ်ဖြူ တင်းနစ်ကွင်း၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲတွင် အမျိုးသားအလွတ်တန်း တစ်ဦးချင်း၊ နှစ်ယောက် တွဲပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်း၊ နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား၊ အမျိုး သမီး (Mix Double) နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး အသက်(၁၂) နှစ်အောက်၊ အသက်(၁၄) နှစ်အောက်၊ အသက် (၁၆)နှစ် အောက် တစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲများ၊ အသက် (၆၀) နှင့် အထက် နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ (နှစ်ယောက်တွဲအသက် ပေါင်း ၁၃၀ ပြည့်ဖြစ်ရမည်) နှင့် အသင်းလိုက် ပြိုင်ပွဲများ ပါဝင်ကြမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် တင်းနစ်ကစားသမားများသည် ကွင်းတာဝန်ခံ ဒေါ်မေဖြိုးကျော် ဖုန်း ၀၉-၂၅၄၂၇၂၂၄၄၊ မြန်မာနိုင်ငံ တင်းနစ် အဖွဲ့ချုပ် စုံစမ်းရေးဌာန ဖုန်း -၀၈၁၉၉၁၊ ၂၇၂၃၆၀ တို့သို့ အမည် စာရင်းသွင်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ကျောဖုံးမှ

ဈေးကွက်ရှိရာ နယ်များသို့ရေယာဉ်ကြီးငယ်များဖြင့်တင်ဆောင်ပြီး ယမ်းမျှ ဆန်အိတ်တစ်နေ့ ၃၀၀၀ကျော်မှ တစ်လဆန်အိတ်တစ်သိန်းအထိ တင်ပို့ လျက်ရှိကြောင်း၊ မြို့နယ်ဆန်စက်ကုန်သည်များအသင်းနှင့် မြို့နယ်ကုန်တင် ကုန်ချအသင်းရုံးတို့၏ မှတ်တမ်းများအရ သိရသည်။ အောင်ဝင်း(ဖျာပုံ)



ရန်ကုန်မြို့သို့ တင်ပို့မည့် ဆန်အိတ်များအား အလုပ်သမားများက ရေယာဉ်ပေါ်သို့တင်ဆောင်စဉ်။

သစ်ပင်စိုက်လျှင် တို့ဝန်းကျင် စိမ်းစိုလှပကြည်နူးရ

မိုးညို အောက်တိုဘာ ၂၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လျှပ်စစ် ဝန်ကြီး ဦးဘော်အုန်းနှင့်အတူ သာယာဝတီခရိုင် လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာများ ဦးဖုန်းကျော်ဦး တို့သည် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၁၅ မိနစ်က မိုးညိုမြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင် နီယာများရုံးသို့ ရောက်ရှိပြီး မြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာရုံးတွင် တိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီး ဦးဘော်အုန်း သည် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်စွာအုန်း၊ မြို့နယ်လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးထွန်းထွန်းဦး၊

ကျေးရွာလျှပ်စစ်မီးရရှိရေးဆောင်ရွက်

ရေကင်း အုပ်စု၊ သာယာကုန်းအုပ် စု၊ ညောင်ဝိုင်းအုပ်စုတို့မှ မီးလင်း ရေးကော်မတီများနှင့် တွေ့ဆုံကာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် ပေါင်း စပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ဆက်လက်၍ ဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့ သည် ထိန်တောအုပ်စု ကြိုပင်သာ အုပ်စု မတော့ကုန်းအုပ်စုတို့မှ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးကော်မတီများ နှင့် တွေ့ဆုံသည်။ မတော့ကုန်း အုပ်စုတွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ချေးငွေကျပ်သိန်း

၁၅၀၀ နှင့် ပြည်သူထည့်ဝင်ငွေကျပ် သိန်း ၉၀၀ ဖြင့် တည်ဆောက် ထားသည့် 11KV လိုင်း ၂ ဒဿမ ၆ မိုင်နှင့် ၄၀၀ ဗို့အားလိုင်းမှ ၄ ဒဿမ ၈ မိုင်ရှိ အိမ်ခြေပေါင်း ၃၅၀ အိမ်၊ ကျေးရွာပေါင်းခြောက်ရွာကို အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်မှ စ၍ လျှပ်စစ်မီးစတင်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူ အိမ်ခြေ ၁၀၀ အတွက် လျှပ်စစ်မီတာရရှိရေး တင်ပြကြကြောင်း သိရသည်။ မိုးညို(ခင်လတ်)

မြွေကိုက်လူနာများကို မြွေဆိပ်ဖြေဆေးများ အမဲလှူဒါန်းပေးလျက်ရှိ

သာစည် အောက်တိုဘာ ၂၆

မြွေကိုက်၍ အသက်ဆုံးရှုံးမှု မရှိစေရဟူသော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် သာစည်မြို့နယ် မြတ်စေတနာ မြွေ ဆိပ်ဖြေဆေး ထောက်ပံ့မှုနှင့် လူမှု ကူညီရေးအသင်းကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်က စတင်ဖွဲ့ စည်းတည်ထောင်ခဲ့ရာ (ယခုနှစ်) ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်ဆိုလျှင် လေးနှစ်ရှိ သွားပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထိုလေးနှစ်အတွင်း စတင် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့်နှစ်မှ ယခု

အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်အထိ မြတ်စေတနာ မြွေဆိပ်ဖြေဆေး ထောက်ပံ့မှုနှင့် လူမှုကူညီရေး အသင်းက မြွေကိုက်ခံရသော လူနာ ပေါင်း ၁၆၈ ဦး၊ ခိုင်းနွားကြီး လေး ကောင်နှင့် အိမ်မွေးမွေးတစ်ကောင် တို့၏ အသက်ကို မြွေဆိပ်ဖြေဆေး အလုံးပေါင်း ၉၂၀အခမဲ့ လှူဒါန်း ပေးနိုင်ခြင်းဖြင့် အသက်ကယ်နိုင် ခဲ့ကြသည်။ သို့ဖြစ်၍ သာစည်မြို့နယ်ရှိ မြတ်စေတနာ မြွေဆိပ်ဖြေဆေး

ထောက်ပံ့မှုအဖွဲ့သို့ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ကုသိုလ်ရှင်များအနေဖြင့် မြွေဆိပ် ဖြေဆေးလှူဒါန်းလိုပါက ဖုန်း-၀၉- ၂၂၂၅၇၇၇၊ ၀၉-၄၀၁၆၀၄၅၀၄၊ ၀၉-၂၀၁၃၇၂၀ တို့ထံသို့ဆက်သွယ် ၍ မြွေဆိပ်ဖြေဆေးတစ်လုံးကို ငွေကျပ် ၄၀၀၀၀ ဖြင့် လည်း ကောင်း၊ အိန္ဒိယမြွေဆိပ်ဖြေဆေး တစ်လုံးကို ငွေကျပ် ၁၆၀၀၀ ဖြင့် လည်းကောင်းဝယ်ယူ၍ ပေးပို့လှူ ဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ မောင်ကို(သာစည်)

ပုသိမ်မြို့ ရွှေမုဋ္ဌာမဟာစေတီတော် ပသိုးသင်္ကန်းရက်ပြိုင်ပွဲကျင်းပမည်

ပုသိမ် အောက်တိုဘာ ၂၆

ပုသိမ်မြို့ ရွှေမုဋ္ဌာမဟာစေတီ တော် ဂေါပကအဖွဲ့မှ ကြီးပွားကျင်းပ သော (၂၇) ကြိမ်မြောက် မသိုး သင်္ကန်းရက်ကန်းခတ် ယှဉ်ပြိုင်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၅ ရက် ညနေ ၆ နာရီတွင် ရွှေမုဋ္ဌာမဟာ စေတီတော် အ နောက်မြောက်ထောင့် ရင်ပြင်၌ မြန်မာ့ရိုးရာလက်ကန်း ပညာ ရှင် အမျိုးသမီးလေးများက နှင်းဆီ၊ စံပယ်၊ ဒေါန၊ ကံ့ကော်၊ သရဖီ၊ ဇီဝေါ၊ စံကားဝါ၊ ခတ္တာ၊ အင်ကြင်း၊ ပိတောက်၊ ပန်းဆယ်မျိုးအမည် ရက်ကန်းခင်၁၀ခုဖြင့် မသိုးသင်္ကန်း

ရက်ခတ်ပြိုင်ပွဲ ယှဉ်ပြိုင်ကြမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ညတွင်းချင်းရက်ခတ် ကြသော မသိုးသင်္ကန်းများကို တန် ဆောင်မှန်း လပြည့် အရက်ဦးအချိန် ၌ စေတီတော်ရင်ပြင်ပေါ်ရှိ ဗုဒ္ဓ ရုပ်ပွားတော် ၂၇ ဆူတို့ကို ကပ်လှူ ပူဇော်မည်။ ဂိုဏ်းပေါင်းစုံဆရာ တော်ကြီး ၁၀ပါး ထံမှောက်တွင် ရေစက်သွန်းချ အမှုအတန်းပေးဝေ၍ စတုဒိသာ ကျွေးမွေးလှူဒါန်းမည်ဖြစ် သည်။ တစ်ချိန်က ပုသိမ်မြို့သည် ရက်ကန်းမြို့တော်ဖြစ်ခဲ့သော်လည်း စက်မှုရက်ကန်းများထွန်းကားလာမှု

ကြောင့် လက်ရက်ကန်းများ ပျောက် ကွယ်သွားရသည်မှာ နှစ်ပေါင်း ၃၀ ကျော်ပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် နှစ်စဉ်တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်ကာလ မသိုးသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ရန် သည့်အခါတိုင်း လက်ခတ်ရက်ကန်း ပညာရှင်များ ရှားရှားပါးပါးရှာဖွေပြီး မှ ပွဲမဝင်မီ တစ်လခန့်ကြိုတင် လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးနေရ ကြောင်း၊ မြန်မာ့ရိုးရာ လက်ခတ် ရက်ကန်းများသည် ထိန်းသိမ်းရန်လို အပ်ကြောင်း အသက် ၈၀ ကျော် ရက်ကန်းပညာရှင် ဦးထွန်းသန်းက ပြောပြသည်။ ပုသိမ်-လှကြည်

ပုသိမ်ငဝန်မြစ်ကူး ကြိုးတံတားထိပ် လောကနန္ဒာစေတီတော် မြေထိန်းနံရံအက်ကြောင်းများ ပြိုကျပျက်စီး

ပုသိမ် အောက်တိုဘာ ၂၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖွံ့ဖြိုးစည်ပင်သာယာလှပဆုံးသော ရှုခင်းသာ နေရာတစ်ခုမှာ ပုသိမ်ငဝန်မြစ်ကူးကြိုးတံတားထိပ် လောကနန္ဒာစေတီတော် ဘေးမဲ့သက်ကင်းသာသနာ့နယ်မြေဖြစ်သည်။ ၂၀၀၃ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၀ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီက ရှေးဟောင်း စေတီတစ်ဆူကို မွမ်းမံပြင်ဆင်တည်ထားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဝါတွင်း၊ ဝါပ၊ ရာသီမရွေး၊ အေးချမ်းသာယာသကဲ့သို့ ရှုခင်း ရှုကွက်များ သာယာလှပလျက် ရှိသဖြင့် အမြို့မြို့အနယ်နယ်မှ ဘုရားဖူးများ၊ ခရီးသွားဧည့်သည်များ အပန်းဖြေအနားယူသူများ နေ့ညစည်ကားလျက်ရှိသည်။

သို့သော် မကြာမီက ငဝန်မြစ်ရေတိုက်စားမှုကြောင့် လောကနန္ဒာ စေတီတော် ရေဆင်းမြေထိန်းနံရံများ အက်ကြောင်းပေါ်၍ ပြိုကျပျက်စီးမှု များ ဖြစ်ပေါ်နေသည်။ ဘုရားဖူးများ အန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန် အဆိုပါ မြေထိန်းနံရံကို အခိုင်အမာပြန်လည်ပြုပြင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း သိရ သည်။ (ယာဝုံ) **ပုသိမ်-လှကြည်**



ပြည်ထွင်းသတင်း

ရွှေဘုန်းပွင့်စေတီတော်မြတ်ကြီး မသိုးရွှေကြာသက်နန်း ယှဉ်ပြိုင်ရက်လုပ် ဆက်ကပ်ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် ရွှေဘုန်းပွင့်စေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့ကကြီးမှူး၍ (၂၄)ကြိမ်မြောက် မသိုးရွှေကြာသက်နန်းရက်လုပ် ပြိုင်ပွဲကို (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၄ ရက်) ဇူလိုင် ၅ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် သာသနာဇောတိကမ္မောရုံကြီး၌ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ ပြီး ညနေ ၆ နာရီတွင် ဝိသာခါ၊ ဓမ္မဒိန္နာ၊ ယသော်ဓရာ၊ သာမာဝတီ၊ ဂေါတမီ၊ သုဘဒ္ဒါ၊ မယ်တော်မာယာ၊ သုဗေဒ၊ ခေမာ၊ ပပဝတီ၊ ဥပ္ပလဝဏ်နှင့် ဒန္တကာ စင်တော်များက စတင်ယှဉ်ပြိုင်ရက်လုပ်ကြမည်ဖြစ်သည်။

မသိုးသက်နန်းများနှင့် ရွှေကြာသက်နန်းများရက်လုပ်ပြိုင်ပွဲ ဆုပေးပွဲကို တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့နံနက် ၃ နာရီတွင်ကျင်းပပြီး နံနက် ၄ နာရီတွင် ဝိနည်းတော်နှင့်အညီ ချုပ်လုပ်ပြီးစီးသော မသိုးရွှေကြာသက်နန်းတော်မြတ်ကို စေတီတော်ကြီးနှင့် စေတီတော်ရင်ပြင်ရှိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားဆင်းတုတော်များအား စေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့ကဦးဆောင်ကာ အလှူရှင်များကိုယ်တိုင် ဆက်ကပ် ပူဇော်မည်ဖြစ်သည်။

တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၄ ရက် ညပိုင်း ရက်ကန်းပြိုင်ပွဲကျင်းပနေစဉ် အတွင်း ပွဲတော်လာပြည်သူများအား မြစည်သူ ဆိုင်းအဖွဲ့က ဖျော်ဖြေတင်ဆက် မည်ဖြစ်ပြီး တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့တွင် ပါရမီရွှင်ဝတ်အသင်းက စေတီတော်အား ဆီမီး ၁၀၀၀ နှင့် အခြားဘာသာရေးအသင်းအဖွဲ့များက ရောင်စုံဆီမီးများ ထွန်းညှိပူဇော်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ဥဒ္ဓါသန့်**

နိုင်ငံစွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ တစ်ခုပါဝင်သည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကောင်းဆုံး မြို့နယ်ဆုအတွက် တပ်ကုန်းမြို့ကို ရွေးချယ်တင်ပြထား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆
နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံစွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်းဆုံးမြို့နယ်ဆု ရွေးချယ် နိုင်ရေးအတွက် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေကိုယ်စား တပ်ကုန်း မြို့နယ်ကို နေပြည်တော်ကောင်စီ က သက်ဆိုင်ရာ ဆုရွေးချယ်ရေး အဖွဲ့သို့တင်ပြထားကြောင်း အောက် တိုဘာ ၂၄ ရက်က တပ်ကုန်းမြို့ အနော်ရထာလမ်းနှင့် စံပယ်လမ်း ဖွင့်ပွဲတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်ရွှေက ပြောကြားခဲ့သည်။
လာမည့် နိုင်ငံစွမ်းဆောင်ရည် ဆု ချီးမြှင့်ပွဲတွင် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်းဆုံးမြို့နယ်ဆုကို ချိတ်ဆွဲ နိုင်ရေးအတွက် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ဥက္ကဋ္ဌ သီရိ၊ ဒက္ကိဏသီရိ၊ ပုဗ္ဗသီရိ၊

ဇေယျာသီရိ၊ ဇမ္ဗူသီရိ၊ ပျဉ်းမနား၊ လယ်ဝေးနှင့် တပ်ကုန်းစသည့် မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်၏ လယ်ယာထွက် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် သားငါး ထုတ်လုပ်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ မြို့ပြ ဒေသအသေးစား၊ အလတ်စား ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ အသေးစားပုဂ္ဂလိကငွေစုငွေချေး လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ သမဝါ ယမလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေး၊ ကျေးလက်လူမှုစီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ကျေးလက်စွမ်း အင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ် ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ လမ်း ပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေ ရရှိရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် လူမှုရေး ရာလုပ်ငန်းများ၊ တရားဥပဒေ စိုးမိုး ရေးလုပ်ငန်းများ စသည်တို့ကို သတ်

ပုံမှုကို နေပြည်တော်ကောင်စီ မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်တွင် တပ်ကုန်း မြို့နယ်ကရရှိသောကြောင့် မြို့နယ် အတွင်း ကျေးလက်ဒေသများရှိ ပြည်သူများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာ ရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးစသည့် ကိစ္စရပ်များ ယခုထက် ပိုမို ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။
မြို့နယ်ကို သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့သို့ တင်ပြခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်တွင် ပြီးခဲ့သည့် နှစ်က ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်း ဆုံးမြို့နယ်ဆုအတွက် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေကိုယ်စားပြု ပျဉ်း မနားမြို့ကို ရွေးချယ်တင်ပြခဲ့သော် လည်း ဆုချိတ်နိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ တပ်ကုန်းမြို့ နယ်အနေဖြင့် ဝေးလံသည့် အစွန် အဖျားကျေးရွာများပါမကျန် တစ်ပြေး ညီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဒေသခံ ပြည်သူများလူမှုစီးပွားဘဝ အဆင် ပြေစေရေးတို့ကို ဘက်စုံထောင့်စုံမှ အရှိန်မြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ထို့အပြင် ယခုနှစ်မှစ၍ ကမ္ဘာ့ဘဏ် ၏ သုံးနှစ်ဆက်တိုက် ကူညီထောက်

ပံ့မှုကို နေပြည်တော်ကောင်စီ မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်တွင် တပ်ကုန်း မြို့နယ်ကရရှိသောကြောင့် မြို့နယ် အတွင်း ကျေးလက်ဒေသများရှိ ပြည်သူများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာ ရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးစသည့် ကိစ္စရပ်များ ယခုထက် ပိုမို ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။
မြို့နယ်ကို သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့သို့ တင်ပြခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ မြို့နယ်ရှစ်မြို့နယ်တွင် ပြီးခဲ့သည့် နှစ်က ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်း ဆုံးမြို့နယ်ဆုအတွက် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေကိုယ်စားပြု ပျဉ်း မနားမြို့ကို ရွေးချယ်တင်ပြခဲ့သော် လည်း ဆုချိတ်နိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ တပ်ကုန်းမြို့ နယ်အနေဖြင့် ဝေးလံသည့် အစွန် အဖျားကျေးရွာများပါမကျန် တစ်ပြေး ညီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဒေသခံ ပြည်သူများလူမှုစီးပွားဘဝ အဆင် ပြေစေရေးတို့ကို ဘက်စုံထောင့်စုံမှ အရှိန်မြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ထို့အပြင် ယခုနှစ်မှစ၍ ကမ္ဘာ့ဘဏ် ၏ သုံးနှစ်ဆက်တိုက် ကူညီထောက်

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီ ခရိုင် အုတ်ဖိုမြို့နယ် အုတ်ရစ်ကုန်း ကျေးရွာအုပ်စု တောင်သူ ဦးစိန်မြင့်၏ ပုလဲသွယ်စံပြကွက် ၅၄၀၀ ၀၀ ဧက တွင် အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်က စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးမှူး၊

သာယာဝတီ အောက်တိုဘာ ၂၆
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီ ခရိုင် အုတ်ဖိုမြို့နယ် အုတ်ရစ်ကုန်း ကျေးရွာအုပ်စု တောင်သူ ဦးစိန်မြင့်၏ ပုလဲသွယ်စံပြကွက် ၅၄၀၀ ၀၀ ဧက တွင် အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်က စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးမှူး၊

မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး၊ စိုက် ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများနှင့် တောင်သူကြီးများ တက်ရောက် အားပေးကြသည်။ (အောက်ပုံ)
မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင် မောင်လင်းက ပြောင်းလဲလာသည့် ရာသီဥတုနှင့်အညီ သီးနှံများပြောင်း လဲစိုက်ပျိုးရေး၊ လိုအပ်ချက်ရှိလျှင် စိုက်ပျိုးရေးညှိနှိုင်းမှု ကော်မတီနှင့်

ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရန် ပြောကြား သည်။ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးမျိုး ထွန်းက မျိုးကောင်း၊ မျိုးသန့်များ စနစ်တကျပွားများရေးနှင့် စံကွက် ရိတ်သိမ်းရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များ ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ပုလဲ သွယ်စံပြမျိုးစပါး စံကွက်ရိတ်သိမ်း ရာတွင် အစိုတင်း ၂၀၅ ဒီဂရီ ၅၀ တင်းနှုန်းထွက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ **အောင်သူ(အုတ်ဖို)**



သစ်တောဘွဲ့ရကျောင်းသားများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းနည်းပါးနေ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆
ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ သစ် တောဦးစီးဌာန၊ သစ်တောတက္ကသိုလ် သည် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးကိုဦးတည်လျက် သစ် တောပညာရပ်များ သင်ကြားပေး လျက်ရှိသော်လည်း ယခုအခါ သစ် တောပညာ ဘွဲ့ရကျောင်းသားများ အတွက်အလုပ်အကိုင်အခွင့် အလမ်း များ နည်းပါးလျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။
“၂၀၀၆-၂၀၀၇ ပညာသင်နှစ် မှာ ကျောင်းသားဦးရေကို ၁၀၀ နဲ့ စခေါ်ပြီး ၂၀၀၇-၂၀၀၈ ပညာသင် နှစ်မှာတော့ ကျောင်းသားဦးရေကို ၂၀၀ အထိတိုးပြီး လက်ခံခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီနောက် ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ပညာသင်နှစ်ကစပြီး ကျောင်းသားဦး ရေကို ၁၀၀ ပဲ ပြန်လက်ခံခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုလျှော့ခေါ် လိုက်ရတာကတော့ သစ်တောတက္ကသိုလ်ကနေဘွဲ့ရသွား တဲ့ကျောင်းသားတွေအတွက် အလုပ် အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေ နည်းနေ လိုဖြစ်ပါတယ်။ နောင်မှာ ကလေး



ရေဆင်းသစ်တောတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများ လက်တွေ့ ကွင်းဆင်းလေ့လာစဉ်။

တွေအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့် အလမ်းတွေ များလာမယ်ဆိုရင်တော့ ဒီထက်တိုးပြီးလက်ခံနိုင်မှာပါ။ သစ် တောတက္ကသိုလ်ရဲ့ အဓိကရည်ရွယ် ချက်ကတော့ လူ့စွမ်းအားအရင်း အမြစ်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်၊ သစ်တောကဏ္ဍအတွက် အရည်

အချင်းပြည့်ဝတဲ့ ပညာရှင်တွေ မွေးထုတ်ပေးရန်၊ သစ်တော ပညာ ရပ်ဆိုင်ရာ ဗဟုသုတများတိုးပွား လာစေရန်၊ သုတေသနလုပ်ငန်းများ မှတစ်ဆင့် သစ်တောပညာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေရန်နှင့် သစ်တောကဏ္ဍ အတွက် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်

မှုတွေပေးနိုင်ရန်ဆိုပြီး ဖြစ်ပါ တယ်” ဟု သစ်တောတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာမြင့်ဦးက ပြောကြားသည်။
၂၀၀၇-၂၀၀၈ ပညာသင်နှစ်မှ ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ် အထိ သစ်တောတက္ကသိုလ်မှ မွေးထုတ်

သတင်း-ဇူလိုင်မိုး(မြန်မာ့အလင်း)
ဓာတ်ပုံ-ရေဆင်းသစ်တောတက္ကသိုလ်
ပေးလိုက်သည့် သစ်တောဘွဲ့ရ ကျောင်းသားဦးရေမှာ ၁၈၀ ကျော်ရှိ ပြီဖြစ်သည်။ သစ်တောဘွဲ့ရ ကျောင်း သားများကို ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန က ဝန်ထမ်းအဖြစ် ခေါ်ယူခန့်ထားမှု ရှိခဲ့သော်လည်း ခန့်ထားနိုင်မှုအရေ အတွက် နည်းပါးသည့်အတွက် သစ် တောတက္ကသိုလ်၌ ကျောင်းသား ဦးရေကို ၁၀၀ ထိသာ သတ်မှတ်ထား ရကြောင်း သိရသည်။ ပြင်ပပုဂ္ဂလိက သစ်တောစိုက်ခင်းများရှိသော်လည်း ဘွဲ့ရတစ်ယောက်ကို သစ်ပင်စိုက် ရန်၊ အလုပ်ကြီးကြပ်ရန်အတွက်သာ ခန့်ထားနိုင်သည့်အတွက် သစ်တော ဘွဲ့ရကျောင်းသားများအဖို့ ရေရှည် မျှော်လင့်ချက်မရှိ ဖြစ်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။ ပြင်ပ NGO အဖွဲ့ အစည်းများတွင်လည်း အလားတူပင် ဖြစ်နေသည်။
“သစ်တောတက္ကသိုလ်ကို တက် မယ်ဆိုရင် အမှန်တကယ် သစ်တော ပညာရပ်ကိုစိတ်ဝင်စားပြီး ကျောင်း

သားကိုယ်တိုင် သုတေသနလုပ်နိုင် အောင်ကြိုးစားဖို့လိုပါတယ်။ ဆရာ တွေကိုယ်တိုင်ကလည်း သုတေသန တွေ အမြဲလုပ်နေနိုင်ရင်ပိုကောင်း ပါတယ်။ သင်တန်းကာလမှာ စာတွေ့ နဲ့ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းလုပ်ကိုင်ခြင်း တွေကိုပါ ထည့်သွင်းသင်ကြားပေး ပါတယ်။ လက်တွေ့အနေနဲ့ လနဲ့ ချီပြီးတော့ သစ်တောကဏ္ဍနဲ့ ဆိုင် တာတွေကို တောဆင်းပြီးလေ့လာ ရပါတယ်။ ဒီကျောင်းကို လာရောက် ပညာသင်ကြားတဲ့ ကျောင်းသား အများစုကတော့ မြန်မာနိုင်ငံအလယ် ပိုင်းကများပါတယ်။ ယခုလက်ရှိ သင်ကြားနေတဲ့ Search Learning တွေကိုလည်း တဖြည်းဖြည်းနဲ့ ပြုပြင် သွားမှာပါ” ဟု ဒေါက်တာမြင့်ဦးက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။
သစ်တောတက္ကသိုလ်သို့ တက် ရောက်ပညာ သင်ကြားလိုသူများ သည် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတွင် ဘာသာစုံရမှတ် ၃၆၀ ရရှိရမည် ဖြစ်ပြီး သင်တန်းသားခေါ်ဆိုမှု၏ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းကို မိန်းကလေးများ ကိုလက်ခံသွားမည်ဖြစ်သည်။ ရေး ကိုအောင်မြင်သူများကို လူတွေ့ စွမ်းရည်စစ်ဆေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးခြင်းများ ပြုလုပ်သွားမည်

ဖြစ်သည်။ ပညာသင်နှစ်တစ်နှစ်တွင် နှစ်ဝက်နှစ်ခွဲခွဲ၍ သင်ကြားပြီး ပထမနှစ်တွင် အခြေခံ ဘာသာရပ် များကိုလည်းကောင်း၊ ဒုတိယနှစ်တွင် သစ်တောနှင့် ဆက်စပ်ဘာသာရပ် များနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ဘာသာရပ်များကို လည်းကောင်း သင်ကြားပို့ချပေးပြီး လက်တွေ့ကွင်း ဆင်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို တတိယနှစ် မှ နောက်ဆုံးနှစ်အထိ လက်တွေ့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ပညာသင် နှစ်မှစ၍ သင်တန်းကာလကို ခြောက်နှစ်သို့ ပြန်လည်တိုးမြှင့်ခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် တက္ကသိုလ် အဆင့် သစ်တောဘာသာရပ်များကို ၁၉၂၃ ခုနှစ်မှစ၍ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်တွင် သစ်တောပညာ ဌာနမှ တာဝန်ယူသင်ကြားပေးခဲ့ သည်။ ၁၉၈၅ ခုနှစ်တွင် သစ်တော ပညာဌာနကို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှ ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်သို့ ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ ၁၉၉၂ ခုနှစ်တွင် သစ်တောတက္ကသိုလ်အား သီးခြားတက္ကသိုလ်အဖြစ် စတင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ သစ်တော ဦးစီးဌာနလက်အောက် တွင် ထားရှိခဲ့သည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေပါ ပညာရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သန်လျင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြု ကော်မတီဌာနဆိုင်ရာများနှင့်ကျောင်း အုပ်ကြီးများကို သန်လျင်မြို့နယ် ပညာရေးဌာနမှ အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေပါ ပညာရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေး ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်က သန်လျင်မြို့ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ပတ္တမြားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမိုးမြင့်က အမှာ စကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပညာရေး မှူး ဦးခင်အောင်မြင့်က အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လည်းကောင်း၊ ဒုတိယမြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဦးကြည်ဦးက ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ပညာရေး အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး အတွက် ဆရာ၊ မိဘ၊ ရုပ်ရွာပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ရှင်း လင်းဆွေးနွေးကြသည်။



ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နမ့်ခမ်းတွင်ကျေးလက်ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်ဖွင့်

မူဆယ် အောက်တိုဘာ ၂၆
ရှမ်းပြည်နယ်မူဆယ်ခရိုင်နမ့်ခမ်း မြို့နယ် စယ်တိုင်း (မန်ကန်)ကျေးရွာ ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက် အဆောက် အအုံသစ်ဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းတင် ဦး၊ မူဆယ်ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်

ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီး အရာရှိ ဦးအယ်လ်စိုးထွန်းတို့၊ နမ့်ခမ်း မြို့နယ်ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော် မိုးဦးတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေး သည်။

နိုင်ငံစာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းမှတစ်ဆင့်ပေးအပ်သည့် အစီအစဉ်အရ နမ့်ခမ်း မြို့နယ်ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော် မိုးဦးတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေး သည်။

အမြတ်ခွန်မဲပေါက်သည်ဟု လိမ်လည်ပြောဆို၍ ငွေတောင်းခံသူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့က ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရမိ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဂန့်ဂေါမြို့ နယ်နေ ဦးကျော်ဝင်းထံသို့ အောက် တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဦးဝင်းမင်းထွန်းဆိုသူက ဖုန်းဖြင့်ဆက် သွယ်လာပြီး အမြတ်ခွန်မဲပေါက်၍ ငွေကျပ်သိန်း ၁၃၀၀ ရရှိမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အမြတ်ခွန်အဖြစ် ငွေကျပ် ၅၂ သိန်းပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောသဖြင့် ဦးကျော်ဝင်းက ငွေကျပ် ၁၂ သိန်းသာ တတ်နိုင်ကြောင်းပြောရာ အဆိုပါငွေကို ထွန်းထွန်းစိုး ဒဂုံ မြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်အမည် ဖြင့် ရန်ကုန်မင်္ဂလာဇွဲရုံးရှိ ရိုးမဘဏ်

သို့ လွှဲပို့ပေးရန်ပြောသဖြင့် ငွေကျပ် ၁၂ သိန်းကို ကလေးမြို့ ရိုးမဘဏ်မှ တစ်ဆင့် လွှဲပို့ပေးခဲ့ကြောင်း၊ ယင်း နောက် လိမ်လည်ခံရသည်ကို သိရှိ ရ၍ စုံစမ်းအရေးယူပေးပါရန် ဂန့်ဂေါ မြို့နယ် ကန်နယ်မြေရဲစခန်း၌ တိုင် တန်းခဲ့သဖြင့် အမှုဖွင့် စုံစမ်းဆောင် ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှူး အကူတပ်ဖွဲ့ ခွဲ၊ အုပ်ချုပ်မှုတပ်ခွဲ၊ မှူးခင်းအကူဌာန စုမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက စုံစမ်းဆောင် ရွက်ခဲ့ရာ လွှဲပို့သောငွေအား ထုတ်ယူ သွားသူမှာ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ် (၄၆)ရပ်ကွက်နေ ဆိုက်ကား နင်းသူဘဦ(ခ)ထွန်းထွန်းစိုး ဖြစ် ကြောင်း စုံစမ်းရရှိသဖြင့် ဖမ်းဆီးရမိ ရေးဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အောက်တိုဘာ ၁၉ ရက်တွင်(၄၆)ရပ်ကွက် ဆိုက်ကား ဝိတ်မှ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

ဗုဒ္ဓဝိယကျောင်းတိုက် အနီးဒုတိယ၊ မော်လူးမြို့
၃၅ ကြိမ်မြောက် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်ပွဲတော်
၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ပြိုင်လာလျှင်သူပထမ ကထိန်ဒါန

ဖခင်အမည်မှန်
ဖျာပုံမြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင် တန်း(ဘီ)မှ မခင်မျိုးထက်၏ဖခင်အမည်မှန် မှာ ဦးရွှေမြင့်မောင် ၁၄/၁၁(နိုင်)၀၈၅၆၀၉ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖခင် အမည်မှန်
တန်ဆည်မြို့၊ အထက(၁)တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(စီ)မှ မယဉ်ကျော့နွယ်ဦးနှင့် သတ္တမတန်း(ဒေ)မှ မခင်နုနုနွယ်တို့၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမိုးကျော်အောင် ၅/တဆန(နိုင်)၀၈၅၂၃၀ ဖြစ်ပါသည်။

Reclaim တွင် 24-10-2014 မှ စတင်ပြသမည့် စာတတ်ထားများ

Reclaim	Sun, Tu, Thu	10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM
	Fri & Sat	10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM, 9:30 PM
ရန်ပုံငွေ	Sun, Tu, Thu	10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM
	Fri & Sat	10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM, 9:30 PM
Annabelle (Dail Digital Content)	Sun, Tu, Thu	10 AM, 12:30 PM, 3:30 PM, 6:30 PM
	Fri & Sat	10 AM, 12:30 PM, 3:30 PM, 6:30 PM, 9:30 PM
မောင်မြင့်ထွန်းကြွေး စုရထက်ကြွေး	Mon, Tu, Thu	11 AM, 3 PM, 6:30 PM
	Fri, Sat	10:30 AM, 1:30 PM, 4:30 PM, 7:30 PM

ဖခင် အမည်မှန်
ရေဦးမြို့၊ မော်ကွန်းသစ်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (B)မှ မောင်ကျော်ဆွေဝင်း၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးခင်မောင်ညွန့် ၅/၁၀၀(နိုင်) ၀၁၄၁၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖျာပုံ ဆုံး
ကျွန်တော် မောင်သက်ပိုင် ၈/နမ(နိုင်)၁၀၄၃၃၃၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ဖျက်ဆီး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၂၅၄၄၇

MNTV ရုပ်သံလိုင်း Political Dialogue အစီအစဉ်တွင် ထုတ်လွှင့်ခဲ့သော ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး တတိယလိုင်းအစီအစဉ်စာအုပ်အဖြစ် ထုတ်ဝေ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆
MNTV ရုပ်သံလိုင်း Political Dialogue အစီအစဉ်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ စီးပွားရေး အကြံပေး ဆရာကြီးပါမောက္ခ ဒေါက်တာ အောင်ထွန်းသက်နှင့် ဆရာကိုကို (စက်မှုတက္ကသိုလ်)တို့ တွေ့ဆုံမေးမြန်းထားသည့် ပြုပြင် ပြောင်းလဲရေး တတိယလိုင်းအစီ အစဉ်ကို မရွံ့မစောပေမူ စာအုပ် အဖြစ် ထုတ်ဝေဖြန့်ချိလိုက်ပြီ ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံမေးမြန်းအစီအစဉ်ကို Myanmar National Television နှင့် Yangon Media Group တို့ ပူးပေါင်းပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး အဆိုပါ အစီအစဉ်ပြုလုပ်ရခြင်းမှာ ဒီမိုကရေစီစနစ်ကူးပြောင်းရေးကာ လတွင် ပြည်သူ့ ဝန်ထမ်းများ၏ကဏ္ဍသည်လည်း အရေးကြီးသည့်ကဏ္ဍ၌ ပါဝင်နေ၍ နိုင်ငံတော်၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး အစီအစဉ်များကို ဝန်ထမ်းများသိရှိ နားလည်စေရန် စီစဉ်တင်ဆက်ထားခြင်းဖြစ်သည်။

တွေ့ဆုံမေးမြန်းသူ ဆရာကိုကို (စက်မှုတက္ကသိုလ်)က “အစုစာအုပ်မှာ ပါတဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ဆွေးနွေးချက်တွေအပေါ် အမြင်မတူမှုတွေရှိနိုင်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့ဟာ အခုဆွေးနွေးမှုတွေကို တိုင်းပြည်ကို ချစ်မြတ်နိုးတဲ့စိတ်၊ နိုင်ငံကိုကောင်းစေချင်တဲ့စိတ်၊ ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းတွေကို ပြည်သူက ယုံကြည်အားကိုးမှုရှိလာစေချင်တဲ့ ဆန္ဒမရှိတော့ဘူး ဆွေးနွေးခဲ့တာ ကတော့ အသေအချာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဆိုသည်။

အဆိုပါ အစီအစဉ်တွင် ဆရာနှစ်ဦးတို့က ကြိုတင်ညှိနှိုင်းထားခြင်းမရှိဘဲ နိုင်ငံတော်၌ လက်ရှိပြုပြင်ပြောင်းလဲနေမှု၏ အားနည်းချက်များကို ပွင့်ပွင့် လင်းလင်း ဆွေးနွေးဝေဖန်ထားသည့်အတွက် နိုင်ငံရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု များကို စိတ်ဝင်စားသူများနှင့် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများ ဖတ်ရှုသင့်သော စာအုပ် ကောင်းတစ်အုပ်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ စာအုပ်ကို ဝယ်ယူဖတ်ရှုလိုသူများအနေဖြင့် မန္တလေးပေ အမှတ် (၂၃၇) ပထမထပ်(၁) ၃၉ လမ်း အပေါ်ဘလောက် ကျောက်တံတားမြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့ ဖုန်း-၀၁-၃၉၂၈၃၅၊ ၀၉-၇၃၀၅၉၉၃၅ တို့တွင် တစ်အုပ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀ ဖြင့် ဝယ်ယူဖတ်ရှုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အခြေခံပညာကျောင်းပေါင်းစုံ ဘောလုံးပြိုင်

သာစည် အောက်တိုဘာ ၂၆
အနာဂတ်ကာလတွင် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်မျိုးဆက်သစ်လူငယ်အားကစား သမားများပေါ်ထွန်းလာရေးအတွက် အခြေခံပညာကျောင်းပေါင်းစုံ ဘောလုံး ပြိုင်ပွဲများကို မိတ္ထီလာခရိုင် သာစည်မြို့နယ် အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပရာ ဗိုလ်လုပွဲများကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည်။ ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုနှင့် ဒုတိယဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး နေရာအလိုက် ထူးချွန်သော ကစားသမားများ ရွေးချယ် ကာ ခရိုင်အဆင့်ပြိုင်ပွဲသို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။
ထွန်းထွန်း(သာစည်)

INFO DAY FOR MBA | BBA | BE PROGRAMMES

စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာမဟာဘွဲ့ (MBA)
Master of Business Administration
(The Open University of Hong Kong, OUIHK)

စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာဘွဲ့ (BBA)
Bachelor of Business Administration
(The Open University of Hong Kong, OUIHK)

စက်မှုင်ဒူစထရီပညာရပ်ဆိုင်ရာဘွဲ့ (BE)
Bachelor of Engineering
(SeoKyeong University, Seoul-Korea)

STI MYANMAR UNIVERSITY

Speaker: Klaus Oberbauer, Program Consultant
DATE : 1st, November 2014
TIME : 2:00 to 4:00 PM
VENUE : STI Myanmar University (MICT)

RSVP
Block -10, MICT Park, University Hlaing Campus.
Tel: 377988, 507151/52, 0931702299, 09250064451

www.stiedu.net

အာဆီယံ-ဂျပန်ချစ်ကြည်ရေးအသင်းဝင်များ၏ အကြိမ်(၂၀)မြောက် တွေ့ဆုံပွဲကျင်းပ



ပုဂံ အောက်တိုဘာ ၂၆

(၂၀)ရာစု အာဆီယံ-ဂျပန် ချစ်ကြည်ရေးအသင်း (AJAFA-21)၏အကြိမ်(၂၀)မြောက် ဒေသတွင်း တွေ့ဆုံပွဲ 20th Regional Leaders Forum(20th RLF)ကို

ဂျပန်နိုင်ငံလူငယ်များ ချစ်ကြည်ရေး အစီအစဉ်အရ ရင်းနှီးချစ်ကြည်ရေးနှင့် အသင်းဝင်များ အချင်းချင်း နားလည်မှုရှိစေရေး ဦးတည်ချက်ဖြင့် ကျင်းပလျက်ရှိသည်။

ယခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံသည် အာဆီယံအသင်း၏ အလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေချိန်တွင် 20th RLF ကို (JICA Alumni Association, Myanmar JAAM) သည် JICA ရုံးချုပ်နှင့် JICA မြန်မာရုံးတို့၏ အထောက်အပံ့တို့ဖြင့် ကျင်းပလျက်ရှိရာ ပုဂံမြို့ UMBRA တိုက်တွင် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်မှ အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်အထိ ကျင်းပသည်။ ဖိုရမ်၏ ယခုနှစ် ဦးတည်ချက်မှာ (Responsible Community for Sustainable Development) ဖြစ်ရာ လူငယ်များ၏ လူထုနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်အပေါ် တာဝန်ရှိမှုအရေးပါပုံကို အာဆီယံနိုင်ငံများ အတွင်းသာမက မိမိတို့၏ မိမိကမ္ဘာမြေကြီးအတွက်ပါဖြစ်ကြောင်း ဆွေးနွေးကြသည်။ ဖိုရမ်ဖွင့်ပွဲသို့ မန္တလေးတိုင်း

ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးကျော်ဆန်း၊ JAAM ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဒင်၊ JICA မြန်မာရုံးဒေသ တာဝန်ခံ Mr.Masahiko Tanaka တို့က အမှာစကားပြောကြားကြပြီး AJAFA-21 အသင်းဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ဖိုရမ်တွင်အသင်းဝင် နိုင်ငံများက ဦးတည်ချက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ တင်ပြဆွေးနွေးကြသည်။ ဖိုရမ်ကျင်းပသည့် ရက်များအတွင်း ညောင်ဦးမြို့နယ် သန့်စင်ကြယ်ကျေးရွာ၌ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးခြင်း အစီအစဉ်၊ ပုဂံဒေသရှိ JICA စီမံချက်များသို့ သွားရောက်လေ့လာမှု ပြုကြသကဲ့သို့ ဖိုရမ်ပိတ်ပွဲတွင်လည်း သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံများမှ ယဉ်ကျေးမှုအစီအစဉ်များ တင်ပြခြင်းတို့ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ ခိုးကို(သစ်တော)

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

စက်မှုဇုန်တည်ဆောက်မည့် မြေနေရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု

ဟားခါး အောက်တိုဘာ ၂၆

ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတုန်းဦးသည် ပြည်နယ်စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးရမ်မန်း၊ ပြည်နယ်လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး ဦးကျင့်လျန်ပေါင်နှင့် ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဟားခါး-ထန်တလန်လမ်းပေါ်ရှိ စက်မှုဇုန်အတွက် လျာထားမြေနေရာနှင့် ဟားခါး-ဖလမ်း-ကလေးလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၁၁၇/၄)မိုင်အနီးရှိ စက်မှုဇုန် လျာထားမြေနေရာများကို ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ အိမ်ရာဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်သို့ ရောက်ရှိကြရာ ဆောက်လုပ်ရေးတာဝန်ခံ ဦးထွန်းအောင်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း စီမံခန့်ခွဲမှုများနှင့်အညီ အချိန်မီပြီးစီးရေးလမ်းညွှန်မှာကြားကာ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ပြည်နယ် ပြန်/ဆက်)

လူကုန်ကူးမှုတားဆီးရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီ ဆောင်ရွက်ပေး

ဝက်သက်နှင့်ဂျိုက်သိုးကာကွယ်ဆေးများ

တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ပြန်လည်ထိုးနှံပေးမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆ အသက်လေးနှစ်မှ ခုနစ်နှစ်အထိ ကလေးငယ်များတွင် ဝက်သက်နှင့် ဂျိုက်သိုးဖြစ်ပွားမှုများ မြင့်တက်လာခြင်းကြောင့် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ဝက်သက်နှင့်ဂျိုက်သိုးကာကွယ်ဆေးများကို ဇန်နဝါရီလ

အတွင်း စတင်ထိုးနှံပေးတော့မည် ဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO)မှ သိရသည်။ တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာအရ ကလေးငယ်များတွင် ဝက်သက်ကာကွယ်ဆေးများကို ကလေးအသက်ကိုးလအရွယ်တွင် ထိုးနှံမှု

ပေးကြသော်လည်း လိုအပ်ချက်အရ ဆေးအာနိသင်မှာ ကလေးအသက်လေးနှစ်အရွယ်တွင် စတင်အားလျော့လာသည့်အတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာအရ ပြန်လည်ထိုးနှံပေးရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဇန်နဝါရီလ ပထမပတ်အတွင်း

ဝက်သက်နှင့် ဂျိုက်သိုးကာကွယ်ဆေးများကို အသက်ငါးနှစ်မှ ၁၅ နှစ်အကြား ကလေးသူငယ်အားလုံးကို ထိုးနှံပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပေါင်းစပ်ကာဆောင်ရွက် သွားရန်ရှိကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့မှ အရှေ့တောင်အာရှ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းအကြံပေးအဖွဲ့မှ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်ပြိုင်ကြည်က ပြောကြားသည်။ ရာသီအပြောင်းအလဲ ကာလ

အတွင်း ကလေးငယ်အချို့မှာ ကိုယ်ခန္ဓာတစ်ခုလုံးတွင် အနီစက်များထွက်ရှိလာပြီး ကိုယ်ပူချိန်မြင့်တက်ခြင်း၊ အာသီးယောင်ခြင်းများ ဖြစ်ပွားပါက ဆေးကုသမှုခံယူသင့်ကြောင်း၊ အနီစက်ထွက်ရှိခြင်းသည် သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါလက္ခဏာတစ်ရပ်ဖြစ်ခြင်းကြောင့် စောင့်ကြည့်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ဝက်သက်သို့မဟုတ် ဂျိုက်သိုးဖြစ်ပွားပါက စနစ်တကျကုသပေးရုံဖြင့် အလွယ်တကူ ပျောက်ကင်းနိုင်ကြောင်း၊ အရပ်ကုထုံးများဖြစ်သော မက်ကလောင်နည်းများ ပိုမိုထွက်ရှိစေရန် ဖီးလုံပေးခြင်းများ မပြုလုပ်သင့်ကြောင်း၊ အနီစက်များ တစ်ကိုယ်လုံးစုံအောင် ထွက်ရှိသည့်တိုင် အခြားဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများမရှိကြောင်း၊ သုံးရက်မှ ငါးရက်အတွင်း သက်သာပျောက်ကင်းနိုင်ပြီး ကလေးငယ်တစ်ဦးအဖို့ တစ်သက်လျှင်တစ်ခါသာ ဂျိုက်သိုးဖြစ်ပွားတတ်ကြောင်း ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါ်ခင်လေးမြင့်က ပြောကြားသည်။ သွန်းဝသန်

SAMSUNG

Do you Note?

Samsung GALAXY Note 4

Customer Contact Center 01-2399 888

f samsungmyanmar

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



လယ်ယာကဏ္ဍဆိုင်ရာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ညှိနှိုင်းစည်းဝေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆ - လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်သည် ဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ဦးစီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ Mosaic Company မှ Senior Vice President Mr. Richard Neli Mclellan နှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံ Canpotex Limited မှ Senior Vice President Mr. David Rogiani တို့ ဦးဆောင်သောအဖွဲ့ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံ၍ နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများ၏ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လယ်ယာကဏ္ဍဆိုင်ရာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ဆွေးနွေးသည်။

တောင်သူလယ်သမားများ အတွက် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများနှင့် ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိစေရန် နှစ်ဖက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည့် လုပ်ငန်းများကို ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံမှ Mr. Richard Neli Mclellan နှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံမှ Mr. David Rogiani တို့က မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ဆန်စပါးသီးနှံအပါအဝင် ဆီအုန်းသီးနှံ၊ ကြံသီးနှံ၊ ဝီလောပီနံသီးနှံ၊ ရော်ဘာစိုက်ပျိုးရေး နယ်ပယ်များတွင် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော လယ်ယာကဏ္ဍရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ခြင်းအပါအဝင် ကုန်ချောစက်ရုံများ တည်ဆောက်ခြင်း၊ နိုင်ငံခြားဈေးကွက်သို့ တင်ပို့ခြင်း၊ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဆောင်ရွက်သွားလိုကြောင်း၊ ကဏ္ဍနယ်ပယ်အလိုက် ဆွေးနွေး တင်ပြချက်အပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပြန်လည်ဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတို့မှ လယ်ယာကဏ္ဍဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုညွှန်ကြားမှုဌာနမှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်း ဆောင်ရွက်ထားရှိသော အဆင့်မြင့်အဖွဲ့ခန်းစနစ်

ဟင်းသီးဟင်းရွက် သစ်သီးဝလံအရောင်းဆိုင်၊ တိုက်ရိုက်ရေဖျန်းပိုက်ကွန်စရစ်(Net House) စိုက်ကွင်းများ၊ တစ်ဧက ပိဿာ ၁၀၀၀ အထက်ထွက်ရှိမည့် ချည်မျှင်ရည်ဝါစိုက်ခင်း၊ အထူးအထွက်တိုး ကြံသီးနှံစိုက်ခင်း၊ ကညွတ်စိုက်ခင်းနှင့် ဓာတုကင်းလွတ် အော်ဂဲနစ်ဟင်းသီးဟင်းရွက် သစ်သီးဝလံ စိုက်ခင်းများကို လည်းကောင်း၊ ဒက္ခိဏာသီရိမြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာစနစ် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဧက ၃၀၀၀ စိုက်ကွင်းတွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ပုလဲသွယ် အထူးအထွက်တိုး စပ်မျိုးစပါး အပိုလိုင်း အမလိုင်း ဝတ်မှုန်ကူးပုံတော်ကို လည်းကောင်း၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ် အလျင်လိုကျေးရွာ တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဧက ၄၄၀ တွင် တောင်သူများကိုယ်တိုင် မျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု နှင့် တောင်သူများကို ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်အတွက် ချိုင်းကျေးရွာအနီးရှိ အလိုင်ယင်စတားကုမ္ပဏီ၏ ခေတ်မီလယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ ရိတ်သိမ်း ခြွေလှေစက်များကို လည်းကောင်း ကြည့်ရှု လေ့လာကြရာ တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းပြသကြပြီး လုပ်ငန်းများပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ရင်းနှီး ခြွေလှေစက်များ ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ရွှေ၊ ငွေ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၂၆-၁၀-၂၀၁၄. Table with columns for item name, unit, and price.

ဖျာပုံ-ကျိုကဒွန်းလမ်းကို ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်

ဖျာပုံ အောက်တိုဘာ ၂၆ - ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံမြို့နယ်အတွင်း ဖျာပုံ-ကျိုကဒွန်း-ဒေါ်ငြိမ်း-အမာ ကားလမ်းမပေါ်ရှိ ဖျာပုံ-ကျိုကဒွန်း လမ်းပိုင်းအနက် ၃ မိုင် ၆ ဖာလုံကို ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင် ခင်းကျင်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ကတ္တရာလမ်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဖျာပုံမြို့ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက တာဝန်ယူလျက် တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေဖြင့် ဖျာပုံကျိုကဒွန်းလမ်းအပိုင်း မိုင်တိုင် ၄ မိုင် ၃ ဖာလုံမှ ၈ မိုင် ၁ ဖာလုံအထိ ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းကို စက်တင်ဘာလ ၃၀ တွင် တိုဘာ ၂၅ ရက်တွင် မိုင်တိုင် ၆ မိုင်မှ နှင့် ၆ မိုင် ၁ ဖာလုံ တွင် အခြေခံလွှာ

ခင်းကျင်းနေမှုကို ဖျာပုံခရိုင် တိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးတင့်၊ ခရိုင်ဆောက်လုပ်ရေး အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးသက်ဇော်ဝင်း၊ မြို့နယ်ဆောက်လုပ်ရေး လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ ဒေါ်ဆုမွန်ကျော်နှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ကော်မတီဝင်များ တက်ရောက် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သူဇာနယ် (ဖျာပုံ)

Advertisement for PREMIER ESPRESSO Instant Coffeemix 3 in 1. Includes a large image of the product and a smaller image of a coffee cup.

Advertisement for Golden Star Myanmar. Text: ကျိုက်ထီးရိုး (ချော့) ရောင်းသား (ချော့) ငွေဆောင် (ချော့) Ph: 209200, 430480, 544383.

Advertisement for Naing New Generation Co., Ltd. Text: ပုလဲရတနာမင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ. ချစ်ဖေဖေ ဦးစိုင်းတင်မော်နှင့် ချစ်မေမေ ဒေါ်နန်းခမ်းလှတို့၏ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျရောက်သော ပုလဲရတနာမင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့်ပြည့်စုံစွာ ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ပို့ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

Advertisement for SUCCESS Language Academy. Text: တက္ကသိုလ်စာမေးပွဲဖြေဆိုပြီးသူများ ကျောင်းအားရက်မှာ အကျိုးရှိစေဖို့နှင့် အင်္ဂလိပ်စာတတ်ဖို့ လိုနေသူတိုင်းအတွက် (မြို့လယ်ကျောင်း) အမှတ်(၁၁၅) Y.W.C.A ဘိုကလေးရေပူထမ်း. Ph: 202046, 392048, 256964.

ဥရောပ ပြည်တွင်းလိင် ပွဲစဉ်များ



အင်္ဂလန်ပရိသိယာလိင် ပွဲစဉ်(၉) အောက်တိုဘာ ၂၈

ကျူပီအာ - အက်စ်တွန်ဗီလာ နံနက် ၁:၃၀

ကျူပီအာ Vs အက်စ်တွန်ဗီလာ

ပရိသိယာလိင် ပွဲစဉ်(၉) နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမှာဖြစ်ပြီး ကျူပီအာ အသင်းက ရမှတ် လေးမှတ်နဲ့ ဇယားအောက်ဆုံးမှာ ရပ်တည်နေပါတယ်။ ဗီလာအသင်းက ရမှတ် ၁၀မှတ်နဲ့ အဆင့်၁ခုမှာ ရပ်တည်နေပြီး အဝေးကွင်း လေးပွဲကစားအပြီးမှာ နှစ်ပွဲနိုင်၊ နှစ်ပွဲရှုံး ထားပါတယ်။ ကျူပီအာအသင်း အိမ်ကွင်း လေးပွဲမှာ တစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲရှုံး၊ နှစ်ပွဲသရေ ကျထားပါတယ်။ အမှတ်လိုနေတဲ့ နှစ်သင်း ယှဉ်ပြိုင်ကြမယ့် ဒီပွဲဟာ ဂိုးများ မယ့်ပွဲပါ။

အောက်တိုဘာ ၂၅/၂၆ ဂိုးရလဒ်များ

လီဗာပူးလ်	၀-၀	ဟားလ်ဗီးတီး
ဆောက်သမ်တန်	၁-၀	စတုတ်စီးတီး
ဝက်စ်ဟာဗွန်း	၂-၂	ပဲလှော်
ဆွမ်ဆီး	၂-၀	လက်စတာ
ပီအက်စ်ဂျီ	၃-၀	ဘော့ဒိုး
ဘတ်စ်တီယာ	၁-၃	မိုနာကို
ကိန်း	၂-၁	လော်ရီယန်
အီဗီယန်	၀-၂	နန်တက်စ်
ရိုမ်းစ်	၁-၀	မော့ဒ်ပယ်လီယာ
အော့စ်ဘတ်	၂-၀	ဖရိုင်းဘတ်
ဟော်ဖန်ဟိမ်း	၁-၀	ပါဒါဘွန်း
လေဗာကူဆင်	၁-၀	ရှော်လ်ကေး
အမ်ပိုလီ	၀-၄	ကက်ဂလီယာရီ
ပါးမား	၁-၃	ဆက်ဆူအိုလို
ဆမ်ဒိုးရီးယား	၀-၀	ရိုးမား
အယ်လ်မာရီးယား	၀-၁	ဘီလ်ဘာဆို
ဗလင်စီယာ	၃-၁	အယ်လ်ချီ
ကော်ဒိုဘာ	၁-၁	ဆိုစီဒက်
အီဘာ	၁-၁	ဂရန်နာဒါ
နော်တင်ဟမ်	၁-၃	ဘလက်ဘန်း
ဘာမင်ဂမ်	၀-၈	ဘုန်းမောက်
ဘော်လ်တန်	၃-၁	ဘရန်ဖိုဒ်
ရိုးဒင်း	၃-၀	ဘလက်ပူးလ်
ဒါဘီ	၁-၂	ဝီဂန်

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တို့ နိုင်ပွဲဆက်မယ့် ဂျာမန်ပိုကယ်ဖလားပွဲစဉ်

ဂျာမန်ပိုကယ်ဖလားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဒုတိယ အဆင့်ပွဲစဉ်တွေကို အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက်မှာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဘွန်ဒက်စ်လီဂါ ထိပ်တန်းအသင်းတွေပါဝင်တဲ့ ဒီပွဲစဉ်ဟာ အကြိတ် အနယ်ရှိမှာဖြစ်ပြီး ပွဲကောင်းတွေအဖြစ် မြင်တွေ့ ရမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဟမ်းဘတ်နှင့် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်ဟာ ဟမ်းဘတ်နဲ့ဆုံတိုင်း နိုင်ပွဲ ကို ဂိုးပြတ်နဲ့ရယူနိုင်ခဲ့ပေမယ့် အခုနောက်ဆုံး တွေ့ဆုံတဲ့ပွဲမှာတော့ ဂိုးမရှိသရေဖြစ်ခဲ့တာ သတိ ပြုစရာပါ။ ဒါပေမယ့် အခုတလောခြေစွမ်းကျဆင်း နေတဲ့ ဟမ်းဘတ်တို့အတွက် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တို့ ရှေ့မှာ အနိုင်ရလဒ်ကို ပေးအပ်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။

စီနီပေါလီနှင့် ဒေါ့မ့်

နောက်ဆုံးငါးပွဲကစားခဲ့တဲ့ ဒီနစ်သင်းရဲ့ ရလဒ်ကိုကြည့်ရင် ဒေါ့မ့်နဲ့တို့ ရှုံးပွဲမရှိခဲ့ပါဘူး။ ရလဒ်ဆိုးတွေနဲ့ အခုတလောကြုံတွေ့နေရတဲ့

ဒေါ့မ့်ဟာ စီနီပေါလီကိုတော့ အခက်ခဲမရှိ ကျော် လွန်နိုင်ပါလိမ့်မယ်။

မက်ဒီဘက်နှင့် လေဗာကူဆင်

မက်ဒီဘက်ဟာ လေဗာကူဆင်အတွက် ပြိုင်ဘက်ကောင်းမဟုတ်ပါဘူး။ လေဗာကူဆင်ဟာ လက်ရှိအချိန်မှာ ပုံမှန်ခြေစွမ်းရအောင် ကြိုးစား နေတာမို့ ဒီပွဲမှာဂိုးပြတ်သွင်း အနိုင်ယူရေး အား ထုတ်ပါလိမ့်မယ်။

ဖရန်ဖတ်နှင့် ဂလာဘတ်

အဝေးကွင်းမှာဆိုပေမယ့် ဂလာဘတ်တို့ အား ထုတ်မှုကောင်းကောင်းနဲ့ အနိုင်ရအောင်ကြိုးစား ပါလိမ့်မယ်။ ဘွန်ဒက်စ်လီဂါပွဲစဉ်တွေမှာ အသာ စီးရတဲ့ ဖရန်ဖတ်ဟာ ဂလာဘတ်ကို ဒီပွဲမှာ အမှတ် ခွဲပေးရဖို့ ရှိနေပါတယ်။

ဂျူးစ်ဘတ်နှင့် ကိုလုံး

အိမ်ကွင်းမှာ ခြေစွမ်းမာကျောတဲ့ ဂျူးစ်ဘတ် ဟာ အခုပွဲမှာ ကိုလုံးကို ပြင်းပြင်းထန်ထန်ခုခံ

ကစားပါလိမ့်မယ်။ ကိုလုံးဟာ ဂျူးစ်ဘတ်ကွင်းမှာ ကစားတိုင်းခက်ခဲခဲ့တာချည်းဖြစ်တာမို့ အိမ်ရှင်ရဲ့ ပညာပေးခြင်းကို အခုပွဲမှာ ခံရဖို့များနေပါတယ်။

ချမ်နစ်ဇာနှင့် ဝါဒါဘရီမင်

ချမ်နစ်ဇာဟာ ဘွန်ဒက်စ်လီဂါ-၃ အသင်းဖြစ် ပေမယ့် အိမ်ကွင်းမှာရုန်းအားကောင်းတဲ့အသင်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဝါဒါဘရီမင်ဟာ ဂျာမန်ပိုကယ်ဖလား ကို ခြောက်ကြိမ်အထိရယူထားနိုင်တဲ့ အသင်းဖြစ် တာမို့ ဒီပွဲမှာ အိမ်ရှင်တို့မျှော်လင့်ချက်ကြီးကြီး ထားလို့ မရနိုင်ပါဘူး။

ဘီလီဖီးလ်နှင့် ဟာသာဘာလင်

ဟာသာဘာလင်တို့အတွက် ဘီလီဖီးလ်ဟာ စိုးရိမ်စရာအသင်းတော့မဟုတ်ပါဘူး။ ဘီလီဖီးလ် ဟာ ခြေစွမ်းအတတ်အကျဖြစ်နေတာမို့ ဟာသာ ဘာလင်ကို ခြိမ်းခြောက်နိုင်ဖို့ မလွယ်ပါဘူး။ ဟာ သာဘာလင်အတွက် နိုင်ပွဲသေချာစေမယ့်ပွဲပါပဲ။

မိုးမြင့်လင်းလက်

ဆန်ချက်ဇ၏ ဂိုးများဖြင့် အာဆင်နယ်နိုင် ရိုးရဲမက်ဒရစ်က ဘာစီလိုနာကို အနိုင်ယူ

ပရိသိယာလိင်ပြိုင်ပွဲအဖြစ် ဆန်းဒါးလန်းအိမ်ကွင်းတွင် အာဆင်နယ်က နှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့်နိုင်ခဲ့သည်။ အာဆင်နယ်အတွက် အနိုင်ဂိုးနှစ်ဂိုးစလုံးကို တိုက်စစ်မှူးဆန်ချက်ဇက သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ဆန်ဒါးလန်းအသင်းသည် ပြီးခဲ့သောသီတင်းပတ်က ဆောက်သမ်တန် ကို ရှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့် ရှုံးခဲ့သည့်ပြင်ပွဲထက် ကောင်းမွန်အောင် ကစားခဲ့သော် လည်း ဂိုးသမား၏အမှားကြောင့် ဆန်ချက်ဇက အဖွင့်ဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ ဆွမ်ဆီးနှင့် လီဆာစတစ်တီးတို့ပွဲတွင် ဆွမ်ဆီးက နှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့်နိုင်ပြီး ငါးပွဲမြောက် အနိုင်မရခဲ့ခြင်းကို အဆိုးသတ်ခဲ့သည်။ ဆွမ်ဆီးအတွက် အနိုင် ဂိုးနှစ်ဂိုးစလုံးကို ဝီလ်ဖရက်ဘိုနီက သွင်းယူခဲ့သည်။ လီဗာပူးတို့ အိမ်ကွင်းကစားခဲ့သောပွဲလည်း တိုက်စစ်မှူး ဘာလော့ တယ်လီ အနာတရဖြစ်သွား၍ ဟာလ်းစီးတီးကို ဂိုးမရှိသရေဖြင့် ကျေနပ်ခဲ့ရ သည်။

စပိန်လာလီဂါ ထိပ်တန်းပြိုင်ဘက်နှစ်သင်းဖြစ်သည့် ရိုးရဲမက်ဒရစ်နှင့် ဘာစီလိုနာတို့ စနေနေ့က ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့်ပွဲတွင် ရိုးရဲမက်ဒရစ်က သုံးဂိုး- တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ ယင်းပွဲတွင် ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲ၌ အိတ်လီနောက်တန်းကစားသမားအား ကိုက်ခွဲဖြင့် လေးလကြာအပိတ်ခံရသော ဥရုဂွေးတိုက်စစ်မှူးဆွာရက်ဇ် စတင်ပါဝင်ကစားခဲ့ရာ နေမာဂိုးသွင်းနိုင်အောင် ဂိုးပေါက်ဖန်တီးပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ယင်းဂိုးကို စီရော်နယ်ဒိုက ပင်နယ်တီဖြင့် ချေပခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ပီဗီဇီခေါင်းတိုက်ဂိုးဖြင့် ရိုးရဲမက်ဒရစ်တို့ ဦးဆောင် နိုင်ခဲ့သည်။ တန်ပြန်တိုက်စစ်အတွင်းမှ ဘင်ဇီမာက အဆုံးသတ်ဂိုးသွင်းယူ ခဲ့သည်။ ရိုးရဲမက်ဒရစ်သည် ယခုနှစ်ရာသီ ကိုးပွဲကစားရာတွင် ယခုအထိ ၃၃ ဂိုး သွင်းယူထားသည်။

ကောင်းမြတ်သူ - စုစည်းသည်

မင်္ဂလာဇန့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ ဦးမင်းမောင်-ဒေါ်စန်းရီတို့၏သားကြီး

မောင်ဆန်းလင်း B.A (Eng)

Retail Store Manager, Ooredoo Myanmar

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်နေ

ဗိုလ်မှူးစိန်အောင်(ငြိမ်း) တိုင်းလျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး(အရှေ့) - ဒေါ်အောင်စန်းမေ (စာရင်းစစ်၊ ငြိမ်း)တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး

ဒေါက်တာအေးစုအောင် M.B.,B.S (Mdy)

1st Year, M.Med.Sc (O & G), MRCOG (Part-I)

ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံ၊ ရန်ကုန်

တို့၏ ၁၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ရုံး၌ မော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိ ဦးစော်လင်းမောင်၊ အသိသက်သေအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးအောင်သန်း ထွဋ်နှင့်ဇနီး၊ ပဲခူးမြို့၊ မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ၌ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက် ချီးမြှင့်ပေးပါသော နှစ်ဖက်သောဆွေမျိုးများနှင့် မိတ်သဟ်မာများအားလုံးအားလည်းကောင်း၊ ၂၅- ၁၀-၂၀၁၄ရက် တွင် ယုဇနဂါးဒင်းဟိုတယ်၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာအခမ်းအနားတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ် ပန်းကုံးနှင့် မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ဆင်မြန်းပေးပါသော လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးနှင့်ဇနီး ဒေါ်နီနီတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးကျော်သူလင်း(MRTV-4)၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီကျွေးပေးပါသော တေးသံရှင်စိမ်းမိုးမိုး၊ မင်္ဂလာတေးသံသာများ သီကျွေးပေးပါသော The Aces တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းများဖြန့်ဖြူးပေးပါသော မဆုရည်ထွန်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကလပ်ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မရည်မွန်မြင့်ကို၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ကလပ် ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မဆုမွန်မြင့်ကို၊ မင်္ဂလာသတို့သားအရံနှင့် သတို့သမီးအရံအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးကြသော ဒေါက်တာရွှေကျော်၊ ဒေါက်တာသက်စော်မျိုး၊ ဒေါက်တာသပြေအောင်၊ ဒေါက်တာသင်းမြတ်မြတ်ရှိန်တို့အား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံအလှပန်းတီးပေးပါသော ဒီဇိုင်းနာပြည်စိုးအောင်နှင့် မိတ်ကပ်ခင်စန်းဝင်း၊ ဇော်ဇော် (ခင်စန်းဝင်း)၊ ဓာတ်ပုံနှင့်ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းတင်ပေးပါသော မင်းချမ်းမွန်နှင့် အဖွဲ့သားများအားလည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှကူညီပေးကြသော မိတ်ဆွေများနှင့် မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြသော ဧည့်သည်တော်များ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သဟ်မာများ၊ လူကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့များ ပေးပို့ချီးမြှင့်ကြပါသော ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟ်မာများအားလည်းကောင်း အထူးလှိုက်လှစွာကျေးဇူးတင်ရှိ ပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်ဆန်းလင်း-ဒေါက်တာအေးစုအောင်

စုလျားရစ်ပတ်မော်ကွန်းတင်မင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် Sule Shangri - La Hotel ၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် စုလျားရစ်ပတ် ထိမ်းမြားမင်္ဂလာပွဲ အခမ်းအနားတွင် စုလျားရစ်ပတ်ထိမ်းမြားခြင်းနှင့် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ချီးမြှင့် ပေးပါသော လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သန့်စင်အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ချီးမြှင့်ပေးပါသော စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်းအားလည်းကောင်း၊ အထူးဖိတ်ကြားထားသော စစ်ဘက်၊ နယ်ဘက်မှ မိသားစုများ၊ မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင် လက်မှတ်ရေးထိုး ရာတွင် မင်္ဂလာနာယကကြီးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းနန်းဆီ၊ အသိသက်သေများအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ဒေါက်တာဖေသက်စော်နှင့် မအေးသန္တာဝင်း၊ ကိုအောင်ပြည့်စုံနှင့် မမျိုးရတနာထိုက်၊ အခမ်းအနားသို့ မအားလပ်သည့်ကြားမှ တက်ရောက်ပေးပါသော ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်နှင့်တိုင်း ဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်တို့မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်ဇနီးများ၊ ဧည့်သည်တော်များ၊ စစ်တက္ကသိုလ် အမှတ်စဉ်(၁၅)မှ ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများနှင့် ငှင်းတို၏ဇနီးများ၊ အခြားဖိတ်ကြားထား သော ဧည့်သည်တော်များ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားများ၊ ဦးသင်မြင့်သန်း၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေး သီဆိုပေးပါ သော ဒေါ်ရီရီသန့်နှင့် မြန်မာမှုတေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာတေးများဖြင့် ဖျော်ဖြေပေးကြပါသော နိုင်ငံကျော်တေးသံရှင်များ၊ မင်္ဂလာပန်းများ ကြဲဖြန့်ပေးပါသော အိမ်မှူးဇော်၊ သိမ့်ဝင်းထက်၊ မင်္ဂလာ အောင်စံပယ်ပန်းကုံး ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော ကြည်လှရွန်းကျော်၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ပန်း ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မေသိမ့်နွယ်၊ သတို့သားအရံများအဖြစ်ကူညီပေးပါသော ဗိုလ်ကြီးကိုကိုနိုင်နှင့် ဗိုလ်ကြီးညိုညိုနိုင်၊ သတို့ သမီးအရံများအဖြစ် ကူညီပေးပါသော ထက်မြတ်ဟန်၊ ဒေါက်တာဇင်ငယ်ငယ်စိန်တို့အားလည်းကောင်း၊ သတို့သမီးမိတ်ကပ်နှင့်ဆံပင်ပြင်ဆင်ပေးပါသောမေဦး၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံအား ဖန်တီးပေးပါသော ပြည်စိုး အောင်၊ ဘိသိက်အခမ်းအနားပစ္စည်းများစီစဉ်ပေးပါသော မြမာလာဟန်(Fortune)၊ စေတနာမေတ္တာဖြင့် လက်ဝတ်ရတနာများဆင်မြန်းပေးပါသော ဒေါ်စံပယ်ထွန်း(Best Jewellery)၊ ဓာတ်ပုံနှင့်မှတ်တမ်း ဗီဒီယိုများအား မေတ္တာဖြင့်ရိုက်ကူးပေးပါသော ကိုအောင်ပြည့်စုံ(Black & White အဖွဲ့သားများ)နှင့် ကိုအေးဇော်မိုး(စက်မှု)၊ ပန်းအလှပြင်ဆင်ပေးပါသော အန်တီနီလာ(Eternal)၊ Sule Shangri-La Hotel မှ မန်နေဂျာနှင့် ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ ဝန်ထမ်းများအား လည်းကောင်း၊ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သဟ်မာအပေါင်း တို့အားလည်းကောင်း၊ ကိုသူရိန်(ရွှေနဂါးမင်း)နှင့် အောင်မြင်သူအဖွဲ့သားများ၊ အထူးသဖြင့် စုလျားရစ်ပတ် မော်ကွန်းတင်မင်္ဂလာပွဲအား အစစအရာရာ အဆင်ပြေချောမွေ့အောင် တာဝန်ယူစီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော အန်တီဒေါ်မြတ်မြတ်ဦး (Royal Stars Event Planner)၊ မင်္ဂလာပွဲသို့ မအားလပ်သည့်ကြားမှ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပါသော စစ်ဘက်၊ နယ်ဘက်မှ အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ မိတ်ဆွေ သူငယ်ချင်းများ၊ မင်္ဂလာပွဲအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ လိုအပ်သည်များအား ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးကြပါသော ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ နှစ်ဖက်ဆွေမျိုးမိတ်သဟ်မာများ၊ သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူး တင်ထိုက်သူအားလုံးကို လှိုက်လှစွာကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါသည်။

နှစ်ဖက်သော မိဘများနှင့် မောင်ကျော်ဘုန်းမြင့်-မပူးဖူးပေ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးအား ပိုမိုခိုင်မာစေရေးနှင့် အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းများအား ပြန်လည်သုံးသပ်ရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ သတ္တမနှင့် နောက်ဆုံးအကြိမ်အစည်းအဝေးကျင်းပ

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၂၆
အာဆီယံ အတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးအား ပိုမိုခိုင်မာစေရေးနှင့် အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းများအား ပြန်လည်သုံးသပ်ရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့ (High Level Task Force on Strengthening the ASEAN Secretariat and Reviewing the ASEAN Organs) ၏သတ္တမနှင့် နောက်ဆုံးအကြိမ်အစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၂၁ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိ မန္တလေးမြို့၊ Mandalay Hill Resort ဟိုတယ်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ယင်းအစည်းအဝေးတွင် အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ဥက္ကဋ္ဌနှင့် မြန်မာ

နိုင်ငံကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်သူ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း) ဦးအောင်ဘွားက သဘာပတိအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပြီး အစည်းအဝေးသို့ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် ၁၀ နိုင်ငံကိုယ်စားပြု အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်ကိုယ်စားလှယ် ၁၀ဦးနှင့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးမှ အာဆီယံဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဦးဉာဏ်လင်း ခေါင်းဆောင်သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးနှင့် အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းများအား ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်

ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့၏ အကြံပြုတင်ပြချက်များကို အပြီးသတ်ဆွေးနွေးအတည်ပြုခဲ့ပြီး အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းတာဝန်သတ်မှတ်ချက်တွင် ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံနေပြည်တော်တွင် ကျင်းပမည့် (၂၅) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ (၁၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပူးပေါင်းညှိနှိုင်းမှု ကောင်စီမှတစ်ဆင့် တင်ပြသွားမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းအကြံပြုတင်ပြချက်များတွင် အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းများအကြား ညှိနှိုင်းမှုလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များကို ပိုမိုထိရောက်သွက်

လက်ရန် အကြံပြုတင်ပြချက်များ၊ အာဆီယံပြင်ပဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ အကြံပြုတင်ပြချက်များနှင့် အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးကို အင်အားဖြည့်တင်းရေးဆိုင်ရာ အကြံပြုတင်ပြချက်များဟူ၍ သုံးပိုင်းပါဝင်ပြီး ယင်းအကြံပြုချက်များကို လက်တလော၊ ကာလတို၊ ကာလရှည်အကောင်အထည်ဖော်ရမည့်လုပ်ငန်းများဟူ၍ လည်းခွဲခြား ဖော်ပြထားသည်။

အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်း ၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင် အာဏာသက်ဝင်လာခဲ့ပြီးနောက်တွင် အာဆီယံ၏ အဖွဲ့အစည်းများအချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ထိရောက်မှုရှိ/မရှိ

ဆန်းစစ်ရန်နှင့် အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးသည် အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းမှ အပနှိုင်းထားသည့်တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်မှုတွင် ထိရောက်မှုရှိ/မရှိ ပြန်လည်သုံးသပ်ရန်လိုအပ်သည်ဖြစ်ရာ ယင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ရန် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ယင်းသို့ တာဝန်ပေးအပ်ချက်နှင့်အညီ အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ်မတ်လမှစတင်၍ အစည်းအဝေးပေါင်း ၃ ခုနှစ်ကြိမ် ကျင်းပပြီး ဆန်းစစ်မှုလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်

ခဲ့သည်။ ယင်းဆန်းစစ်မှုများနှင့်အညီ အဆင့်မြင့်လုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ အကြံပြုချက်များကို ယခုအစည်းအဝေးတွင် အပြီးသတ် ပြုစုနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းအကြံပြုချက်များသည် အာဆီယံကို အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းနှင့်အညီ ပိုမိုတောင့်တင်းခိုင်မာရေးနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်(၂၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ချမှတ်သည့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အလွန် မျှော်မှန်းချက်များကို ပြည့်မီအောင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်စေရေးအတွက် အထောက်အကူပြုစေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ညောင်ဦးမြို့နယ်နှင့် ငါ့သရောက်မြို့နယ်တွင် မိုးမြေပဲများ ဆွတ်ခူး

ညောင်ဦး အောက်တိုဘာ ၂၆
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးညောင်ဦးမြို့နယ်နှင့် ငါ့သရောက်မြို့နယ်မှ မိုးမြေပဲစိုက် တောင်သူများသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မိုးဦးကျခါစက မိုးမြေပဲစိုက်ပျိုးခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့ စိုက်ပျိုးခဲ့သော တောင်သူများမှာ မြေအစိုဓာတ် မနူးမနပ်နှင့် စိုက်ပျိုးခဲ့ကြသည်။ မိုးဦးမိုးရွာပြီး မိုးလယ်တွင် မိုးခေါင်ခဲ့သည်။ မြေပဲအောင်ချိန်တွင် မိုးရွာသွန်းသည့် အတွက်ကြောင့် မိုးမြေပဲ

စိုက်တောင်သူများသည် မြေပဲဆန်တစ် တင်းကြိုလျှင် အတောင့် ၁၅ တင်းအထက် ပျမ်းမျှနှုန်းရရှိကြသည်။ “ကျွန်မတို့ ကိုယ့်မြေပဲကို မျိုးထားပြီး စိုက်ပျိုးခဲ့တာပါ။ သုံးလပဲခေါ် မြေပဲလေးဆိုရင် ပြီးတာပဲဆိုပြီး စိုက်ပျိုးပါတယ်။ မိုးဦးမိုးရွာစဉ်က ကွက်ကျားမိုးရွာခဲ့တာပါ။ ရွာအရှေ့ဘက်က ယာခင်းတွေကတော့ မြေပဲသိပ်မရကြဘူး။ ရွာအရှေ့မြောက်ဘက်က ယာခင်းတွေကတော့ မြေပဲတွေရ

ကြတယ်။ မိုးကဒီနေရာရွာပေမယ့် ဟိုနေရာမရွာဘူး။ တစ်ရွာတည်းချင်း တောင်မတူဘူး။ အရှေ့ပိုင်းမှာ မိုးရွာပြီး အနောက်ပိုင်းမှာ မိုးမရွာဘူး။ တစ်ခါတလေ ရွာအနောက်ဘက်မှာ မိုးရွာရင် ရွာအရှေ့ဘက်မှာ မိုးမရွာဘူး။ မိုးရွာတာချင်းမတူတော့ တောင်သူတွေ သီးနှံရတာချင်းလည်း မတူတော့ဘူး”ဟု ကန်သာယာကျေးရွာမှ ဒေါ်မိညိုကပြောပြသည်။ “ကျွန်တော်တို့ရွာမှာ သုံးလပဲ



ဒေသပွဲပြီးရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆
နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် လယ်ဝေးမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးတာဝန်ခံ ဦးမြင့်ဆွေသည် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလှရှောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက လယ်ဝေးမြို့နယ် အေလာအုပ်စု ဆင်စုကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ဒေသခံများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ယင်းကျေးရွာရှိ အခြေခံပညာ မူလတန်းကျောင်း ကျောင်းအင်္ဂါရပ်နှင့်ညီ၍

ကျောင်းဥပမိရုပ်ကောင်းမွန်ရေး၊ ဆင်စုကျေးရွာမှ မြို့ရှောင်လမ်းသို့ တစ်ဆက်တည်း ဖောက်လုပ်ရေး၊ ကျေးရွာမီးလင်းရေးတို့အတွက် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ အထက (၅) အေလာမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုမည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အောင်ချက်မြင့်မားရေး၊ ထူးချွန်လူငယ်များပေါ်ထွက်လာရေး၊ ဆရာဆရာမ အင်အားဖြည့်ဆည်းရေးတို့ကို ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

<p>ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၃၂၀၂/၁၈၁၆၅ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ကြည်အေး ၁၃/နတ်(နိုင်) ၀၅/၈၀၆၆၆ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ပြင်ဦးလွင်)</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၇၅၂/၃၇၀၂၀ V Anbo 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးဝင်း ၉/အမရ(နိုင်)၀၃၄၀၀၀၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် လျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ်၁၃၂/၂၅၈၇၇ Shine RAY Dream 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းအောင်ကျော် ၉/မအရ(နိုင်)၀၂၅၀၂၀၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မြင်းခြံမြို့)</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန်</p> <p>ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊ ပြန်တန်ဆာမြို့၊ လင်းရောင်သစ် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(ခ)တွင် ပညာသင်ကြားနေသော မနှင်းနုလွင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်လွင် ၇/ညလ(နိုင်)၀၆၈၉၉၆ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန်</p> <p>ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ မဘိမ်းမြို့နယ် အထက(ငါးဆုံး) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(က)မှ မနုဇာအောင်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းမြင့် ၅/အရတ(နိုင်)၀၇၇၄၀၇ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးဝင်းမြင့်</p>
<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၀၅၂/၄၂၉၁၁ Kenbo CZ1 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကိုကိုစိုး ၅/အရတ(နိုင်)၀၀၆၂၃၂၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ်၁၄၂/၁၄၉၉၆ Kenbo 100 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူဒေါ်ခင်သိန်း ၁၂/သလန(နိုင်)၀၃၆၂၃၂၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)၊ သန်လျင်မြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ်7F/9082၊ CIFAN, DUMP TRUCK (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်မျိုးနွယ် ၁၄/ပမရ(နိုင်)၀၃၇၈၉၆ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံး(ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့</p>	<p>မိဘအမည်မှန်</p> <p>ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ နမ့်ခမ်းမြို့နယ်၊ မန့်စပ်ကျေးရွာနေ နမ့်ခမ်းမြို့ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော လှေးအိဖြူ၊ သတ္တမတန်းမှ လှေးအိခင်အေးတို့၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးညိုထွန်း (ခ)ဦးယီလွတ်-ဒေါ်အေးခမ်းလိ(ခ) ဒေါ်အေးခမ်းလိ ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန်</p> <p>လားရှိုးမြို့၊ အထက(၈)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မမိုးမိုးခိုင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်သီသီစိုး ၁၃/နဆန(နိုင်) ၀၀၀၆၇၉ ဖြစ်ပါသည်။</p>
<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် လျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၅၅၂/၈၇၅၈၉ Kenbo 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမိုးနိုင်စော် ၉/ကပတ(နိုင်)၁၆၉၉၉၂၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မြင်းခြံမြို့)</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ်၁၄၂/၁၄၉၉၆ Kenbo 100 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူဒေါ်ခင်သိန်း ၁၂/သလန(နိုင်)၀၃၆၂၃၂၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)၊ သန်လျင်မြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ်၇F/9082၊ CIFAN, DUMP TRUCK (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်မျိုးနွယ် ၁၄/ပမရ(နိုင်)၀၃၇၈၉၆ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံး(ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့</p>	<p>အမည်မှန်</p> <p>ဦးစိုင်းဆာအောင်၏သမီး လားရှိုးမြို့၊ နေပြည်တော်အထက်တန်းကျောင်း ပဉ္စမတန်း(B) မှ နန်းမိုးပဒုန်အောင်၏ အမည်မှန်မှာ နန်းမိုးမြင့်စိုအောင်ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>မိခင်အမည်မှန်</p> <p>လားရှိုးမြို့၊ အထက(၈)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မမိုးမိုးခိုင်၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်သီသီစိုး ၁၃/နဆန(နိုင်) ၀၂၂၉၀၃ဖြစ်ပါသည်။</p>
<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၁၂၅၂/၉၀၄၂၊ Honda CB 400, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစည်သူထွန်း ၉/မမရ(နိုင်)၀၂၅၇၁၀၀ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>				
<p>ပျောက်ဆုံးကြောင်း</p> <p>ကျွန်တော် မောင်ထွန်းကြည် ၁၁/စတန(နိုင်)၀၆၃၅၇၈၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (မမှတ်မီ)သည် ၂၈-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။</p> <p>ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၂၄၂၁၃၇</p>	<p>ပျောက်ဆုံးကြောင်း</p> <p>ကျွန်တော် ထွန်းရွှေမောင် ၁၁/စတန(နိုင်)၀၆၅၇၈၈၈နိုင်းကူးလက်မှတ် (မမှတ်မီ)သည် ၁၅-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။</p> <p>ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၈၀၃၆၅၇</p>	<p>ပျောက်ဆုံးကြောင်း</p> <p>ကျွန်တော် တင်ထွန်းစော် ၁၁/စတန(နိုင်)၀၉၁၀၉၇၈၈ ပတ်စ်ပို့ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။</p> <p>ဖုန်း-၀၉-၅၂၀၃၀၀၂၄၅</p>		

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

စာသင်ကျောင်းပေါင်း ၄၀၀ ကျော်အား One World Futbol ဘောလုံးများလှူဒါန်းမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ဘောလုံးကစားခြင်းဖြင့် ဘဝအတွက် အနာဂတ်မျှော်လင့်ချက်များနှင့် စိတ်ဓာတ်ခွန်အားများ ဖြစ်ပေါ်လာစေရေးအတွက် Chevrolet နှင့် One World futbol စီမံကိန်းတို့မှ ပူးပေါင်းကာ တာရှည်ခံ၊ အကြမ်းခံရန်ထုတ်လုပ်ထားသည့် ဘောလုံးအရေအတွက် စုစုပေါင်း ၂၀၀၀၀ ကျော်ကို မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ အလယ်တန်းကျောင်းများနှင့် အထက်တန်းကျောင်းများတွင် လှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ လှူဒါန်းသွားမည့်ဘောလုံးများမှာ လေထိုးရန်မလိုဘဲ ဘောလုံးပေါက်သွားသည့်တိုင် လေလျော့ခြင်းမရှိသော အကြမ်းခံသည့် ဘောလုံးအမျိုးအစားများဖြစ်ကြောင်းသိရပြီး ဘောလုံးအရေအတွက် စုစုပေါင်း ၂၀၀၀၀ ကျော်ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင်နှင့် တောင်ပိုင်းခရိုင်အတွင်းရှိ အလယ်တန်းကျောင်း ၁၆၆ ကျောင်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်း ၂၇၀ တို့တွင် ကျောင်းသားဦးရေထောင်ပေါင်းများစွာအား အကျိုးကျေးဇူးသက်ရောက် စေရန်အတွက် လှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း Chevrolet မှ တာဝန်ရှိသူက ပြောသည်။

“အဓိကကတော့ ကျောင်းသားကလေးတော်တော်များများက သူတို့ရဲ့ တစ်နေ့တာ ပျော်ရွှင်စရာ၊ အပန်းဖြေစရာအဖြစ် ဘောလုံးကစားခြင်းနဲ့ပဲ ကြီးပြင်းခဲ့ကြရတာပါ။ သူတို့ရဲ့စိတ်အားငယ်မှု၊ စိတ်ဖိစီးမှုတွေအတွက်လည်း ဘောလုံးကစားခြင်းနဲ့ပဲဘဝအတွက် အနာဂတ်မျှော်လင့်ချက်တွေနဲ့ စိတ်ဓာတ်ခွန်အားတွေကို ဖြစ်ပေါ်လာစေနိုင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျောင်းသားကလေးများအနာဂတ်အတွက် လှူဒါန်းရတာပါ”ဟု Chevrolet Myanmar ၏ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးဇော်မိုးခိုင်က ပြောသည်။

ထို့အပြင် One World Futbol Project အစီအစဉ်အရ တစ်ကမ္ဘာလုံးရှိ စစ်ဘေးဒဏ်ခံဒေသများ၊ ဒုက္ခသည်စခန်းများ၊ သဘာဝဘေးဒဏ်ခံဒေသများနှင့် အကူအညီလိုအပ်နေသောနေရာများမှ လူငယ်များအတွက် ဘောလုံးပေါင်း တစ်သန်းခွဲအထိလှူဒါန်းသွားရန်ရည်ရွယ်ထားကြောင်း၊ လက်ရှိ စက်တင်ဘာလတွင် Chevrolet အနေနှင့် One World Futbol အလုံးရေ ၁ သန်း လှူဒါန်းနိုင်သည့်မှတ်တိုင်တစ်ခု ကမ္ဘာတွင်စိုက်ထူနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း၊



One World Futbol Project အစီအစဉ်အရ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ စာသင်ကျောင်းများမှကျောင်းသားများအား ဘောလုံးအရေအတွက် ၁၀၀ လာရောက်လှူဒါန်းသည်ကို အောက်တိုဘာ ၂၄ရက်က အမှတ်(၆)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းရှေ့ကွင်းပြင်၌ တွေ့ရစဉ်။

လက်ရှိ အနေအထားအရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အလယ်တန်းကျောင်းများနှင့် အထက်တန်းကျောင်းများတွင် ဘောလုံးအရေအတွက် စုစုပေါင်း ၈၁၀ လှူဒါန်းပြီးကြောင်း One World Futbol Project အစီအစဉ်မှ သိရသည်။ တင်လှမောင်

ချင်းပြည်နယ်အတွင်း မြေကေ ၁၀၀၀ ကျော်ရှိ မြို့ပေါင်းရစ်မြို့ကို မြို့မြေအဖြစ်တိုင်းတာပိုင်းခြားရန်ရှိ

ဟားခါး အောက်တိုဘာ ၂၆

ချင်းပြည်နယ်အတွင်း မြို့မြေအဖြစ်တိုင်းတာရန် ကျန်ရှိသော မြို့ပေါင်းရစ်မြို့ကို လိုအပ်သော နယ်နိမိတ် သတ်မှတ်ရေးအတွက် ကွက်ကျ၊ ကွက်စိပ်မြေ တိုင်းတာပိုင်းခြားခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားရန်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မြေကွက်တိုင်းတာရန် လျာထားစီစဉ်ထားသည့် မြို့များမှာ ရိခေါဒါရီ၊ ထန်တလန်၊ မင်းတပ်၊ မတူပီ၊ ကန်ပက်လက်၊ ပလက်ဝ၊ ကျီးခါး၊ ရေဇာနှင့်ဆမ်းတို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါမြေများကို တိုင်းတာပိုင်းခြားရန် စီစဉ်ရခြင်းမှာ ယင်းမြေများကို မြို့မြေအဖြစ်သတ်

မှတ်ထားခြင်း ဖြစ်သော်လည်း ယခုအချိန်အထိ စနစ်တကျမြေတိုင်းတာခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ထားခြင်း မရှိသေးသောကြောင့် ဖြစ်သည်။

လက်ရှိ ချင်းပြည်နယ်အတွင်း မြို့နယ်ပေါင်း ကိုးမြို့နယ်၊ မြို့နယ်ခွဲပေါင်းလေးခုရှိရာ မြို့မြေအဖြစ် သတ်မှတ်ပြီးသော မြို့မြေအရေအတွက်မှာ ဟားခါး၊ တီးတိန်၊ တွန်းဇံနှင့် ဖလမ်း မြို့လေးမြို့သာရှိနေသေးကြောင်း ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ပြောပြချက်အရ သိရသည်။ ၁၉၇၀-၁၉၇၁ ခုနှစ်တွင် အမှတ်(၁) မြေတိုင်းအဖွဲ့က ဟားခါး၊ တီးတိန်နှင့် တွန်းဇံမြို့မြေများကို လည်းကောင်း၊ ၁၉၇၁-၁၉၇၂ ခုနှစ်တွင် ဖလမ်းမြို့ကို လည်းကောင်း တိုင်းတာခဲ့ပြီးဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။

ဗရိယာ သတ်မှတ်ချက်များသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ထားသော အမိန့်ကြော်ငြာစာအရ အတည်ပြုခြင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်သည်ဟုလည်း သိရသည်။

သို့သော်လည်း အဆိုပါကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်ဇော်လမ်း (ထန်တလန်)က ချင်းပြည်နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးမြေ၊ မြို့ရွာများသည် ကြေးတိုင်းစိုက်ခြင်း၊ ကွက်ကျ၊ ကွက်စိပ်မြေတိုင်းတာခြင်းများ ဆောင်ရွက်မှုနည်းနေသေးကြောင်း ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် ပြောကြားထားသည်။

မြေတိုင်းတာခြင်း၊ ကြေးတိုင်းစိုက်ခြင်း စသည့်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် မိမိ၏မြေကွက်များကို တိကျ

အထက(ကင်းမော်)၊ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် အာစရီယူပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ
အထက(ကင်းမော်)၊ သံတွဲမြို့နယ် ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် အာစရီယူပူဇော်ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း စဉ်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဝိသုတာရုံဓမ္မပိမာန်(ပခုက္ကူ)ကျောင်းတိုက် အငွေမအကြိမ် ကထိန်လျာသင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကျင်းပမည်
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်၊ စွယ်တော်မြတ်စေတီမြောက်ဘက်၊ ဗိုလ်ဗထူးလမ်း၊ ဝိသုတာရုံဓမ္မပိမာန်(ပခုက္ကူ)ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဘဒ္ဒန္တသောဘန(အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ)နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် ဆရာတော် အမှူးပြုသော စာချ/စာသင်သံဃာတော်များနှင့် ပင့်သံဃာတော်ဆရာတော်ကြီးများအား အလှူရှင်မိဘများဖြစ်ကြသော ဦးခင်ကြေး-ဒေါ်မာမာလှတို့ကို အမှူးထား၍

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀(၁) မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးအမှုအမှတ်-၁-၂၀
၁။ ဦးစိုလ်စိုလ် နှင့် ၁။ ဒေါ်ခင်စိန်
၂။ ဒေါ်သီတာ ၂။ ဦးကျော်သန်း
အမှတ် (၇/၈)၊ သုဓမ္မာလမ်းမကြီး၊ အမှတ် (၉၈၈)၊ ဝဇီရာ(၈)လမ်း၊ (၀)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ (၀)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်
တရားပြိုင်များ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၀)ရပ်ကွက်၊ ဝဇီရာ(၈)လမ်း၊ အမှတ် (၉၈၈)၊ ဒေါ်ခင်စိန် (ယခုနေရပ်လိပ်စာသိသည့်)နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၀)ရပ်ကွက်၊ ဝဇီရာ(၈)လမ်း၊ အမှတ် (၉၈၈)၊ ဦးကျော်သန်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသည့်) တို့သိစေရမည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ယာဉ်အမှတ် ၁၈၂/၅၄၄၈၈ လော်ဂျားယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်ကျော်ထူး ၁၃/တကန(နိုင်)၁၉၄၉၉ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တောင်ကြီး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၇၂/၇၂၇၇ လော်ဂျားယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်တင် ၁၃/တကန(နိုင်)၁၅၁၂၁၇၇ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တောင်ကြီး

အမည်ပြောင်း
ဦးကြည်စိုး၏သား တောင်ကြီးမြို့၊ အလက(၃) အေးသာယာကျောင်း ဆွေမတန်းမှ မောင်ရဲဝင်းလတ်အား မောင်ကျော်မင်းဟိန်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မောင်ကျော်မင်းဟိန်

အမည်ပြောင်း
ဦးကြည်စိုး၏သမီး တောင်ကြီးမြို့၊ အလက(၃) အေးသာယာကျောင်း သူငယ်တန်း(က)မှ မခိုင်စုရည်လွင်အား မခိုင်ဆုရည်ဇင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မခိုင်ဆုရည်ဇင်

ပြင်ဆင်ပတ်ရွာပါရန်
၂၂-၁၀-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂၀)ပါ မအေးအေးထွေးနှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာခြင်းကြော်ငြာမှ ဦးကျော်စဝင်း ၉/မတရ(နိုင်)၀၉၃၉၇၁ ဟုလည်းကောင်း၊ မအေးအေးထွေး ၉/မတရ(နိုင်)၀၅၆၀၇၅ဟုလည်းကောင်း၊ ဇေယျသိဒ္ဓိဆန်စက်ဟုလည်းကောင်း ပြင်ဆင်ပတ်ရွာပါရန်။

စုံစမ်းရေးကော်မရှင်ကပေးပို့လာသော မြေကိစ္စတိုင်ကြားမှုများ အစီရင်ခံစာ စိစစ်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး တာဝန်ပေးအပ်



လားရှိုး အောက်တိုဘာ ၂၆

ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) လားရှိုးခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက လယ်ယာမြေနှင့် အခြား

မြေများ သိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် ပြည်သူများ နစ်နာမှုမရှိစေရေးအတွက် စုံစမ်းရေးကော်မရှင်က ပေးပို့လာသော မြေကိစ္စတိုင်ကြားမှုများကို အစီရင်ခံစာ အပိုင်း(၆)အဖြစ် စိစစ်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး တာဝန်ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပရာ

ခရိုင်မြေအသုံးချမှု စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လားရှိုးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်မိုးက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် အမှန်တကယ်ပိုင်ဆိုင်သူများ နစ်နာမှုမရှိစေရေးအတွက် အလေးထား ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် စိစစ်ဆောင်ရွက်ရန်မှာကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ခရိုင်မြေအသုံးချမှု စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း မြေကိစ္စတိုင်ကြားခြင်းအမှု ၆၂၇၂၅၅၅ ပြီး လားရှိုးခရိုင်အတွင်း မြေယာကိစ္စတိုင်ကြားမှု လားရှိုးမြို့နယ်တွင် ၅၅ မှု၊ သိန်းနီမြို့နယ်တွင် ၃၉ မှု စုစုပေါင်း ၉၄ မှု တို့အား စိစစ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအမှုတွဲများကို လားရှိုး၊ သိန်းနီမြို့နယ် မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လားရှိုးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်မိုးက လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကာ မြေယာကိစ္စတိုင်ကြားမှုများကို သက်ဆိုင်ရာဌာနအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန်အတွက် မှာကြားခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ လားရှိုးမြို့နယ်နှင့် သိန်းနီမြို့နယ် မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ခရိုင်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။
တန်းစား (iprd)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

မြန်မာအမျိုးသမီးများ လုပ်ငန်းအခွင့်အလမ်း ဆွေးနွေးဟောပြောမည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ အမျိုးသမီးများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို စီးပွားရေးနယ်ပယ်အသီးသီးတွင် ဖော်ဆောင်လျက်ရှိရာ မြန်မာအမျိုးသမီးများ လုပ်ငန်းအခွင့်အလမ်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအဖွဲ့ (MWODA) ယာယီက အမျိုးသမီးများသီးသန့်ယာဉ်လှိုင်းအကြောင်း သိကောင်းစရာနှင့် အမျိုးသမီးများအတွက် လုပ်ငန်းအခွင့်အလမ်း ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီမှ ညနေ ၃ နာရီအထိ ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် ရွှေတိဂုံလမ်းရှိ တော်ဝင်နှင့်ဆီ ငြိမ်းချမ်းရေးခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် အမျိုးသမီးသီးသန့်ယာဉ်လှိုင်းကို စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့သူ အမျိုးသမီးများ လုပ်ငန်းအခွင့်အလမ်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအဖွဲ့ (ယာယီ)၏ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ကေခိုင်အောင်ခင်က မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ လူမျိုး၊ ဘာသာမရွေး ဆင်းရဲနွမ်းပါးပြီး အခြေခံပညာအဆင့်၌သာ ပညာသင်ကြားခဲ့ရသည့်အမျိုးသမီးများအတွက် လုပ်ငန်းအခွင့်အလမ်းများ ယာဉ်မောင်းအလုပ်နှင့်အတူ အခြားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မည့် လုပ်ငန်းနည်းစနစ်များကို ဟောပြောဆွေးနွေးမည်ဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် အမျိုးသမီးသီးသန့်ယာဉ်လှိုင်းများ ရေရှည်ရပ်တည်နိုင်စေရန်နှင့် ယာဉ်ပိုင်ရှင်များမှ လုပ်ဆောင်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကိုပါ ထည့်သွင်းဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
အောင်သူရ

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကလေးသူငယ်များနေ့အထိမ်းအမှတ် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲကျင်းပရေး ညှိနှိုင်း

စစ်တွေ အောက်တိုဘာ ၂၆

စစ်တွေမြို့နယ် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး ကာကွယ်ရေးကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခြင်းနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကလေးသူငယ်များနေ့ အထိမ်းအမှတ် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲကျင်းပနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက စစ်တွေမြို့ ကမ်းနားလမ်းရှိ River Velly ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး ကာကွယ်ရေးကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ရခိုင်ပြည်နယ်လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်လှလှလှက မြို့နယ်ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးကော်မတီ ဖွဲ့စည်းထားရှိမှုအခြေအနေများနှင့် ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးပြီး Phoenix Association စီမံချက်မန်နေဂျာ ဒေါ်နော်ရီပိုးက ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကလေးသူငယ်များနေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ကလေးငယ်များ၏ စိတ်ပိုင်း၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပျော်ရွှင်ရေးအတွက် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပနိုင်ရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးတင်ပြရာ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် မြို့နယ်ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးကော်မတီဝင် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူတို့ကလည်း လိုအပ်သည်များကို အကြံပြုဆွေးနွေးတင်ပြကြကြောင်း သိရသည်။

စစ်တွေမြို့နယ်အတွင်း ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် မြို့နယ်ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးကော်မတီသစ်ကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ဥက္ကဋ္ဌ အဖြစ်ဆောင်ရွက်၍ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ ပါဝင်သော ကော်မတီဝင် ၁၈ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားကြောင်း သိရသည်။
(ခရိုင် မြန်/ဆက်)

မိုးစပါးစိုက်ပျိုးနိုင်ခြင်းမရှိသော လယ်မြေများတွင် အစားထိုးသီးနှံ ကုလားပဲစိုက်ပျိုး

သာစည် အောက်တိုဘာ ၂၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သာစည်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများတွင် မိုးရေမရရှိ၍ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးနိုင်ခြင်းမရှိသော လယ်မြေများတွင် အစားထိုးသီးနှံ ကုလားပဲများ စတင်စိုက်ပျိုးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “အောက်တိုဘာ လဆန်းက ရွာသွန်းတဲ့မိုးနဲ့ အစားထိုးသီးနှံ ကုလားပဲကို စိုက်ပျိုးရာတွင် ကုလားပဲမျိုးတစ်တင်းလျှင် ၄၀၀၀ ပေး၍ ဝယ်ယူစိုက်ပျိုးရပါမည်။ တစ်ဧကကို ကုလားပဲ

မျိုးတစ်တင်းခန့် စိုက်ပျိုးရပြီး စိုက်ပျိုးရာတွင် ပက်ကျဲစိုက်ပျိုးခြင်းနှင့် ထယ်ဖက်ချစိုက်ပျိုးခြင်းများဖြင့် စိုက်ပျိုးရပါမည်။ တချို့ကတော့ ကုလားပဲစိုက်ပျိုးပြီး မိုးရွာမှာစိုးလို့ မိုးကိုစောင့်နေကြပါတယ်။ ကုလားပဲက စိုက်ပျိုးပြီး အကွက်ထဲ ရေပုပ်ပါက ကုလားပဲမျိုး ဆုံးရှုံးတဲ့ အတွက်ကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်။ ကုလားပဲ စိုက်ပျိုးပြီး အပင်ပေါက်ရရှိပါက နှင်းကျတဲ့ အစိုဓာတ်နဲ့ ကုလားပဲခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းပါတယ်။ ဒီနှစ်စပါးက

မိုးရေမရလို့ မစိုက်ရတာရယ်၊ စိုက်ပျိုးပြီး ရေမပေးနိုင်လို့ စပါးခင်းပျက်စီးတာရယ်ကြောင့် အစားထိုးသီးနှံ ကုလားပဲကို စိုက်ပျိုးသူ များပါတယ်။ အချို့ကလည်း အစားထိုးသီးနှံ နေကြာကို စိုက်ပျိုးကြပါတယ်။ စပါးမရပေမယ့် အစားထိုး စိုက်ပျိုးတဲ့ ကုလားပဲရရင်တော့ တောင်သူ တွေ အသက်ရှူချောင်နိုင်ပါတယ်။ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေ ပေးဆပ်နိုင်ရေးအတွက် တောင်သူများ မိုးစပါးအစား အစားထိုးသီးနှံ ကုလားပဲကို အဓိကထားစိုက်ပျိုးကြပါတယ်” ဟု

သာစည်မြို့နယ် ဒေသခံတောင်သူ တစ်ဦးက ပြောပြသည်။

သာစည်မြို့နယ်အတွင်း ယခုနှစ် မိုးစပါးလျာထားဧက ၄၈၀၀၀ တွင် သုံးပုံတစ်ပုံခန့်သာ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့သော်လည်း စိုက်ပျိုးပြီး မိုးရွာသွန်းမှု နည်းပါးခြင်း၊ ဆည်မြောင်းကန်ချောင်းများတွင် ရေမရှိ၍ ရေလုံလောက်စွာ မပေးဝေနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် စိုက်ပျိုးပြီး စပါးခင်းများ ပျက်စီးမှုများပြားခဲ့ကြောင်း၊ မစိုက်ပျိုးနိုင်သော လယ်မြေများနှင့် စိုက်ပျိုးပြီး ပျက်စီးသွားသော လယ်မြေများတွင် အစားထိုးသီးနှံများ အချိန်မီ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးတာဝန် ရှိသူများက စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။

မျိုးမင်း(သာစည်)

မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက် သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဓမ္မာရုံအလှူတော်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ငါးထပ်ကြီးမြောက်ရပ်ကွက်၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်း၊ လိပ်ပြာကန်တိုက်၊ မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက်တွင် စာပေပရိယတ္တိသင်ကြားနေသော သံဃာတော်များ သီတင်းသုံးနေထိုင်နိုင်ရန် ယောဂီများ တရားအားထုတ်နိုင်ရန် ပေ(၈၀×၅၀)သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဓမ္မာရုံတော်ကြီး ဆောက်လုပ်နေပါသည်။ အလှူရှင်များ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းလုံး လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက်
ဖုန်း-၀၉-၅၁၁၉၉၇၀၊ ၀၉-၇၃၁၄၇၀၄၄

BANK, SHOW ROOM, OFFICE TOWER

များဖွင့်ရန် အထူးသင့်လျော်သော၊ စီးပွားရေးအချက်အချာကျသော လမ်းမပေါ်ရှိ နေရာကောင်း ရောင်းရန်ရှိသည်။

-ဦးချစ်မောင်လမ်းမ (ရတနာလမ်းနှင့်ဥသယလမ်းကြား)
-ဂရန်အမည်ပေါက်၊ အကျယ် ပေ(၂၀×၄၀)
-အကျိုးဆောင်များဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
-ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၃၈၈၈၊ ၀၉-၃၀၀၉၄၆၀၉

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ မစိစိထွန်း (ဘ)ဦးသိန်းထွန်း ၁၃/တခလ(နိုင်)၀၂၇၀၂၅၏ ပတ်စ်ပို့စ်ပါ (မမှတ်မီ)မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၅၂၄၂၉၇၀

မြေကွက်ရောင်းမည်

၁။ စကားဝါလမ်း၊ (၅၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ 40' x 60' ပုဂံလမ်းမကြီး ကျောက်ပင်(ပါမစ် မြေ)

၂။ သုခမြိုင်လမ်း (၅၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ 40' x 60' သုခမြိုင်လမ်း (ဂရန်မြေ)

အခင်အမည်မှန်

ပေါင်မြို့နယ်၊ ရင်းငြိမ်၊ အထက၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (C) မှ မောင်အောင်မှန်မှာ ဦးဆန်းဝင်း ဝင်/သထန်(နိုင်)၀၄၆၉၄၄ဖြစ်ပါသည်။ ဦးဆန်းဝင်း ၁၀/သထန်(နိုင်)၀၄၆၉၄၄

အမည်မှန်

ပေါင်မြို့နယ်၊ ရင်းငြိမ်၊ အထက၊ အဋ္ဌမတန်း (B) မှ မလှလှိုင်မှန်မှာ အမည်မှန်မှာ မကျူလှိုင်မှန်ဖြစ်ပြီး၊ ဖခင်၏ အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်မှန်မှာ ဖြစ်ပါသည်။

အခင်အမည်မှန်

အောင်ပန်း၊ အထက (၅)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (D) မှ ခွန်နိုင်နိုင်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းလင်းအောင် ၂/ဒမဆ(နိုင်) ၀၀၀၀၁၃ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးထွန်းလင်းအောင်

အခင်အမည်မှန်

အောင်ပန်း၊ အထက (၅)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (B) မှ မရွှေအေး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းသာ ၁၃/ကလန်(နိုင်)၀၆၆၀၃၃ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးထွန်းသာ

အခင်အမည်မှန်

အောင်ပန်း၊ အထက (၅)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (C) မှ မရွှေအေး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းသာ ၁၃/ကလန်(နိုင်) ၀၆၆၀၃၃ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးထွန်းသာ

ပုပွားကျောင်းမဟာဘုံကထိန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ထောက်ကြွန့်၊ ပုပွားကျောင်းတိုက်တွင် ဝါဆို ဝါကပ်တော်မူကြသော သံဃာတော်များနှင့် ပင့်သံဃာတော်တို့အား စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်သင်္ကန်းနှင့်တကွ လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစုဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို ၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၀ ရက် (၁-၁၁-၂၀၁၄)ရက် စနေနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကထိန်သင်္ကန်းတစ်စုံလျှင် ၅၀၀၀ ကျပ်၊ ပင့်သံဃာ တစ်ပါးလျှင် ၅၀၀၀ ကျပ်ဖြင့် ဖုန်း-၆၀၀၀၂၈၊ ၀၉-၄၂၀၇၄၂၄၄၊ ၀၉-၄၂၅၀၂၅၈၆၈ တို့သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ၃ လမ်း၊ အမှတ် ၃၇၊ မြေညီ/ပထမထပ်(ဟောင်ကောင်-နှစ်လှာ)ယာဘက်တိုက်ခန်း၏ အမည်ပေါက် ပိုင်ရှင် ဦးစံမင်း ၆/မအရ(နိုင်)၀၄၁၆၇၀ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ အဆိုပါ တိုက်ခန်းရောင်းချခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကန်ကွက်တားမြစ်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်မာလုံလောက်သော စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် တင်ပြကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော် လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ခင်ငြိမ်းဌေး B.A(Law), L.L.B တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၇၁)
အမှတ် ၅၈၊ ဘိုကလေးရမ်းလမ်း၊ ဗိုလ်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၃၉၂၃၉၄

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ ဒေါ်ခင်မေ ၆/မအရ(နိုင်)၀၃၁၃၃၈၈၈ ပတ်စ်ပို့စ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ (ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။)
ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၅၆၀၅၇

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



ကျောက်ပန်းတောင်း အောင်မြေလှိုင်တောရတနာပွဲမှ မြန်မာ့ရိုးရာရွေးပြိုင်ပွဲ

သတင်းဆောင်းပါး - နေအောင်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ဘုရားကြီးကုန်း ကျေးရွာအုပ်စုရှိ အောင်မြေလှိုင်တောရတနာပွဲ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကြီးကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်(သီတင်းကျွတ်လကွယ်နေ့)က အဆိုပါ တောကျောင်း ဘုရားပရိသတ်တို့ စည်ကားစွာကျင်းပခဲ့သည်။

ဘုရားပွဲတွင် တွေ့ရခဲ့ပြီဖြစ်သော မြန်မာ့ရိုးရာတစ်ခုဖြစ်သည့် နွားဒုန်းပြိုင်ပွဲ၊ ခြေကျပြိုင်ပွဲများကိုပါ ထူးခြားစွာထည့်သွင်းကျင်းပခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။ နွားပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပရာတွင် ခြေအလှပြိုင်ပွဲနှင့် ကောင်းချင်း(ခေါ်)နွား တစ်ကောင်ချင်း လှည်းတပ်၍သမင်ပြေးပြိုင်ပွဲဟူ၍ နှစ်မျိုးကျင်းပခြင်းဖြစ် သည်။ နွားပြိုင်ပွဲသို့ ဟင်းခွက်အိုင်၊ အမြောင်ကန်၊ လွင်ပင်ကုန်း၊ ကန်ရင်း၊ ငါးရောက်အစရှိသည့် ကျေးရွာများမှ နွားဝါသနာရှင်များ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် ခဲ့ကြသည်။ အခြားကျေးရွာများတွင် ကျင်းပနိုင်ခြင်းမရှိသော ထူးခြားသည့် ရပ်ရွာလေ့ထုံးတမ်းတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီနယ်တစ်ဝိုက်မှာတော့ ဒီတောကျောင်းဘုရားပွဲတစ်ခုပဲ နွားပွဲပါတာ။ အဘတို့ကတော့ နွားဝါသနာကြီးတဲ့သူတွေဆိုတော့ နှစ်တိုင်းဘုရားပွဲရက်ပဲ မျှော်နေရတာ။ ဒါတောင် အရင်နှစ်နှစ်လောက်က မကျင်းပနိုင်ဘူး။ ပြိုင်နွား ကလည်း ရှားသွားပြီလေ။ နွားဈေးကကောင်းတော့ မြန်မြန်အောင်ကျွေးပြီး များများရအောင် ရောင်းစားနေကြတာ။ ပြိုင်နွားရယ်လို့ ဟိုးတုန်းကလို မမွေး ကြတော့ဘူး။ အခုပြိုင်တာလည်း ခိုင်းနွားတွေပါပဲ။ ဒီလိုပွဲကတော့ အနယ်

နယ်အရပ်ရပ်က နွားဝါသနာအိုးတွေက ဘယ်လောက်ဝေးဝေးလာကြတာပဲ” ဟု ချောက်မြို့နယ် ဆားတောင်ကျေးရွာမှ အသက် ၇၆ နှစ်အရွယ်ရှိ ဦးထွန်း ရွှေက မြန်မာ့ရိုးရာရွေးပြိုင်ပွဲများ ယခင်က စည်ကားခဲ့ပုံနှင့် ယခုနောက်ပိုင်း တိမ်ကောလာပုံကို ပြောပြသည်။

နွားပြိုင်ပွဲများအပြင် အနီးအနားကျေးရွာများဖြစ်သော ဘုရားကြီးကုန်း၊ ဆယ်နှစ်ရာသီပင်၊ တလိုင်းကန်၊ ကျောင်းစုအစရှိသည့်ကျေးရွာများမှ ကျောင်း သား ကျောင်းသူများနှင့် အမျိုးသမီးငယ်များကလည်း ဘုရားတံခွန်သွင်းခြင်း၊ ကျေးရွာလူငယ်များ၏ အရပ်ပြဇာတ်နှင့် ဝိတဖျော်ဖြေပွဲများနှင့် ဘုရား ကျောင်းဝင်းအတွင်းတွင် ကျေးရွာအလိုက် လူငယ်များစုစည်း၍ ဘော်လီဘော ပြိုင်ပွဲကျင်းပခဲ့ပြီး ကြိတ်ကြိတ်တိုးစည်ကားခဲ့သည်။

အောင်မြေလှိုင် တောရကျောင်းကို လွန်ခဲ့သောအနှစ် ၃၀ ခန့်မှစ၍ ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဦးဓမ္မစန္ဒက ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း နှင့်တွဲဖက်ပြီး မူလတန်း၊ မူလတန်းလွန်ကျောင်းနှင့် အလယ်တန်းအဆင့်များ အထိ စာပေသင်ကြားမှုများကို ကိုယ်တိုင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရုံသာမက အနီး ဝန်းကျင် ကျေးရွာများမှ ဆရာ ဆရာမများအားငှားရမ်းပြီး စနစ်တကျသင်ကြား မှုများကြောင့် ဒေသတွင်းကျေးရွာများမှ ပညာရေးအတွက်အားထားရသော ကျောင်းဖြစ်ခဲ့သည်။ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ရက်ရောက်တိုင်း ဘုရားပန်း၊ ရေချမ်း နှင့် ဆွမ်းတော်ပွဲကပ်လှူကြသူများအပြင် ဆရာတော်ကို ကန်တော့ရန်အတွက် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှတပည့်များ မိသားစုအလိုက် ရောက်ရှိလာကြသဖြင့်လည်း အထူးစည်ကားကြောင်း သိရသည်။

စားသောက်ဆိုင်အခွန်ပြေစာများဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းရှင်းလင်းဆွေးနွေး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၆

စားသောက်ဆိုင်များမှထုတ်ပေးသော အခွန်ပြေစာများတွင် အမှတ်တံဆိပ် ကပ်နှိပ်၍ ထုတ်ပေးရန် လုပ်ငန်းရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို ပြည်တွင်းအခွန်များ ဦးစီးဌာန အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ ထိဖွင့်ပွဲခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က ကျင်းပသည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမင်းထွဋ်က အမှာစကားပြောကြားပြီး အခွန်ပြေစာနှင့်ပတ်သက်၍ စား သောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် နည်းလမ်း များကို ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဌာနခွဲ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်က ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသော စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းရှင် များက သိရှိလိုသည်များကို ပြန်လည်မေးမြန်းရာ အခွန်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ်နှင့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဌာနခွဲ ညွှန်ကြားရေးမှူးတို့က ပြန်လည် ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၀၃၃)

မိတ္ထီလာတက္ကသိုလ်တွင် တရားရုံးလက်တွေ့သရုပ်ပြ

မိတ္ထီလာ အောက်တိုဘာ ၂၆

မန္တလေးအဝေးသင်တက္ကသိုလ်တွင် ပညာသင်ယူနေသည့် အဝေးသင် ဥပဒေကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား စာတွေ့လက်တွေ့ပေါင်းစပ်သင်ကြား နိုင်ရေး ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် တက္ကသိုလ်ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ တရားရုံး လက်တွေ့သရုပ်ပြပွဲ ကျင်းပခဲ့သည်။

သရုပ်ပြပွဲတွင် တက္ကသိုလ်တာဝန်ခံ ပါမောက္ခချုပ်ဒေါက်တာကိုကိုကျော်စိုးက ကျောင်းသားများ အသိပညာဗဟုသုတပိုမိုရရှိပြီး ပညာသင်ကြားရေးအပိုင်းတွင် စာတွေ့လက်တွေ့ပေါင်းစပ်သင်ကြားနိုင်ရေးအတွက် လက်တွေ့သရုပ်ပြတရား ရုံး ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက်တရားရုံး တစ်ရုံးတွင် အမှုတစ်ခုကို တရားသူကြီးက စီရင်ဆောင်ရွက်ပုံ၊ ရှေ့နေများက လျှောက်လဲပုံ၊ တရားလိုများနှင့် တရားလိုပြိုင်ဘက်က အသိသက်သေများ ထွက်ဆိုပုံ၊ တရားစွဲခံရသူနှင့် တရားစွဲဆိုခံရသူဘက်က အသိသက်သေများ ထွက်ဆိုပုံ စသည်တို့ကို သရုပ်ပြခဲ့သည်။ အဆိုပါ သရုပ်ပြတရားရုံးတွင် ပြင်ပလက်တွေ့ တရားရုံးတစ်ရုံး၏ တရားစီရင်မှုများနှင့် အသွင်တူအောင် သရုပ်ဖော်ပြသ နိုင်ရန် ခရိုင်တရားရုံးနှင့် ခရိုင်ဥပဒေရုံးတို့က ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။

ရမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)



နည်းဖြ သရုပ်ပြ

Success is never an accident!

အလုပ်အကိုင် / မြန်မာ အထူးထုတ်ဝေသူ

09 31567619

09 31567619

09 31567619

09 31567619

တိုက်ခန်းရောင်းမည်/ကားမည်

၀၁ ကားမောင်းလျှင်အခန်းမိမိနှင့်အနီးပြည် ဆိုင်ခန်း (ရောင်း)

၂ ဝယ်ယူကုန်ပစ္စည်းတိုက်ခန်း (3F+4F) (ကာဆီကင်ယို) (ရောင်း)

၃ ဆွတ်တိုင် တွန်း (၄၀) (၂၄ နာရီ လျှင်ပေါင်း)

၄ ဆွတ်တိုင် တွန်း (၄၀) (ပစ္စည်းအစုံ)

Ph : 09 250 499 566, 09 5100689

နစ်နာတိုက်ခန်းပြိုင်ပွဲ၊ ငွေပေးပို့ပါ

ပိုင်ဆိုင်မှုအခွင့်အလမ်းပြိုင်ပွဲ၊ နစ်နာတိုက်ခန်းပြိုင်ပွဲ၊ ငွေပေးပို့ပါ

09 73077733, 01-682944

09 730 77744, 01-682844

နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့

Only October

590 သိန်း

(၁)နှစ်ငွေချေစနစ်

01 531473, 01 531423, 09 73188101, 09 31567619

ဌာနဆိုင်ရာနှင့် ပျံ့နှံ့ရေးကြေးငွာ

**MINISTRY OF ELECTRIC POWER
DEPARTMENT OF ELECTRIC POWER
Invitation for Bids**

Date: 27th October 2014
**Loan 3084-MYA: Power Distribution Improvement Project
Package 4-Line Materials**

- This Invitation for Bids follows the General Procurement Notice for this project that appeared in the "ADB Business Opportunities" on 8 November 2013.
- The Republic of the Union of Myanmar has received a loan from the Asian Development Bank (ADB) toward the cost of Loan 3084-MYA: Power Distribution Improvement Project, and it intends to apply part of the proceeds of this loan to payments under the contract for Package 4-Line Materials.
- The Ministry of Electric Power (MOEP) now invites sealed Bids from eligible Bidders for the supply and delivery of Line Materials for the Yangon Electricity Supply Board (YESB) for the project area in Yangon and for the Electricity Supply Enterprise (ESE) for the project areas in Mandalay, Sagaing and Magway.
- International competitive bidding will be conducted in accordance with ADB's Single-Stage: One-Envelope bidding procedure and will be opened to all Bidders from eligible source countries.
- Interested eligible Bidders may obtain further information from MOEP and inspect the Bidding Document at the address given below, from 09:30 to 16:00 hours(Local Time).
- The Bidding Document, in English Language, may be purchased by interested Bidders on the submission of a written application to the address below and upon payment of a nonrefundable fee of Myanmar Kyat 100000. The method of Payment will be direct deposit to MD 010828 at Myanma Economic Bank in Nay Pyi Taw, Myanmar. The original receipt chalan of Myanma Economic Bank shall be submitted and the bidding documents can be obtained at the following address:
**Director General
Department of Electric Power
Ministry of Electric Power
Building No.27, Nay Pyi Taw, Myanmar
Telephone: +9567 410396, +95 67 410203, +95 67 410205
Facsimile: +9567 410219
E-Mail:dep.pssp.info@gmail.com**
- The MOEP will hold a Pre-Bid Conference on 10th November 2014 at 10:00 am, Building No.27, MOEP, Nay Pyi Taw, Myanmar, which shall be open to all interested parties.
- Bids must be delivered to the address above at or before 12:00 on 11th December 2014. All Bids must be accompanied by a bid security as described in the Bidding Documents. Late bids shall be rejected. Bids will be opened in the presence of the Bidders' representatives who choose to attend at the address above at 12:15 on 11th December 2014.
- The MOEP will not be responsible for any costs or expenses incurred by Bidders in connection with the preparation or delivery of Bids.
- In the comparison of Bids, ADB's Domestic Preference Scheme will be applied in accordance with the provisions stipulated in the Instructions to Bidders.

**MINISTRY OF ELECTRIC POWER
DEPARTMENT OF ELECTRIC POWER
Invitation for Bids**

Date: 27th October 2014
**Loan 3084-MYA: Power Distribution Improvement Project
Package 5-Tools and Equipment**

- This Invitation for Bids follows the General Procurement Notice for this project that appeared in the "ADB Business Opportunities" on 8 November 2013.
- The Republic of the Union of Myanmar has received a loan from the Asian Development Bank (ADB) toward the cost of Loan 3084-MYA: Power Distribution Improvement Project, and it intends to apply part of the proceeds of this loan to payments under the contract for Package 5-Tools and Equipment.
- The Ministry of Electric Power (MOEP) now invites sealed Bids from eligible Bidders for the supply and delivery of Tools and Equipment for the Yangon Electricity Supply Board (YESB) for the project area in Yangon and for the Electricity Supply Enterprise (ESE) for the project areas in Mandalay, Sagaing and Magway.
- International competitive bidding will be conducted in accordance with ADB's Single-Stage: One-Envelope bidding procedure and will be opened to all Bidders from eligible source countries.
- Interested eligible Bidders may obtain further information from MOEP and inspect the Bidding Document at the address given below, from 09:30 to 16:00 hours(Local Time).
- The Bidding Document, in English Language, may be purchased by interested Bidders on the submission of a written application to the address below and upon payment of a nonrefundable fee of Myanmar Kyat 100000. The method of Payment will be direct deposit to MD 010828 at Myanma Economic Bank in Nay Pyi Taw, Myanmar. The original receipt chalan of Myanma Economic Bank shall be submitted and the bidding documents can be obtained at the following address:
**Director General
Department of Electric Power
Ministry of Electric Power
Building No.27, Nay Pyi Taw, Myanmar
Telephone: +95 67410396, +9567 410203, +95 67 410205
Facsimile: +95 67410219
E-Mail:dep.pssp.info@gmail.com**
- The MOEP will hold a Pre-Bid Conference on 10th November 2014 at 10:00 am, Building No.27, MOEP, Nay Pyi Taw, Myanmar, which shall be open to all interested parties.
- Bids must be delivered to the address above at or before 12:00 on 11th December 2014. All Bids must be accompanied by a bid security as described in the Bidding Documents. Late bids shall be rejected. Bids will be opened in the presence of the Bidders' representatives who choose to attend at the address above at 12:15 on 11th December 2014.
- The MOEP will not be responsible for any costs or expenses incurred by Bidders in connection with the preparation or delivery of Bids.
- In the comparison of Bids, ADB's Domestic Preference Scheme will be applied in accordance with the provisions stipulated in the Instructions to Bidders.

**MINISTRY OF ELECTRIC POWER
DEPARTMENT OF ELECTRIC POWER
Invitation for Bids**

Date: 27th October 2014
**Loan 3084-MYA: Power Distribution Improvement Project
Package 6-Revenue Meters**

- This Invitation for Bids follows the General Procurement Notice for this project that appeared in the "ADB Business Opportunities" on 8 November 2013.
- The Republic of the Union of Myanmar has received a loan from the Asian Development Bank (ADB) toward the cost of Loan 3084-MYA: Power Distribution Improvement Project, and it intends to apply part of the proceeds of this loan to payments under the contract for Package 6-Revenue Meters.
- The Ministry of Electric Power (MOEP) now invites sealed Bids from eligible Bidders for the supply and delivery of Revenue Meters for the Electricity Supply Enterprise (ESE) for the project areas in Mandalay, Sagaing and Magway.
- International competitive bidding will be conducted in accordance with ADB's Single-Stage: One-Envelope bidding procedure and will be opened to all Bidders from eligible source countries.
- Interested eligible Bidders may obtain further information from MOEP and inspect the Bidding Document at the address given below, from 09:30 to 16:00 hours(Local Time).
- The Bidding Document, in English Language, may be purchased by interested Bidders on the submission of a written application to the address below and upon payment of a nonrefundable fee of Myanmar Kyat 100000. The method of Payment will be direct deposit to MD 010828 at Myanma Economic Bank in Nay Pyi Taw, Myanmar. The original receipt chalan of Myanma Economic Bank shall be submitted and the bidding documents can be obtained at the following address:
**Director General
Department of Electric Power
Ministry of Electric Power
Building No.27, Nay Pyi Taw, Myanmar
Telephone: +9567 410396, +9567 410203, +95 67 410205
Facsimile: +9567 410219
E-Mail:dep.pssp.info@gmail.com**
- The MOEP will hold a Pre-Bid Conference on 10th November 2014 at 10:00 am, Building No.27, MOEP, Nay Pyi Taw, Myanmar, which shall be open to all interested parties.
- Bids must be delivered to the address above at or before 12:00 on 11th December 2014. All Bids must be accompanied by a bid security as described in the Bidding Documents. Late bids shall be rejected. Bids will be opened in the presence of the Bidders' representatives who choose to attend at the address above at 12:15 on 11th December 2014.
- The MOEP will not be responsible for any costs or expenses incurred by Bidders in connection with the preparation or delivery of Bids.
- In the comparison of Bids, ADB's Domestic Preference Scheme will be applied in accordance with the provisions stipulated in the Instructions to Bidders.

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဝိုင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ မွန်ပြည်နယ်ရုံးမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မွန်ပြည်နယ်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့် ကမ်းခြေကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် လိုအပ်သော လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို (မြန်မာကျပ်ငွေ) ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	မြို့နယ်/ကျေးရွာ	ပစ္စည်းအမျိုးအစား
၁။	(က) သံဖြူရေပိုမြို့နယ်၊ ကျိုက္ခိမြို့၊ (မေမေတီရပ်ကွက်)	ကျောက်ကြီး၊ ကျောက်စရစ်၊ ဘိလ်မြေ၊ ဂင်မြေကြီး
၂။	တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ	ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၈)၊ မော်လမြိုင်မြို့
၃။	တင်ဒါလျှောက်လွှာရောင်းချမည့်ရက်	၂၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
၄။	တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့ခံရမည့်ရက်/အချိန်	၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် ၁၂:၀၀ နာရီ
၅။	တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်/အချိန်	၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် ၁၃:၀၀ နာရီ
၆။	တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ	ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၈)၊ မော်လမြိုင်မြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံ၊ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုသိရှိလိုပါက ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၈)၊ မော်လမြိုင်ရုံး၊ ဖုန်း-၀၅၇-၂၄၆၅၉၁၅၊ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့

**ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရတပ်ဖွဲ့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သည့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ အသုံးပြုရန် တူညီဝတ်စုံ ပိတ်စ(ခဲ/ ဖြူ/ နက်ပြာ)များ ဝယ်ယူရန် ရှိပါသဖြင့် ပြည်တွင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။	တင်ဒါပုံစံတင်ရောင်းချမည့်ရက်	- ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
၃။	တင်ဒါပုံစံအရောင်းပိတ်မည့်ရက်	- ၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
၄။	ကုမ္ပဏီ၏အချက်အလက်တင်ပြရန် နောက်ဆုံးရက်	- ၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
၅။	တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန်	- ၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ

၆။ တင်ဒါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင် ကျပ် ၁၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံရတပ်ဖွဲ့၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး၊ ရုံးအမှတ် (၃၈)တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက ဖုန်း - ၀၆၇-၄၁၁၃၁၄၊ ၀၉-၄၉၂၄၁၄၆၈ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန

**လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကရင်ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ ကရင်ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ဘားအံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကမောက်ပို သရက်မြို့မှ အသီးမသီးသော သရက်ပင်များအား ဖျက်သိမ်းပြီး (၂၆၄)ဧကအား စနစ်ကျ လယ်ယာဖော်ထုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုအဖွဲ့အစည်းကုမ္ပဏီ၊ ကန်ထရိုက်တာများထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။	တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက်	- ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
၃။	တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်ရက်	- ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ ရက်

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ ပြည်နယ်ဦးစီးရုံးမှ ရုံး၊ ဘားအံမြို့တွင် ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၅၈-၂၀၆၅၊ ၀၅၈-၂၀၆၅၊ ၀၉-၈၇၃၀၆၃၁ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန
ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့

ဖခင်အမည်မှန်
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မလိုင်မြို့၊ မိသားစု ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မကဏ္ဍကိုဦးစီး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်ကိုကိုဦး ဖြစ်ကြောင်း။
ဦးအောင်ကိုကိုဦး(၉/မထလ(နိုင်)၂၄၀၈၂၀

ဖခင်အမည်မှန်
ရမည်းသင်းမြို့နယ်၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ မြို့လူ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မောင်ချမ်းသာဦးနှင့် သတ္တမတန်းမှ မပွင့်ဖြူ ကျော်တို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဆန်းဝင်း (၉/ရမသ(နိုင်)၁၁၄၁၈၉ ဖြစ်ကြောင်း။
ဦးဆန်းဝင်း

မိခင်အမည်မှန်
မြိတ်မြို့၊ အထက(၁)၊ နဝမတန်း (အတွဲ-၇)၊ ဂ)မှ မအိဖြူစင်၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုစာရင်းအရ ဒေါ်မြစိ ဖြစ်ကြောင်း။
ဒေါ်မြစိ (၆/မအရ(နိုင်)၀၆၄၃၀၅

ဖခင်အမည်မှန်
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့အမှတ်(၁)၊ အထက၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(B)မှ မဖြိုးသူဇာ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမျိုးမြင့် (၉/ကပတ(နိုင်)၁၂၇၄၇၉ ဖြစ်ပါသည်။
ဦးမျိုးမြင့်

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ အထက(၃) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မချေပြည် သျှန်၏ဖခင် ဦးထွေးနှင့် ဦးမျိုးကျော်သူ (၅/ကလထ(နိုင်)၀၁၃၈၆၉ သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း။ ဦးထွေး(ခ)ဦးမျိုးကျော်သူ (၅/ကထလ(နိုင်)၀၁၃၈၆၉

အမည်ပြောင်း
စစ်တွေမြို့၊ မကျည်းမြိုင်ရပ်ကွက်၊ အကွက် (၆)နေ ဦးကျော်မြင့်၏သမီး မငယ်ချေ ၁၁/စတန(နိုင်)၀၈၇၅၀၁အား မမြသူဇာဟု အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။
မမြသူဇာ

စီးပွားရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေးကြော်ငြာ

နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်) ပထမအကြိမ် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်သင်္ကန်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းပွဲကို အသင်းသူ/အသင်းသားများက မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ သူရဿတီလမ်း၊ ရေကူးကျောင်းသစ်ကျောင်းတိုက်တွင် ၂-၁၁-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉နာရီမှ ၁၂နာရီအထိ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းဝင်သူဖြစ်စေ၊ မဝင်သူဖြစ်စေ လယ်ဝေးမြို့နယ်သူ/သားများ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

မိမိလှူဒါန်းလိုသော ပစ္စည်းနှင့်အလှူငွေများကို ဦးအုန်းမြင့်(ဥက္ကဋ္ဌ) ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၆၀၇၉၊ ဒေါ်မာလာမြင့်(ဘဏ္ဍရေးမှူး)ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၃၄၅၅၅၊ ဦးရာဇာထွန်း(ပြန်ကြားရေးမှူး) ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၇၄၁၄၁၀၇၇၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့

ရေနံချောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) စုပေါင်းဘုံကထိန်သင်္ကန်းကပ်လှူပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

ရေနံချောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ရန်ကုန်ရောက်မြို့နယ်သူ မြို့နယ်သားများ၏ စုပေါင်းဘုံကထိန်သင်္ကန်းကပ်လှူပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအား အောက်ဖော်ပြပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်သူမြို့နယ်သားများ အသင်းဝင်သည်ဖြစ်စေ၊ အသင်းမဝင်သည်ဖြစ်စေ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အစီအစဉ်

- နေ့ရက် - ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၉ ရက်)
- အချိန် - နံနက် ၉ နာရီ
- နေရာ - ဇီဝိတဒါန သံဃာ့ဆေးရုံကြီး ကိုယ့်မင်းကိုယ့်ချင်းလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
ရေနံချောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ တိုးချဲ့မြောင်းတကာရပ်ကွက်၊ တိုးချဲ့(၁)လမ်း၊ အမှတ် ၁၆၉ ဟုခေါ်တွင်သော အလှူပေး စေခံအပ်ပေး ၆၀ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးကျော်စိန်(ခ)ဦးဌေးဝင်း YNG-005553 ထံမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအဖြစ် ၁၉-၈-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူမြေကွက်အရောင်းအဝယ် စရန်ပေးကတိစာချုပ်အရ ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၀/- (ငွေကျပ်သိန်းငါးဆယ်တိတိ)ဖြင့် ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ကျန်ငွေကို ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့ဝယ်ယူသူတို့က ၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် အကျေအလည်ပေးချေပြီး မြေကွက်အား လက်ရောက်ရယူမည်ဖြစ်ပါ၍ ကြားရက်၌ ယင်းမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

- ဦးအောင်ချို LL.B (စဉ်-၄၀၁၃) ဒေါ်ထိုက်ထိုက်အောင် LL.B (စဉ်-၃၆၁၃၀)
- ဒေါ်ဝင်းမာလာ LL.B (စဉ်-၈၆၅၀) ဒေါ်စင်စင်ဖြိုး LL.B (စဉ်-၄၀၀၈၂)
- ဦးနေလင်းအောင် LL.B (စဉ်-၁၀၀၈၆)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ အထက်တန်းရှေ့နေများ

အမှတ် ၅၆၇၊ အခန်း ၁၀၃၊ ပထမထပ်၊ M.A.C Tower ကန်သည်လမ်းနှင့် မဟာဗန္ဓုလမ်းမကြားလမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၃၁၂၆၉၃၁၊ ၀၉-၂၅၃၂၆၇၇၃၊ ၀၁-၅၂၇၈၄၂

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်

ဦးညီညီလွင် ၇/ညလလ(ပိုင်)၁၆၅၅၅၀၈ NYKသင်္ဘောလိုင်း၏(B/L)နံပါတ်NYKS-181247999 မူရင်းစာရွက် ၃စောင်နှင့် ထိပ်စပ် ဓာတ်မီတိတ်စာရွက်(၁)ရွက်တို့မှာ မေ့မတ်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၅၀၆၊ ၀၉-၂၅၀၂၂၂၂၈၆

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ၂၈လမ်း(အထက်)၊ အမှတ် ၁၉၁၊ မြေညီထပ်နေ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးဘစီ အသက်(၈၇)နှစ် နာမကျန်းဖြစ်စဉ်တွင် အနီးကပ်ဂုဏ်စိုက်ပြုစု ကုသပေးပါသော သာဓကတမြို့နယ်၊ ရန်အောင်ဆေးခန်းမှ ဒေါက်တာဦးလှမြင့်နှင့်MALIKHA, Diagnostic medical Centre မှ ဒေါက်တာကျော်သူရတို့အားလည်းကောင်း၊ နာမကျန်းစဉ်နှင့် နာရေးကိစ္စအဝဝတို့တွင် မိသားစုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် လူကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း မေးမြန်းအားပေး ကူညီကြပါသော ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား လည်းကောင်း၊ အစစအရာရာ ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသော ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူ အားလုံးတို့ကို အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ကျန်ရစ်သူဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းနှင့် မိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးစည်သူ (Managing Director, Myanmar Airways International)-ဒေါ်သီတာမြင့်တို့၏ဖခင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) အသက်(၈၃)နှစ်သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅:၅၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

Management of Myanmar Airways International

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးသန်းဆွယ် အသက် (၇၇)နှစ် (မြို့ပေါ်မြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ မဟာဗန္ဓုလမ်းမကြားလမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့) မှ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ မဟာဗန္ဓုလမ်းမကြားလမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်မြင့်မြင့်ဝေ အသက်(၇၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ၁၀၀လမ်း၊ အမှတ် ၅၉၈ ဒေါ်သီရိရင်၏မိခင်သည် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် သူငယ်ချင်းနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

၁၉၈၃/၈၄ ပညာသင်နှစ်
ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ဗိုလ်တထောင်နယ်မြေ ကျောင်းသူ/သားများ

ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိခြင်း

၁၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော ဦးခေါက်ဝါ(မြန်ယုပွဲရုံ) အသက်(၉၇)နှစ်၏ ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြုလုပ်သော စာပေအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ကူညီကြသူများအား လည်းကောင်း၊ ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြုလုပ်သော ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး၌ ကြွရောက်အားပေးကူညီကြသော ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးသားချင်းများ၊ အဘက်ဘက်မှ ပြီးပြည့်စုံအောင် ဝိုင်းဝန်းကူညီကြသော ဟုတ်ကြန်ဘုံကျောင်းမှ လူကြီးမင်းများ၊ မိတ်ဆွေ သင်္ဂဟအပေါင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၄)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရ အမျှပေးဝေခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်သန်းနု(ခ) ဒေါ်နု (လှိုင်မြို့နယ်)

ခွဲစားခဲ့သည့်မှာ ၂၇-၁၀-၂၀၁၀ရက်မှ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက်သို့ လေးနှစ်ပြည့်ခဲ့ပြီ ဖြစ်သော်လည်း အမြဲတမ်းသတိရလျက်ရှိပါသည်။ ရည်စူးပြုလုပ်လျက်ရှိသော ကောင်းမှုအစုစုကို ကောင်းရာဘုံဘဝမှ သာဓုအနုမောဒနာ ခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

ချစ်ခင်မွန်း ဦးမြင့်ဆွေ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်ခင်သစ္စာ အသက်(၃၆)နှစ်

ညီလေး ဗိုလ်မှူး/ဗိုလ်ကြီး ဖြိုးသီဟကျော်၏ဇနီး ဒေါ်ခင်သစ္စာသည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် နေပြည်တော်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

DSTA(4th Intake)
မှ နောင်တော်များ

(၅)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း

မခိုင်ရွှန်းလဲ့ရည် (a)Fiona (၂၇-၁၀-၂၀၀၉)မှ (၂၇-၁၀-၂၀၁၄) အသက်(၁၅)နှစ်

အချိန်က ကုစားခဲ့ပါသော်လည်း... ဖေ မေတို့ မျှော်လင့်အားထားခဲ့ရသော အနာဂတ်မှာ သမီးလေးဘဝရဲ့ အောင်မြင်မှု၊ ပျော်ရွှင်မှု၊ မြေသိမ့်မှုတွေကို ဘယ်သောအခါမှ မမြင်နိုင်၊ မကြားနိုင်၊ မပိုင်ဆိုင်နိုင်တော့ဘဲ အပြီးတိုင် ဆုံးရှုံးလိုက်ရပါပြီ...။ ဆီမီးနှစ်တိုင် တစ်တိုင်ငြိမ်းလို့ တစ်တိုင်အလင်းအားဖြည့်ရင်းနဲ့ မိသားစုဘဝကို ခရီးဆက်ပြီး သမီးလေးအတွက် နေ့စဉ်၊ လစဉ်၊ နှစ်စဉ်ပြုသော ကောင်းမှုကုသိုလ်များကို အမျှပေးဝေပါတယ်...။ သမီးလေးနှင့်အတူ လူ၊ နတ်၊ ဗြဟ္မာသတ္တဝါများအားလုံး သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ကြပါစေ...။

ဖေကြီး-မေကြီး
ညီမလေး ဖြူစင်လဲ့ရည်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဟာဂျီ M.K.K.H. အမ်ဒွင်အင်(စ်) (ခ) ဟာဂျီ ဦးလှရွှေ (JVC) အသက် (၆၀) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်ထွန်းပတ်လမ်းရှိ ကျွဲလီယာဝင်လီကြီး၏ ဝေါဟာအဖွဲ့ဝင်၊ ကျွဲလီယာပွတ်လောင်စ် သာသနာ့ရန်ပုံငွေအဖွဲ့၏ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ ၉၁ လမ်း၊ ကျွဲလီယာပွတ်လောင်စ် သာသနာ့စာသင်ကျောင်းဥက္ကဋ္ဌ

ဟာဂျီ M.K.K.H. အမ်ဒွင်အင်(စ်)(ခ) ဟာဂျီ လှရွှေ(JVC) သည် (၂၂-၁၀-၂၀၁၄)နေ့တွင် အလ္လာဟ်အရှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူသွားသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ကျွဲလီယာပွတ်လောင်စ်သာသနာ့ရန်ပုံငွေအဖွဲ့
အမှတ် ၁၆၁/၁၆၂ ဗိုလ်ထွန်းပတ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဟာဂျီ V.H.M. မိုဟာမက်ဟူမီနီ(ခ) ဟာဂျီ ဦးကျော်သိန်း အသက် (၆၃) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်ထွန်းပတ်လမ်းရှိ ကျွဲလီယာဝင်လီကြီး၏ ဝေါဟာအဖွဲ့ဝင်၊ ကျွဲလီယာပွတ်လောင်စ် သာသနာ့ရန်ပုံငွေအဖွဲ့၏ စာရင်းစစ်

ဟာဂျီ V.H.M. မိုဟာမက်ဟူမီနီ(ခ) ဟာဂျီ ဦးကျော်သိန်း သည် (၀၅-၁၀-၂၀၁၄)နေ့တွင် အလ္လာဟ်အရှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူသွားသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ကျွဲလီယာပွတ်လောင်စ်သာသနာ့ရန်ပုံငွေအဖွဲ့
အမှတ် ၁၆၁/၁၆၂ ဗိုလ်ထွန်းပတ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန (အောက်မြန်မာပြည်)

ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပခြင်းကြေညာချက်

၁။ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ်၏ ၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်အတွက် ၂၀၁၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလနှင့် နိုဝင်ဘာလတို့တွင် ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သော ဥပဒေဘွဲ့၊
ပိဋကတ္တနှင့် သိပ္ပံဘွဲ့ စာမေးပွဲများကို အောင်မြင်ပြီး တက်ရောက်ဘွဲ့ယူရန် ၂၀-၈-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှစ၍ လျှောက်ထားပြီး ဖြစ်သောပုဂ္ဂိုလ်များအတွက်
ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားများကို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်နယ်မြေရှိ ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ အစမ်းလေ့ကျင့်ပုံနှင့် ဘွဲ့တက်ရောက်ပညာပညာများတွင်
အမျိုးသားများသည် မြန်မာ့ဝတ်စုံ(အင်္ကျီလက်ရှည်ဖြစ်ရမည်) (သို့မဟုတ်) တိုင်းရင်းသား ဝတ်စုံ(သို့မဟုတ်)အနောက်တိုင်းဝတ်စုံတို့အနက် မိမိကြိုက်နှစ်သက်ရာ
ဝတ်စုံကို အပြည့်အစုံဝတ်ဆင်၍လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီးများသည် မြန်မာ့ဝတ်စုံ(အင်္ကျီလက်ရှည်ဖြစ်ရမည်) (သို့မဟုတ်) တိုင်းရင်းသားဝတ်စုံတို့အနက် မိမိ
ကြိုက်နှစ်သက်ရာဝတ်စုံကို အပြည့်အစုံဝတ်ဆင်၍ အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း တက်ရောက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။
၂။ ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားတက်ရောက်ကြမည့် ကျောင်းသားများသည် အစမ်းလေ့ကျင့်ပုံရက်နှင့် ဘွဲ့အပ်နှင်းသည့်ရက်များတွင် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု
ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာနှင့်အညီ လိုက်လျောညီထွေသော ဝတ်စားဆင်ယင်မှုရုံသူများကိုသာ ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားများ (အစမ်းလေ့ကျင့်ပုံအပါအဝင်)
သို့ တက်ရောက်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ (၁၄၄)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်

အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
ဥပဒေပညာ(နိုင်ငံခြား) ဥပဒေပညာ (ဒဂုံ) (၄၃-၂ မှ ၃၇၅အထိ) စိတ်ပညာ(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) စိတ်ပညာ (ပြည်) မြန်မာစာ (တောင်ငူ) သမိုင်း(ပဲခူး) ရူပဗေဒ(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) (၃ရပ-၁ မှ ၂၂၇အထိ)	၁၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(ရှေ့ခြမ်း)	၁၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ဥပဒေပညာ(ဒဂုံ) (၄၃-၁၇၈ မှ ၄၃၂အထိ) ဒဿနိကဗေဒ(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) မြန်မာစာ(မော်လမြိုင်) မြန်မာစာ (ဘားအံ) ပထဝီဝင် (ပုသိမ်) ရူပဗေဒ(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) (၃ရပ-၂၂၈နှင့်အထက်) ရုက္ခဗေဒ(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)	၁၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၁၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-ညနေ)
ဥပဒေပညာ (ဒဂုံ) (၄၃-၄၄၄ နှင့် အထက်) ဥပဒေပညာ(မြိတ်) မြန်မာစာ(မအူပင်) (၃မ-၁ မှ ၆၄၄အထိ) စီးပွားရေးပညာ(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃စီး-၃ မှ ၁၁၂အထိ) စိတ်ပညာ (မြိတ်) ပထဝီဝင် (ပဲခူး) ဓာတုဗေဒ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) သတ္တဗေဒ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)	၁၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ ခန်းမ(ရှေ့ခြမ်း)	၁၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)
ဥပဒေပညာ (ဟင်္သာတ) ဥပဒေပညာ (ထားဝယ်) ဥပဒေပညာ (ဘားအံ) စီးပွားရေးပညာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃စီး-၁၁၃ နှင့်အထက်) မြန်မာစာ(မအူပင်) (၃မ-၆၆၅မှအထက်) သမိုင်း (ဘားအံ) သမိုင်း (မြိတ်) သင်္ချာ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)	၁၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ ခန်းမ (နောက်ခြမ်း)	၁၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ဒ-ညနေ)

ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝတ်စုံထောက်ခံစာကို ၁၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ် (သထုံလမ်း၊ ကမာရွတ်)
ဘွဲ့နှင်းဌာနခွဲတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဘွဲ့ဝတ်စုံ ထောက်ခံစာထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ)

၄။ (၁၄၄)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်

အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
ဥပဒေပညာ(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) (၄၃-၁ မှ ၁၄၄အထိ) အင်္ဂလိပ်စာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) ပထဝီဝင် (ဟင်္သာတ) မြန်မာစာ (ပြည်) (၃မ-၂ မှ ၆၇၇အထိ) ရူပဗေဒ (ပြည်)	၂၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(ရှေ့ခြမ်း)	၂၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-ညနေ)
ဥပဒေပညာ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) (၄-၃ ၁၄၄ နှင့်အထက်) စီးပွားရေးပညာ (မြိတ်) မြန်မာစာ (ပြည်) (၃-မ ၆၇၈ နှင့်အထက်) သမိုင်း (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) ဓာတုဗေဒ (ပြည်) ရုက္ခဗေဒ (ပြည်) ဥပဒေပညာ (မော်လမြိုင်) ဥပဒေပညာ (ပြည်) စီးပွားရေးပညာ (ပြည်) မြန်မာစာ (ပဲခူး) (၃မ-၂ မှ ၄၆၇အထိ) ပထဝီဝင် (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) သင်္ချာ (ပြည်) သတ္တဗေဒ (ပြည်)	၂၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၂၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-ညနေ)
ဥပဒေပညာ (မအူပင်) ဒဿနိကဗေဒ (ဘားအံ) စိတ်ပညာ (တောင်ငူ) အိမ်တွင်းစီးပွား (ဒဂုံ) အိမ်တွင်းစီးပွား (ပုသိမ်) မြန်မာစာ (ပဲခူး) (၃မ-၄၆၈ နှင့်အထက်) သမိုင်း (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) သိပ္ပံဘာသာရပ်အားလုံး (မအူပင်)	၂၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၃၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)

ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝတ်စုံထောက်ခံစာကို ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ် (သထုံလမ်း၊ ကမာရွတ်)
ဘွဲ့နှင်းဌာနခွဲတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဘွဲ့ဝတ်စုံ ထောက်ခံစာထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ)

၅။ (၁၄၆)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်

အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
ဥပဒေပညာ(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၄၃-၂ မှ ၁၄၄အထိ) ဒဿနိကဗေဒ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) ဒဿနိကဗေဒ (ပုသိမ်) မြန်မာစာ (ဟင်္သာတ) (၃-မ ၁ မှ ၄၈၁အထိ) ပထဝီဝင် (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) ပထဝီဝင် (ထားဝယ်) ရူပဗေဒ (မော်လမြိုင်) (၄-၃ ၁၄၄နှင့်အထက်)	၂၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ (ရှေ့ခြမ်း)	၂၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ဥပဒေပညာ(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၄၃-၂ မှ ၁၄၄အထိ) ဒဿနိကဗေဒ (ဒဂုံ) မြန်မာစာ (ဟင်္သာတ) (၃မ-၄၈၂ မှ ၄၉၅အထိ) အင်္ဂလိပ်စာ (စစ်တွေ) ဓာတုဗေဒ (မော်လမြိုင်) သင်္ချာ (မော်လမြိုင်) သတ္တဗေဒ (မော်လမြိုင်) ရုက္ခဗေဒ (မော်လမြိုင်)	၂၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၂၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-ညနေ)
ဥပဒေပညာ(တောင်ငူ) (၄၃-၁ မှ ၁၀၃အထိ) စိတ်ပညာ (ပုသိမ်) မြန်မာစာ (ဟင်္သာတ) (၃မ-၁၀၀၀ မှ ၁၅၅၄ အထိ) သမိုင်း (နိုင်ငံခြား) သမိုင်း (ဒဂုံ) (၃၁-၅ မှ ၄၄၅ အထိ) သိပ္ပံဘာသာရပ်အားလုံး (ထားဝယ်) ဓာတုဗေဒ (ဟင်္သာတ) ရုက္ခဗေဒ (ဟင်္သာတ)	၂၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၂၈-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)

(၃၁- ၄၄၆ နှင့်အထက်)
ရူပဗေဒ (ဟင်္သာတ)
သင်္ချာ (ဟင်္သာတ)
သတ္တဗေဒ (ဟင်္သာတ)
ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝတ်စုံထောက်ခံစာကို ၂၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ် (သထုံလမ်း၊ ကမာရွတ်)
ဘွဲ့နှင်းဌာနခွဲတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဘွဲ့ဝတ်စုံ ထောက်ခံစာထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ)

အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
ဥပဒေပညာ(ပုသိမ်) (၄-၃ ၂ မှ ၁၀၀ အထိ) စီးပွားရေးပညာ (မအူပင်) စီးပွားစီမံ (မော်လမြိုင်) စီးပွားစီမံ (ပုသိမ်) ဒဿနိကဗေဒ (မအူပင်) မြန်မာစာ (စစ်တွေ) (၃မ ၂ မှ ၃၇၄ အထိ) ပထဝီဝင် (နိုင်ငံခြား) ပထဝီဝင် (ဒဂုံ) (၃ပ ၁ မှ ၅၆၆အထိ) ရူပဗေဒ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃ရပ ၂ မှ ၂၀၄အထိ)	၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(ရှေ့ခြမ်း)	၂၄-၁-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ဥပဒေပညာ(ပုသိမ်) (၄-၃ ၁၁၁ မှ ၂၂၅ အထိ) စီးပွားစီမံ (မြိတ်) မြန်မာစာ (စစ်တွေ) (၃-မ ၃၇၅ မှ ၇၆၅အထိ) သမိုင်း (မော်လမြိုင်) သမိုင်း (ဟင်္သာတ) ပထဝီဝင် (ဒဂုံ) (၃ပ ၂၀၄ နှင့်အထက်) ရူပဗေဒ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃ရပ-၂၀၅နှင့်အထက်) ရုက္ခဗေဒ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)	၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၂၄-၁-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-ညနေ)
ဥပဒေပညာ (ပုသိမ်) (၄၃ ၂၂၆ နှင့် အထက်) စီးပွားရေးပညာ (ဒဂုံ) (၃စီး ၆ မှ ၂၅၃အထိ) စီးပွားရေးပညာ (မော်လမြိုင်) မြန်မာစာ (စစ်တွေ) (၃မ ၇၆၆ မှ ၁၂၄၅ အထိ) သမိုင်း (တောင်ငူ) (၃၁၁ ၂ မှ ၃၀၀ အထိ) ဓာတုဗေဒ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) သင်္ချာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)	၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၀၀ နာရီ ခန်းမ(ရှေ့ခြမ်း)	၂၅-၁-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)
(၃၁၁ ၁ မှ ၃၄၄အထိ) ဥပဒေပညာ(စစ်တွေ) စီးပွားရေးပညာ (ဒဂုံ) (၃စီး ၂၅၄ နှင့်အထက်) စီးပွားရေးပညာ (ထားဝယ်) ဒဿနိကဗေဒ (ဟင်္သာတ) မြန်မာစာ (စစ်တွေ) (၃မ ၁၂၄၆ နှင့်အထက်) သမိုင်း (တောင်ငူ) (၃၁၁ ၃၀၂နှင့် အထက်) သင်္ချာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃၁၁ ၃၇၄ အထက်) သတ္တဗေဒ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)	၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၀၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၂၅-၁-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-ညနေ)

ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝတ်စုံထောက်ခံစာကို ၁၉-၁-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ် (သထုံလမ်း၊ ကမာရွတ်)
ဘွဲ့နှင်းဌာနခွဲတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဘွဲ့ဝတ်စုံ ထောက်ခံစာထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ)

၆။ (၁၄၈)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်

အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
မြန်မာစာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃မ ၁ မှ ၃၆၁အထိ) ဒဿနိကဗေဒ (ပြည်) စီးပွားစီမံ (ဟင်္သာတ) ပထဝီဝင် (မော်လမြိုင်) (၃ပ ၁ မှ ၄၆၂ အထိ) ပထဝီဝင် (စစ်တွေ) သတ္တဗေဒ (ပဲခူး) ရူပဗေဒ (ဘားအံ) ရုက္ခဗေဒ (ဘားအံ) မြန်မာစာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃-မ ၃၆၁ မှ ၇၃၃ အထိ) အရှေ့တိုင်းပညာ (ဟင်္သာတ) ဒဿနိကဗေဒ (တောင်ငူ) သမိုင်း (ထားဝယ်) ပထဝီဝင် (မော်လမြိုင်) (၃ပ ၄၆၃ နှင့် အထက်) ရူပဗေဒ (ပဲခူး) ဓာတုဗေဒ (ဘားအံ) သတ္တဗေဒ (ဘားအံ) မြန်မာစာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃မ ၇၃၄ မှ ၁၀၀၀အထိ) အရှေ့တိုင်းပညာ (ဒဂုံ) အရှေ့တိုင်းပညာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) ဒဿနိကဗေဒ (မော်လမြိုင်) ဒဿနိကဗေဒ (မြိတ်) စိတ်ပညာ (ထားဝယ်) အင်္ဂလိပ်စာ (ထားဝယ်) သမိုင်း (ပုသိမ်) သင်္ချာ (ပဲခူး) ဓာတုဗေဒ (ပဲခူး) ဓာတုဗေဒ (မြိတ်) မြန်မာစာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃မ ၁၀၂၀ နှင့်အထက်) မြန်မာစာ (ထားဝယ်) အင်္ဂလိပ်စာ (တောင်ငူ)	၅-၂-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ (နောက်ခြမ်း)	၇-၂-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ရုက္ခဗေဒ (ပဲခူး) ရူပဗေဒ (မြိတ်) သင်္ချာ (မြိတ်) သတ္တဗေဒ (မြိတ်) ရုက္ခဗေဒ (မြိတ်)	၅-၂-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ (နောက်ခြမ်း)	၇-၂-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)
မြန်မာစာ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) (၃မ ၁၀၂၀ နှင့်အထက်) မြန်မာစာ (ထားဝယ်) အင်္ဂလိပ်စာ (တောင်ငူ) ရုက္ခဗေဒ (ပဲခူး) ရူပဗေဒ (မြိတ်) သင်္ချာ (မြိတ်) သတ္တဗေဒ (မြိတ်) ရုက္ခဗေဒ (မြိတ်)	၅-၂-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၀၀ နာရီ ခန်းမ (နောက်ခြမ်း)	၈-၂-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)

ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝတ်စုံထောက်ခံစာကို ၂-၂-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ် (သထုံလမ်း၊ ကမာရွတ်)
ဘွဲ့နှင်းဌာနခွဲတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဘွဲ့ဝတ်စုံ ထောက်ခံစာထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ)

၇။ (၁၄၉)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်

အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
မြန်မာစာ (ဒဂုံ) (၃မ ၂ မှ ၃၇၅အထိ) စီးပွားရေးပညာ (စစ်တွေ) အင်္ဂလိပ်စာ (မော်လမြိုင်) ပထဝီဝင် (ဘားအံ) သတ္တဗေဒ (ဒဂုံ) သတ္တဗေဒ (တောင်ငူ) မြန်မာစာ (ဒဂုံ) (၃မ ၃၇၅ မှ ၇၇၅အထိ) အရှေ့တိုင်းပညာ (မအူပင်) သမိုင်း (စစ်တွေ) အင်္ဂလိပ်စာ (ပုသိမ်) ရုက္ခဗေဒ (ဒဂုံ) ရုက္ခဗေဒ (တောင်ငူ) မြန်မာစာ (ဒဂုံ) (၃မ ၇၇၅ မှ ၁၃၁၀အထိ) အရှေ့တိုင်းပညာ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) အရှေ့တိုင်းပညာ (ပြည်) အရှေ့တိုင်းပညာ (ပုသိမ်) စီးပွားစီမံ (ဒဂုံ) စိတ်ပညာ (စစ်တွေ) အင်္ဂလိပ်စာ (ဘားအံ) သမိုင်း (ပြည်) ရူပဗေဒ (တောင်ငူ) ဓာတုဗေဒ (တောင်ငူ)	၁၉-၂-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ ခန်းမ(နောက်ခြမ်း)	၂၁-၂-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီ (ပ-ညနေ)
ဥပဒေပညာ(တောင်ငူ) (၄၃-၁၀၄ နှင့် အထက်) စိတ်ပညာ (ဒဂုံ) စီးပွားစီမံ (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း) မြန်မာစာ (ဟင်္သာတ) (၃မ-၁၀၅၅ နှင့်အထက်) သမိုင်း (ဒဂုံ)	၂၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၀၀ နာရီ ခန်းမ (နောက်ခြမ်း)	၂၂-၂-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ဒ-နံနက်)

ကြော်ငြာမှု

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
စက်မှုနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန
အင်္ဂလိပ်ဘာသာကျမ်းကျင်မှုသင်တန်းကျောင်း (နေပြည်တော်)
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာနလက်အောက်ရှိ အင်္ဂလိပ်ဘာသာကျမ်းကျင်မှုသင်တန်းကျောင်း(နေပြည်တော်)အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ပြုပြင်/ပြင်ဆင်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ပါရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

- လျှို့ဝှက်ခြင်း
- ရေမြောင်းတူးဖော်၊ အုတ်စီခြင်း
- ခြံစည်းရိုးပြုပြင်ခြင်းနှင့် အုတ်ရိုးလုပ်ငန်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့
အင်္ဂလိပ်ဘာသာကျမ်းကျင်မှုသင်တန်းကျောင်း (နေပြည်တော်)
ဖုန်း-၀၆၇-၄၂၀၅၆/ ၄၂၀၅၇၊ ၀၉-၄၉၂၃၃၆၇၈

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ လေယာဉ်ကွင်း အထူးအဖွဲ့ (၅)မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် မြေသားလမ်းလုပ်ငန်းများကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခန့်ခွဲဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံသားတိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ (က) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
 (ခ) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာအောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့် - ၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
နေ့ရက်/အချိန် ၁၅:၀၀ နာရီ
 (ဂ) တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်ရက်/အချိန်/နေရာ - ၁၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
 ၉:၀၀ နာရီ
 လေယာဉ်ကွင်း အထူးအဖွဲ့(၅)
 အနော်ရထာတံတားရိပ်သာ၊
 ချောက်မြို့

(ဃ) ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၆၁-၂၀၀၉၈၊ ၂၀၀၁၇၄
 တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန
အမျိုးသားသွေးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အမျိုးသားသွေးဌာန၌ သွေးနှင့်သွေးပစ္စည်းများ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးရန်လိုအပ်သည့် ဓာတ်ဆေးပစ္စည်းများအား ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသားပြည်တွင်းလုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)
 - ၁၆:၀၀ နာရီ

တင်ဒါနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အမျိုးသားသွေးဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အမျိုးသားသွေးဌာန

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန
လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန
တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် ရုံးသုံးစာရေးကိရိယာပစ္စည်း (၂၂)မျိုးနှင့် ဂျယ်နီနိုင်ငံထုတ် (၁၈x၂၅) လက်မ၊ (215 GSM) အရွယ်အစားရှိ အစိမ်းရောင်စက္ကူကတ်ပြားကြီးများအား ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် ရောင်းချလိုသူများသည် ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်အထိ ဝယ်ယူမည့်ပစ္စည်းများ၏ အမျိုးအမည်၊ အမျိုးအစားများနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များအား လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာနခွဲ၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန(၁)၊ ရုံးအမှတ် (၄၈)၊ နေပြည်တော်တွင် တစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀/- (ကျပ်ငါးထောင်တိတိ)ဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၃၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ဈေးနှုန်းလွှာများတင်သွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ မေးမြန်းစုံစမ်းလိုပါက လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန(၁)၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၁၀၂၄ နှင့် ၀၆၇-၄၃၁၀၂၇ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန

ဘွဲ့လွန်စာကြည့်တိုက်စီမံခန့်ခွဲမှုပညာ ဒီပလိုမာသင်တန်း
သင်တန်းသားများခေါ်ယူခြင်း

၁။ သမိုင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်ဦးစီးဌာန၊ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကင်း)တို့ပူးပေါင်း၍ အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်(ရန်ကင်း) ၌ ဘွဲ့လွန်စာကြည့်တိုက် စီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီပလိုမာသင်တန်း ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်ကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) **သင်တန်းအမည်** - ဘွဲ့လွန်စာကြည့်တိုက်စီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီပလိုမာ သင်တန်း
 (ခ) **သင်တန်းကာလ** - (၁)နှစ်
 (ဂ) **ပညာအရည်အချင်း** - ဘွဲ့တစ်ခုခုရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 (ဃ) **သင်တန်းအချိန်** - နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၄:၂၀ နာရီထိ
 (င) **သင်တန်းဖွင့်လှစ်မည့်ရက်** - ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
 (စ) **ပေးအပ်မည့်ဒီပလိုမာ** - ဘွဲ့လွန်စာကြည့်တိုက်စီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီပလိုမာ Post Graduate Diploma in Library Management

(ဆ) **သင်တန်းတည်နေရာ** - အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်(ရန်ကင်း) အမှတ်(၈၅-က)၊ သီရိမင်္ဂလာရိပ်သာလမ်း၊ သွယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့

၂။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာနအကြီးအကဲ၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် လျှောက်ထားကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာပုံစံများကို ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်(ရန်ကင်း) အမှတ်(၈၅-က)၊ သီရိမင်္ဂလာရိပ်သာလမ်း၊ သွယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်တို့၌ ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာများကို ၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့လျှောက်ထားကြရမည်ဖြစ်ပြီး ဝင်ခွင့်ရသူများစာရင်းကို ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကြေညာမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်(ရန်ကင်း) ဖုန်း-၀၁-၆၆၂၄၇၀၊ ၀၁-၆၆၂၄၉၂၊ ၀၉-၂၅၄၃၇၄၆၉၄၊ ၀၉-၄၂၁၂၈၀၁ တို့သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၏ပစ္စည်းများအား ရန်ကင်းစတိုး၊ ရန်ကင်းဆိပ်ကမ်းနှင့် စီမံကိန်းစခန်းတို့မှ စီမံကိန်းနေရာအသီးသီးသို့ သယ်ယူပို့ဆောင်ရန် မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
 ၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်
 ၄။ တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀ နာရီ
 ၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
ရုံးအမှတ် (၂၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၀၉၊ ၄၁၀၂၀၂

သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန
သတ္တုတွင်းဦးစီးဌာန
(စက်သုံးဆီသိုလျှောင့်ခွင့်လိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးရန်နှိုးဆော်ခြင်း)

၁။ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ သတ္တုတွင်းဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပေးထားသော ရေနံထွက်ပစ္စည်းသိုလျှောင့်ခွင့် လိုင်စင်များသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်တွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်ရာ ရေနံဦးစီးဌာန ၁၁၉အရ သက်တမ်းတိုးရန်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ရန်ကင်းမြို့နယ်ရှိ နှစ်လကြိုတင်၍ နောင်လာမည့်နှစ်အတွက် သက်တမ်းတိုးမြှင့် လျှောက်ထားရန်လိုအပ်ပါသည်။

၂။ ရေနံထွက်ပစ္စည်းသိုလျှောင့်ခွင့်လိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးမြှင့်မှုကို ၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှ ၃၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်အတွင်း လျှောက်ထားကြရန်နှင့် ပျက်ကွက်သည့် သိုလျှောင့်ခွင့်လိုင်စင်များ အတွက် ရက်လွန်ဒဏ်ကြေးအဖြစ် ၁-၁-၂၀၁၅ မှစတင်ကာ တစ်ရက်လျှင် သိုလျှောင့်ခွင့် လိုင်စင်ကြေး၏ ၂ ရာခိုင်နှုန်း ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ သက်တမ်းတိုးရန် လျှောက်ထားသည့်အခါ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများ တစ်ပါတည်း ယူဆောင်လာရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

(က) သတ်မှတ်ပုံစံဖြင့်လျှောက်လွှာ
 (ခ) ဤဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပေးထားသောမူရင်းလိုင်စင်၊
 (ဂ) သိုလျှောင့်ကန်၊ သိုလျှောင့်ရုံများ၏ လက်ရှိမှတ်တမ်းစာတမ်းများ၊
 (ဃ) ကျေးရွာ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးမှ ကန်ကွက်ရန်မရှိကြောင်းထောက်ခံချက်။

စစ်ဆေးရေးဌာနခွဲ
သတ္တုတွင်းဦးစီးဌာန၊ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ် ၁၉၊ နေပြည်တော်၊
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၉၃၇၆

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
 မိတ္ထီလာမြို့၊ အထက (၂) တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း (B)မှ မထက်ထက်ပြီး၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးသက်တင် (ခ) ဦးသောင်း ဟန်သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။
 ဦးသက်တင် ၉/မထလ(နိုင်)၁၉၁၅၆၈

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း
 ရမည်းသင်းမြို့နယ်၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း မြို့လူမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (B) တွင် ပညာသင်ယူနေသော မိမိသို့၏ ဖခင် ဦးခင်မောင်ညွန့်(ခ)ဦးမောင်ညွန့် ၉/ရမသ(နိုင်)၁၃၁၀၅၅ မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးခင်မောင်ညွန့်(ခ)ဦးမောင်ညွန့်။

ကြော်ငြာကဏ္ဍစာမျက်နှာ (၂)မှအဆက်	အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်	အထူးပြု/ဌာနခွဲ	အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်	ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်
စီးပွားစီမံ (ပြည်)	အင်္ဂလိပ်စာ (နိုင်ငံခြား)	၅-၃-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)	၇-၃-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	၅-၃-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)	၇-၃-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့)
စီးပွားစီမံ (အေပင်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	(၃အ-၁ မှ ၂(ပ)အထိ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ဒဿနိကဗေဒ (ထားဝယ်)	ပထဝီဝင် (မြို့တော်)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	ပထဝီဝင် (မြို့တော်)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ပထဝီဝင် (တောင်ငူ)	မြန်မာစာ (ပုသိမ်)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	မြန်မာစာ (ပုသိမ်)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
သင်္ချာ (ဘားအံ)	(၃မ ၁ မှ ၄၃၇ အထိ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	(၃မ ၁ မှ ၄၃၇ အထိ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
သင်္ချာ (တောင်ငူ)	စီးပွားစီမံ (ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်း)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	စီးပွားစီမံ (ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်း)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝင်စုံထောက်ခံစာကို ၁၆-၂-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ ရန်ကင်းအစေးသင်တက္ကသိုလ် (သထုံလမ်း၊ ကမာရွတ်) ဘွဲ့နှင်းဌာနခွဲတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဘွဲ့ဝင်စုံ ထောက်ခံစာထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။)	စိတ်ပညာ (ဟင်္သာတ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	စိတ်ပညာ (ဟင်္သာတ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
၉။ အကြိမ် (၁၅၀)မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်	ရူပဗေဒ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	ရူပဗေဒ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
အထူးပြု/ဌာနခွဲ	ရူပဗေဒ (စစ်တွေ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	ရူပဗေဒ (စစ်တွေ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
အင်္ဂလိပ်စာ (နိုင်ငံခြား)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
(၃အ-၁ မှ ၂(ပ)အထိ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ပထဝီဝင် (မြို့တော်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
မြန်မာစာ (ပုသိမ်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
(၃မ ၁ မှ ၄၃၇ အထိ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
စီးပွားစီမံ (ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်း)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
စိတ်ပညာ (ဟင်္သာတ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ရူပဗေဒ (ဒဂုံ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
(၃ရပ ၁ မှ ၁၆၅အထိ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ရူပဗေဒ (စစ်တွေ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
(၃အ-၂၆၇ မှ ၅၆၅ အထိ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
(၃မ ၁၃၁၄ မှ ၁၈၀၆အထိ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
မြန်မာစာ (ဒဂုံ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
မြန်မာစာ (ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်း)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
မြန်မာစာ (ဟင်္သာတ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ရူပဗေဒ (ဒဂုံ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
(၃ရပ-၅၃၉ နှင့်အထက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
စာတုဗေဒ (စစ်တွေ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)
ရူပဗေဒ (စစ်တွေ)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)	အင်္ဂလိပ်စာ (ဒဂုံ)	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ	နံနက် ၉:၀၀ နာရီ (ပ-နံနက်)

(ရည်စွန်း)
 မော်ကွန်းထိန်း
 စာမေးပွဲနှင့် ဘွဲ့နှင်းဌာန
 ရန်ကင်းအစေးသင်တက္ကသိုလ်

ကြော်ငြာချက်

ကြော်ငြာချက်

ကြော်ငြာချက်

မြေ အဆောက်အအုံ ငှားရမ်းမှုရရှိသည့် ဝင်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ပေးဆောင်စေခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပေးတင်ပြချက်

- မြေ၊ အဆောက်အအုံငှားရမ်းခြင်းမှ ဝင်ငွေရရှိသူများအနေဖြင့် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန် အကောက်ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအတိုင်း ဝင်ငွေခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်၊ သက်သာခွင့်များ ခံစားနိုင်သကဲ့သို့ ဥပဒေပါ အခွန်နှုန်းများအတိုင်း ကျသင့်အခွန်များကို အပြည့်အဝ ထမ်းဆောင်ကြခြင်းဖြင့် အမျိုးသားရေးတာဝန် ကျေပျံ့ကြစေရေး နှိုးဆော်ပေးလျက် ရှိပါသည်။
- ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်အတွက် ရသင့်ရထိုက်သော အခွန်ငွေများ လွတ်ကင်းမှုမရှိစေဘဲ အပြည့်အဝ ကောက်ခံရရှိရေးအတွက် မြေ၊ အဆောက်အအုံ ပစ္စည်းပိုင်ရှင်၊ ငှားရမ်းသူနှင့် သတင်းအချက်အလက် ရရှိထားသူ မည်သူမဆို မြေ၊ အဆောက်အအုံငှားရမ်းမှုဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို အခြေပစ္စည်းတည်ရှိရာ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးသို့ ပေးပို့ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပန်ကြားခဲ့ပါသည်။
- ထို့အတူ ဝင်ငွေခွန်သည် တိုက်ရိုက်ခွန်အမျိုးအစားဖြစ်သဖြင့် နေအိမ်၊ မြေ၊ အဆောက်အအုံ ငှားရမ်းခြင်းမှရရှိသည့် ဝင်ငွေအတွက် ဝင်ငွေရရှိသူမှ ထမ်းဆောင်ရမည့်အခွန်သာ ဖြစ်ပါ သည်။ သွယ်ဝိုက်ခွန်ကဲ့သို့ ငှားရမ်းယူသက်မှ ထပ်ဆောင်းကောက်ခံရန် မဟုတ်ကြောင်း နှင့် အခွန်တာဝန်ကို ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးမဖြစ်စေဘဲ ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်လျက် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေဖြင့် သက်သာသော အခွန်နှုန်းများကို ပြဋ္ဌာန်းပေး ထားကြောင်း အသိပေးကြေညာချက်များကိုလည်း ထည့်သွင်းပေးခဲ့ပါသည်။
- သို့ရာတွင် အချို့သောနေအိမ်ငှားရမ်းသူများသည် ထမ်းဆောင်ရမည့်အခွန်အတွက် ငှားရမ်းခများ ပိုမိုတောင်းခံနေကြခြင်းကြောင့် နေအိမ်ငှားရမ်းနေထိုင်ကြသူများ အခက် ကြုံနေကြကြောင်း သိရှိရပါသည်။
- နေအိမ်ငှားရမ်းခြင်းမှ ဝင်ငွေရရှိသူများ တစ်ဦးချင်းပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုပေးထားသော သက်သာခွင့်များ၊ အခွန်နှုန်းများအရ တစ်လျှမ်းမျှ ငှားရမ်းခ ကျပ် ၂၀၀၀၀ ရရှိသူ နေအိမ်ပိုင်ရှင်များသည် အခွန်ပေးဆောင် ရန် မလိုအပ်ပါ။
- နေအိမ်ငှားရမ်းခြင်းမှ ဝင်ငွေရရှိသူများအနေဖြင့် ဝင်ငွေခွန်ထမ်းဆောင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက် ၍ သိရှိလိုက်နာဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် သိမှတ်ဖွယ်များကို အောက်ပါအတိုင်း ရှင်းလင်း အသိပေးအပ်ပါသည်-

ဝင်ငွေထွက်ချက်ခြင်း

- မြေသို့မဟုတ် မြေနှင့်အဆောက်အအုံ ငှားရမ်းခြင်းမှရရှိသော ဝင်ငွေအတွက် ပစ္စည်း ခေါင်းစဉ်ဖြင့် အခွန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ယာဉ် (ရေယာဉ်၊ ဖော်တော်ယာဉ်)များ ငှားရမ်းခြင်းမှ ရရှိသည့် ပစ္စည်းမှဝင်ငွေ ခေါင်းစဉ်တွင် အကျုံးမဝင်သဖြင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းမှ ဝင်ငွေသာဖြစ်ပါသည်။ ဆန်စက်၊ ဆီစက်၊ ပဲခွဲစက်၊ ရုပ်ရှင်ရုံစသည်များကို ငှားရမ်းခြင်းသည် မြေ၊ အဆောက်အအုံ ပါဝင်လျက်ရှိသော်လည်း လုပ်ငန်းတစ်ရပ်လုံးကို ငှားရမ်းခြင်းဖြစ်သဖြင့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်း ဝင်ငွေခေါင်းစဉ်ဖြင့် အခွန်စည်းကြပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- အမှန်ရရှိရှိသည့် ငှားရမ်းခဆိုသည်မှာ အဆောက်အအုံ၏ တည်နေရာ၊ အခြေအနေ၊ အလားတူ နေရာမျိုးတွင်ရှိသည့် ငှားရမ်းခစသည့် အချက်အလက်များ အပေါ်အခြေပြု၍ ရရှိနိုင်မည့်ငှားရမ်းခကို ဆိုလိုပါသည်။ အမှန်ရရှိရှိသော ငှား ရမ်းခနှင့် စည်ပင်သာယာ ရာဖြတ်တန်ဖိုးတို့အနက် များရာကို အခြေခံတွက်ချက်ပါမည်။

ခွင့်ပြုသည့်စရိတ်များ/ခွင့်မပြုသည့်စရိတ်များ

- အထက်ဖော်ပြပါ ငှားရမ်းခရေငွေမှ အောက်ပါခွင့်ပြုထိုက်သည့် စရိတ်များအား နုတ်ပယ် ခွင့်ပြုပါသည်-
- စည်ပင်သာယာခွန်၊ မြေငှားရမ်းခ၊ မြေခွန်၊ အဆောက်အအုံ၊ မြေများ၏ သာမန်ပြုပြင် ထိန်းသိမ်းစရိတ်၊ အိမ်ဆေးသုတ်ခြင်း၊ ရေနံသုတ်ခြင်း၊ ထုံးသုတ်ခြင်းများအတွက် ကုန်ကျငွေ၊ ယင်းအဆောက်အအုံ၊ မြေများဝယ်ယူရန်အတွက် ရယူခဲ့သည့် ချေးငွေအပေါ် ကျသင့်သောအတိုးငွေ၊ အိမ်လခကောက်ခံစရိတ်၊ စာရေးကိရိယာ၊ တံဆိပ်ခေါင်းစီး၊ မီးအာမခံ ပရီမီယံကြေးများ၊ အကျိုးဆောင်ခ၊ သန့်ရှင်းရေးလုပ်သားခ၊ ဓာတ်လျှောက် မောင်းသူ စသည်တို့အားပေးရသောစရိတ်များ
- ပစ္စည်းမှ ဝင်ငွေကို ထွက်ချက်ရာတွင် မတည့်စရိတ်များ၊ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာစရိတ်များ၊ မဆီလျော်သည့်စရိတ်များကို နုတ်ပယ်ခြင်းမပြုပါ။

သက်သာခွင့်များ

- ငှားရမ်းခရေငွေမှ ခွင့်ပြုအသုံးစရိတ်များ နုတ်ပယ်ပြီးသည့် စုစုပေါင်းဝင်ငွေမှ ဝင်ငွေခွန် ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ အရ တစ်ဦးချင်းပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်ပါက အောက်ပါသက်သာခွင့်များကို နုတ်ပယ် ခွင့်ပြုပါသည်-
- အခြေခံသက်သာခွင့် ခွင့်ပြုငွေစုစုပေါင်းဝင်ငွေ၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့်ညီမျှသော (တစ်နှစ် အတွက် အခြေခံသက်သာခွင့် ခွင့်ပြုငွေ စုစုပေါင်းသည် ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ထက်မပိုစေရ)
- အိမ်ထောင်ဖက်တစ်ဦးအတွက် ခွင့်ပြုငွေမှာကျပ်ငါးသိန်း၊ (အိမ်ထောင်ဖက်ဆုံရာတွင် ဝင်ငွေနှစ်အတွင်း မည်သည့်အချိန်မဆို အတူနေထိုင်သည့် သို့မဟုတ် စရိတ်ထောက်ပံ့ထားရသည့် အိမ်ထောင်ဖက်တစ်ဦးတည်းကိုဆိုလိုခြင်း ဖြစ်ပါ သည်။ အိမ်ထောင်ဖက်သည် ဝင်ငွေနှစ်အတွင်း ဝင်ငွေတစ်ရပ်ရရှိသူဖြစ်ပါက သက်သာ ခွင့်ခံစားခွင့်မရှိပါ။)
- သားသမီးတစ်ဦးလျှင် ခွင့်ပြုငွေမှာကျပ်သုံးသိန်း၊ (သားသမီးနှင့်ပတ်သက်၍ ဦးရေ ကန့်သတ်ချက်မရှိသော်လည်း သားသမီးဆုံရာတွင် ဝင်ငွေနှစ်အတွင်း မည်သည့်အချိန်မဆို စရိတ်ထောက်ပံ့ထားရသည့် သားသမီးအရင်း၊ လင်ပါ၊ မယားပါသားသမီးနှင့် ဥပဒေတစ်ခုခုနှင့်အညီ မွေးစားထားသည့် သားသမီးဖြစ်ရန် လိုအပ်သည့်အပြင် အဆိုပါသားသမီးတို့သည် အိမ်ထောင်မရှိသူ ဖြစ်ခြင်း၊ ဝင်ငွေမရရှိသူ ဖြစ်ခြင်း၊ အသက် (၁၈)နှစ် မပြည့်သေးသူဖြစ်ခြင်း၊ အသက် (၁၈)နှစ်ပြည့်ပြီးသော်လည်း ပညာသင်ကြားလျက်ရှိသူဖြစ်ခြင်းစသည့် အချက်အလက်များနှင့် ကိုက်ညီမှသာ သက်သာ ခွင့်ကို ခံစားခွင့်ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။)
- အခွန်ထမ်းနှင့် အိမ်ထောင်ဖက်၏ အသက်အာမခံအတွက်ပေးရသော ပရီမီယံ၊ (အသက်အာမခံ တစ်မျိုးတည်းအတွက်သာဖြစ်၍ အခွန်ထမ်းနှင့် အိမ်ထောင်ဖက်တို့၏ နှစ်အတွင်းထည့်ဝင်ရငွေအားလုံးကို နုတ်ပယ်ခွင့်ပြုထားပါသည်။)

ကျသင့်သည့်အခွန်နှုန်း

- အထက်ဖော်ပြပါ သက်သာခွင့်များ နုတ်ပယ်ပြီး အခွန်စည်းကြပ်ရန် ဝင်ငွေအပေါ်တွင် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၂ အရ သတ်မှတ်ထားသည့် အောက်ပါ အခွန်နှုန်းအတိုင်း ဝင်ငွေခွန်ထွက်ချက်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	ဝင်ငွေအလွှာ		ငွေပမာဏ	နှုန်း	ကျသင့် အခွန်	အဆင့်ဆင့် ပေါင်း
	မှ	ထိ				
၁	၁	၂၀၀၀၀၀၀	၂၀၀၀၀၀၀	၀	-	-
၂	၂၀၀၀၀၀၀	၅၀၀၀၀၀၀	၃၀၀၀၀၀၀	၅	၁၅၀၀၀၀	၁၅၀၀၀
၃	၅၀၀၀၀၀၀	၁၀၀၀၀၀၀၀	၅၀၀၀၀၀၀၀	၁၀	၅၀၀၀၀၀	၆၅၀၀၀၀
၄	၁၀၀၀၀၀၀၀	၂၀၀၀၀၀၀၀၀	၁၀၀၀၀၀၀၀၀	၁၅	၁၅၀၀၀၀၀	၂၁၅၀၀၀၀
၅	၂၀၀၀၀၀၀၀၀	၃၀၀၀၀၀၀၀၀	၁၀၀၀၀၀၀၀၀	၂၀	၂၀၀၀၀၀၀	၄၁၅၀၀၀၀
၆	၃၀၀၀၀၀၀၀၀	နှင့်အထက်		၂၅		

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ ဝန်ထမ်းပေါင်းစုံ သမဝါယမအသင်း (မန္တလေးဂျီအီးစီ) အသင်းသားများသို့ ကြေညာခြင်း

- ၁။ မန္တလေးဂျီအီးစီမှ အသင်းသားများသို့ အစုပေါ်အကျိုးငွေများ ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ရာ ကုန်ဝယ်စာအုပ်၊ အစုလက်မှတ်ဖြတ် ပိုင်းနှင့် ဝန်ထမ်းကတ်(သို့မဟုတ်) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် တင်ပြပြီး ရုံးဌာနအလိုက်ဖြစ်စေ၊ တစ်ဦးချင်းဖြစ်စေ ဈေးချို တော်၏ အရှေ့ဘက်၊ မြောက်ဘက်တိုက်တန်း တတိယထပ်ရှိ မန်းတိုင်းဂျီအီးစီအစုဌာနသို့ ၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှ စတင်၍ လာရောက် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
- ၂။ ယခင်နှစ်များမှ အစုပေါ်အကျိုးငွေထုတ်ယူခြင်း မပြုရသေး သော အသင်းသားများလည်း တစ်ပါတည်း ထုတ်ယူနိုင်ပါ ကြောင်း ထပ်မံကြေညာအပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့

အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဖူလုံရေးရုံးချုပ်၊ ရုံးအမှတ်(၅၁)၊ နေပြည်တော် ဆေးပစ္စည်းကိရိယာတင်ဒါအိတ်ဖွင့်ဈေးနှုန်းလွှာခေါ်ယူခြင်း (Open Tender)

၁။ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့ လက်အောက်ရှိ ဆေးရုံကြီးများတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော ဆေးပစ္စည်းကိရိယာများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ပြည်တွင်းဝယ်ယူရန် ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လူမှုဖူလုံရေးရုံးချုပ်၊ ရုံးအမှတ်(၅၁)နေပြည်တော်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့ အလုပ်မဆေးသို့လှောင်ရေးဌာန၊ ကမ်းနားလမ်းနှင့် အောင်ရတနာလမ်းထောင့်၊ သခင်မြပန်းခြံ(အလုံ) ရန်ကင်းမြို့တွင် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှ စ၍ရုံးချိန်အတွင်းတင်ဒါပုံစံများကို ဝယ်ယူ နိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း -၀၆၇-၄၃၀၃၈၃၊ ၀၆၇-၄၃၀၂၈၁ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဆေးဌာန လူမှုဖူလုံရေးရုံးချုပ်၊ နေပြည်တော်

WISE College နှင့် နိုင်ငံတော်အသိပညာအဖွဲ့ ABE (UK) မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်သော Business Management Diploma သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသားလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

WISE College မှ အောက်ဖော်ပြပါ ABE (UK) Business Management Diploma မှာကို ဝင်ပေးသွားမည်။

1. Business Management Higher Diploma (Part-1)
2. Business Management Higher Diploma (Part-2)
3. Business Management Graduate Diploma

1. စတင်ပေးသင်တန်းတွင် ဝင်ပေးရန်လိုအပ်သည့် အခြေခံအဆင့်သည် Business Management Higher Diploma (Part-1,2) မှ တစ်ဆင့်ဆက်လက်နိုင်ပါသည်။

2. သို့တစ်ဆင့်ချိန်တွင် ဝင်ပေးရန်လိုအပ်သည့် အခြေခံအဆင့်များ မှန် ကိုက်ပိုင်စွမ်းရည်များ လုပ်ကိုင်နေသူများသည် Business Management Graduate Diploma ကို တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

3. Business Management Higher Diploma မှင့် Graduate Diploma များကိုဆုံးသွားပါက နိုင်ငံတော် အသိပညာအဖွဲ့ဝင်(UK, Australia, etc.) မှ တက်ရောက်တွင် နာရီသင်တန်း(BA Final Year) သို့ MBA 1st Year သို့ တိုက်ရိုက် တက်ရောက်နိုင်ကြောင်းဖြစ်ပါသည်။

4. စတင်ပေးသင်တန်းသည် ABE (UK) မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်သော နိုင်ငံတော် အသိပညာအဖွဲ့ Diploma(၁)မှ ဆင့်ကျ တင်ပေးပေးသည့် Diploma(၂) မှ စတင်ပေးသော Business Management Diploma (၃) မှ (၁)နှစ်သင်တန်း ဆက်လက်ပေးရန်လိုအပ်သည့် အဆင့်အဆင့်ဖြစ်ပါသည်။

5. စတင်ပေးသင်တန်းသည် ၂၀% မှ ၃၀% ထိ သင်တန်းပေးပြီး ကင်လွတ်ခွင့် Scholarship) လျှောက်ထား ရယူနိုင်ပါသည်။

6. အခြေခံပညာအတွက် Management Foundation Course (Early Birds Only) မှင့် လေ့လာပညာရပ်များကို ပညာ Business Management Certificate သင်တန်းများကို သင်တန်းကြေး ၀၀% တင်ပေးပေးရန် ဖြင့် တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

7. စတင်ပေးသင်တန်းသည် သားသားချင်းတစ်ယောက် သင်တန်းကြေးကို (၁) ကြိမ်သာ ပေးသွင်းရန်လိုအပ်ပြီး ၎င်း သားသားချင်းကို ထပ်မံတက်ရောက်လိုပါက သင်တန်းကြေးကို 100% တင်ပေးပေးရန်ဖြစ်ပါသည်။

➤ WISE College(1009 A-B) သို့လည်း လာရောက်၍ မျှော်လင့် ဖော်ပြချက်များဖြင့် ပညာရေးအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းနှင့် မိတ္တူ ဖော်ပြပါ(၁)နှစ်သင်တန်း စတင်ပေးသွင်းပါ။ အပ်နှံနိုင်ပါသည်။

ရန်ပုံငွေ - ၀၁ ငွေကြေး ၀၃ ၄၂၀၁၅၄၄၄၂ ၀၃ ၂၀၁၅၂၇၃၀၀

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၈/၂၉၃ T Mark II, S/L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိန်ဟုတ် ၁၂/၈တတ (နိုင်)၀၂၂၂၆၆ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံခြုံရေးအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်း)ရန်ကင်းမြို့

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 9F/4440၏ ဖောင်းကြွ န်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း

အမည်ပြည့်စွက်ခေါ်ပါရန်
တာလေမြို့၊ တောင်သုံးလုံးရွာနေ ဦးလော်ဂျီ၏သား မောင်လှပေ ၁၃/ကလတ (နိုင်)၀၀၁၆၀၉အား မောင်လှပေ(ခ) မောင်သူမြင့်ဟု အမည်ပြည့်စွက်ခေါ်ပါရန် နှင့် ၎င်း၏မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၉-၁၀-၁၉၈၉ ဖြစ်ပါကြောင်း။

အမည်မှန်
တာချီလိတ်မြို့၊ မကာဟိုခမ်း (အထက) နဝမတန်း (E)မှ မောင်စိုင်းစိုင်း၏ အမည်မှန် မှာ မောင်အိုက်ဝမ် ၁၃/တခလ(နိုင်)၀၉၆၇၂၉ ဖြစ်ပြီး မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၄-၅-၁၉၆၉ ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၎င်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်ခမ်း ၁၃/တခလ(နိုင်)၀၇၉၅၈၇ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

မိခင်အမည်မှန်
တောင်ငူခရိုင်၊ အုတ်တွင်းမြို့နယ်၊ အထက ဘိုကုန်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မနီနီဝင်း၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်ဆန်း ကြည် ၇/အတန(နိုင်) ၀၅၆၉၄၀ ဖြစ်ပါ သည်။ ဒေါ်ဆန်းကြည် (အုတ်တွင်း)

ဖခင်အမည်မှန်
တောင်ငူခရိုင်၊ အုတ်တွင်းမြို့နယ်၊ ဖောဇီကုန်း အထက(ခွဲ)ကျောင်းတက္ကသိုလ် ဝင်တန်းမှ မမေသင်္ကြန်ထွန်း၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးဖိုးစော် ၇/အတန(နိုင်)၀၇၃၇၃၈ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးဖိုးစော် (အုတ်တွင်း)

ဖခင်အမည်မှန်
တမူးခရိုင်၊ ခမ်းပတ်မြို့နယ်၊ အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မောင်ထွန်းမင်းလွင် ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစိန်ဆေး ၅/တမန(နိုင်)၀၁၉၇၂ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးစိန်ဆေး ၅/တမန(နိုင်)၀၁၉၇၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၈/ပုဗ္ဗသီရိ ရပ်၊ ဝတ္ထဒီပရပ်ကွက်ရှိမြေကွက်အမှတ် ၂-၃၃၁၅၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧကရှိ နှစ် ၃၀ အငှားကရန်မြေကွက်အား အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဒေါ်မြထွေး(ခ) ဒေါ်ခင်မြထွေး ၁၂/စခန(နိုင်)၀၀၃၆၀၇ (ဘ)ဦးလှအောင်က မှတ်ပုံတင်အရောင်း အဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/ မြေရာဇဝင်ရေးကူးပေးပါရန် လျှောက် ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများ အနေဖြင့် အထောက်အထား နိုင်ငံလုံစွာ တင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၈/ပုဗ္ဗသီရိရပ်၊ ဝတ္ထဒီပ ရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက်အမှတ် ၂-၂၂၁၇၃၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၁၀ ဧက ဦးထွန်းလွင် အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ်မူရင်း အား အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ကွယ်လွန်သွား ပါသဖြင့် တရားဝင်ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကင်ရွှေ ၁၂/မကတ(နိုင်)၀၆၈၄၀၆ (ဘ) ဦးမောင် ဆိုင်က ဇနီးဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင် လွှာမူရင်း၊ သေဆုံးကြောင်း အထောက် အထားတို့တင်ပြ၍ အဆိုပါ ဦးထွန်းလွင် အမည်ပေါက် မြေငှားစာချုပ်မူရင်းအား လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ယူခွင့် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး အမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား နိုင်ငံလုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၄ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာ လိုက်သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းတောင်ပိုင်း)၊ သန်လျင်မြို့